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اصفه��ان، قط��ب گردش��گری خ��اور میان��ه، دارای جذابی��ت ه��ای 
زیبای��ی  آوازه  اس��ت.  ش��ماری  ب��ی  فرهنگ��ی  و  تاریخ��ی 
ش��هر م��ا ت��ا دورتری��ن نق��اط ک��ره زمی��ن پیچی��ده و آرزوی 
 ه��ر ف��ردی اس��ت ک��ه بتوان��د روزی از اصفه��ان دی��دن کن��د.

به گفته بسیاری از کس��انی که از این شهر دیدن کرده اند، هر کس که 

بتواند از اصفهان دیدن کند، گویی نیمی از جهان را دیده اس��ت . با این 
 توصیف، شاید مسوولیت مدیران اصفهانی در تمام زمینه ها سنگین تر

از مدیران و مسوولین دیگر شهرها باشد؛ چرا که شهر اصفهان، یک شهر 
توریستی است و  از لحاظ تمیزی و زیبایی  شاید به جرات بتوان 

گفت در کلانشهرهای جهان کم نظیر است. 

اژه ای درشصت و دومین نشست خبری: 

پرونده فساد بزرگ مالی 
هنوز بسته نشده است

در نشست نقد و بررسی راهکارهای دولت برای احیای زاینده رود بیان شد:  

انتقال آب از کارون به اصفهان
 اجتناب ناپذیر است

هدف گذاری برای افزایش زایمان طبیعی دربیمارستان های دولتی استان

کاهش 20درصدی سزارین در اصفهان
 تا یک سال آینده

رغبت نداشتن سرمایه گذاران برای هتل سازی در اصفهان

هتل های اصفهان درحال
 استاندارد سازی است

مهدوی کیا: کی روش
 به خوبی مشکل تیم ملی 

را شناخت

نایب رییس شورای اسلامی شهر اصفهان در گفت و گو با اصفهان زیبا:

طرح شورا یاری محلات، معنای واقعی اصل 
مشارکت مردمی را محقق می سازد 

دو طرح شاخص فر هنگی در منطقه یک؛ 

حریم خانه  های شهید بهشتی و شهید خرازی
  احیا می شود 

4

از دست رفتن 60 درصد منابع آبی، 
فضای سبز شهر را تهدید می کند؛
فضای سبز اصفهان قربانی

 کم آبی نمی شود
برای نگهداری  فضای سبز ۵هزار و ۲۰۰ هكتاری اصفهان اکنون  
دو هزار ليتر در ثانيه کس��ري آب وجود دارد . در آستانه ورود به 
تا بستان ، خشكی زاینده رود ، پایين رفتن آب های زیر زمينی 
و خشكی 7۰ در صد چاه های آب ناژوان  فضای سبز اصفهان  را 
تهدید می کند  .  در شرایطی که امسال 6۰ درصد منابع آبی  از 
دست رفته است  ، راهكارهای متعددی پيش بينی شده است  تا  

فضای سبز اصفهان قر بانی کم آبی نشود. 
معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان  با اشاره به اینكه ۵هزار 
و ۲۰۰ هكتاری فضای س��بز اصفهان نق��ش موثری در کيفيت 
زندگی شهروندان دارد ، عنوان کرد : وجود فضای سبز در شهر 
به بر طرف شدن آثار اس��تفاده نا صحيح از محيط زیست کمک 
می کند .  محس��ن رنجبر  با بيان اینكه در ش��رایطی که فضای 
س��بز اصفهان برای ادامه حيات به س��ه متر مكعب آب در ثانيه 
نياز دارد ، راهكارهای  متعددی برای حفظ فضای س��بز ش��هر 
با وجود مش��كلات پيش بينی شده است .   اس��تفاده از پساب ، 
افزایش بهره وری آب ،  اس��تفاده از گونه های گياهی منطبق بر 
اقليم شهر، استفاده از خاک های غنی که آب را بيشتر در خود نگه 
 می دارد، افزایش بهره وری  انتقال آب به ریش��ه ها  و استفاده از 

سيستم های آبياری تحت فشار از  بر نامه های . . . 

عضو مجمع نمایندگان استان اصفهان:

مصوبات شورای عالی آب
 به ضرر استان اصفهان است

لذا پیمان�کاران دارای صلاحیت فنی و رتبه بندی م�ی توانند از تاریخ درج 
آگهی تا ساعت 13 روز پنج شنبه مورخ 1393/03/08 همه روزه بجز ایام 
تعطیل جهت دریافت اس�ناد و مدارک به ش�هرداری مراجع�ه و حداکثر تا 
روز شنبه مورخ 1393/03/10 جهت تسلیم مدارک به دبیرخانه محرمانه 

شهرداری اقدام نمایند.
مبالغ سپرده شرکت در مناقصه به صورت ضمانت نامه بانکی و یا واریز وجه 

نقد به حساب 3100000052002 شهرداری شهرضا می باشد. 

تاریخ گشایش اسناد: ساعت 16 روز یکشنبه مورخ 1393/03/11 
در محل شهرداری شهرضا 

www.shahreza.ir سایت اینترنتی شهرداری شهرضا
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شهرداری شهرضاشهرداری شهرضا

آگهی مناقصه عمومی نوبت اول 
شهرداری شهرضا در نظر دارد از طریق مناقصه عمومی 
عملیات تکمیل سلازه فرهنگسرای اسلام آباد را به 

پیمانکاران واجد شرایط واگذار نماید 

آگهی مناقصه عمومی نوبت اول 
شهرداری شهرضا در نظر دارد از طریق مناقصه عمومی 
عملیات تکمیل سلازه فرهنگسلرای پاسلداران را به 

پیمانکاران واجد شرایط واگذار نماید

مبلغ سپرده شرکتتا سقف مبلغ موقعیت عملیات ردیف
 در مناقصه 

1

تکمیل سازه 
فرهنگسرای 

اسام آباد 

شهرک 
اسام آباد 

3/000/000/000 ریال
 سه میلیارد 

150/000/000 ریال
 یکصد و پنجاه میلیون 

مبلغ سپرده شرکتتا سقف مبلغ موقعیت عملیات ردیف
 در مناقصه 

1

تکمیل سازه 
فرهنگسرای 

پاسداران 

پاسداران 
ضلع شرقی 
پارک ملت 

3/000/000/000 ریال
 سه میلیارد 

150/000/000 ریال
 یکصد و پنجاه میلیون 



رییللس جمهور دیروز دوشللنبه اعللام کرد که 
همه برنامه ها و اقدامات دولللت تدبیر و امید در 
راستای تبدیل سال ۹۳ به سال رونق اقتصادی 
است و همه باید در جهت رونق، ایجاد اشتغال و 
 پشت سرگذاشللتن دوره رکود همگام و هم صدا 

شوند.
به گزارش اصفهان زیبا به نقللل از پایگاه اطاع  

رسانی ریاست جمهوری،حجت الاسام دکتر حسن روحانی که 
در نشست با وزیر، معاونین و مدیران ارشد وزارت راه و شهرسازی 
صحبت می کرد، اظهار داشت: باید به گونه ای برنامه ریزی و اقدام 
کنیم تا مردم برای بدست گرفتن امور، به صحنه بیایند چرا که 
دولت هیچگاه نمی تواند به تنهایی در جهت توسعه کشور اقدام 

کند اما می تواند هدایت گللر بوده و در این زمینلله برنامه ریزی 
داشته باشد.رییس جمهوری با اشللاره به آمار ناخوشایند ایجاد 
اشتغال در کشور طی سال های گذشللته، گفت: مبنای حرکت 
دولت در سال ۹۳ اشللتغال زایی بوده و ایجاد اشللتغال یکی از 

اهداف اساسی ما خواهد بود.
 دکتر روحانی با بیللان اینکه دولت توقع بالایللی از وزارت راه و 
شهرسللازی به دلیل مسللوولیت سللنگینی که در اجرای امور 
زیربنایی که مرتبط با رفاه و سللامت مردم است دارد، تصریح 
کرد: امروز برای مردم ایران سفر با وسایل نقلیه شخصی یکی از 
ضرورت های زندگی به شمار می رود و نمی توان از آن جلوگیری 
کرد و در این خصللوص باید تسللهیات و امکانات مناسللب را 

فراهم کنیم. 

   ض�رورت برنامه ری�زی ب�رای به حداقل رس�اندن 
مصرف انرژی

رییس جمهور با اشاره به شدت و سللوء مصرف انرژی در کشور 
بر ضرورت برنامه ریزی برای به حداقل رسللاندن مصرف انرژی 
تاکید کرد. دکتر روحانللی با بیان اینکه یکللی از اهداف اجرای 
قانون هدفمندی یارانه ها جلوگیری از شللدت مصرف انرژی در 
کشور بود که متاسفانه در اجرای این قانون مسیر اشتباهی طی 
شد، گفت: اگر می خواهیم در کشللور اقدامی انجام شود باید با 
رضایت و آمادگی مردم صورت پذیللرد و دولت نمی تواند با نظر 
اکثریت مردم مخالفت کنللد بلکه باید مللردم را همراه گرداند. 
رییس جمهور با بیان اینکه دولللت در اجرای مرحله دوم قانون 
هدفمندی یارانه ها از مردم خواست تا کسانی که نیاز به دریافت 
یارانه نقدی ندارند ثبت نام نکنند تصریللح کرد: دولت از محل 
این صرفه جویی و انصراف مردم از دریافت یارانه نقدی توانست تا 
کمک وسیعی به بخش سامت ارایه کند و امروز اقدامات بسیار 
گسترده ای در جهت ارایه امکانات بهداشتی و درمانی و بیمه به 

مردم انجام می شود. 

  توسعه ش�بکه ریلی در کش�ور یکی از تصمیمات 
دولت تدبیر و امید است

دکتر روحانللی ادامه داد: دولللت در اجرای مرحللله دوم قانون 
هدفمندی یارانه ها نه راه دولت گذشته را ادامه داد و نه خواست 
کاری کند که مردم با آن مخالف باشند چرا که معتقد است باید 
فرهنگ کاهش مصرف برای مردم تبیین و از سوی آنان پذیرفته 
شود. دکتر روحانی با اشللاره به اینکه باید شبکه ریلی کشور در 
جهت توسعه مراودات تجاری و استفاده دیگر کشورها از جمله 
همسایگان از این مسللیر برای جابجایی کالا را گسترش دهیم، 
خاطر نشان کرد: توسعه شبکه ریلی در کشور یکی از تصمیمات 
دولت تدبیر و امید است چرا که این کار مطمئناً به نفع همه مردم 

و توسعه تجارت خواهد بود. رییس جمهور همچنین در زمینه 
حمل و نقل هوایی و توسللعه فرودگاه های کشور نیز با تاکید بر 
ضرورت توجه به توسللعه ناوگان حمل و نقل هوایی و سامت و 
امنیت پروازها در کشللور گفت: امروز به واسطه مذاکرات ایران 
با ۱+۵ شرایط آسللانتری برای خرید قطعات و ارتقای سامت 
ناوگان هوایی کشللور ایجاد شللده که باید از آن در جهت رفاه و 

امنیت مردم استفاده کنیم. 

   مصلحت همگان در توافق و بازی برد- برد است
دکتر روحانی همچنین با بیان اینکه دولت برای آبادانی سواحل 
جنوب کشللور برنامه ریزی و تاش می کند، گفت: شللکوفایی 
سواحل جنوبی کشور نیازمند سرمایه گذاری همه جانبه بوده و 
ما برای رونق اقتصاد و انرژی و ایجاد بنادر وسیع در این منطقه 
نیاز به حضور بخش خصوصی و سللرمایه گذاری مردمی داریم. 
دکتر روحانی با اشللاره به اینکه مذاکرات ایران با ۱+۵ با وجود 
دشواری هایی که وجود دارد ان شاءالله در نهایت به توافق خواهد 
رسید چرا که مصلحت همگان در توافق و بازی برد- برد است، 
گفت: جمهوری اسللامی ایران هرگز نخواسللته بلله دنیا دروغ 
بگوید و امروز نیز به دنبال آن نیست. رییس جمهور افزود: هدف 
جمهوری اسامی ایران فناوری صلح آمیز هسته ای بوده و آن را 
دنبال خواهد کرد و این حق مردم را پیگیری می کند اما در عین 
حال می خواهد تا در روند گفت و گو به تفاهم مشللترک که به 
نفع همگان است برسد. دکتر روحانی ادامه داد: البته این بدان 
معنا نیست که ملت ایران از تحریم ها هراسی داشته باشد؛ این 
ملت در هر شرایطی ایسللتادگی و مقاومت خواهد کرد و آنچه 
برای دولت مهم اسللت منافع مردم، انقاب و امنیت ملی کشور 
است. رییس جمهوری اظهار امیدواری کرد که دولت بتواند در 
جهت پاسخگویی به مطالبات مردم و رساندن کشور به جایگاه 

شایسته خود تاش کند.

برگزاری چهارمین دور رایزنی های 
سیاسی ایران و فرانسه 

ژان فرانسوا ژیرو، مدیر خاورمیانه و شمال آفریقای وزیر امور خارجه 
و توسللعه بین المللی فرانسه که به منظور شللرکت در چهارمین دور 
رایزنی های سیاسی دوجانبه میان جمهوری اسامی ایران و فرانسه به 
تهران سفر کرده است با ابوالقاسم دلفی، مدیرکل غرب اروپای وزارت 
امور خارجه دیدار و در مورد راه های توسعه و تعمیق روابط دوجانبه در 

حوزه های مختلف بحث و تبادل نظر کرد.
 مدیرکل غرب اروپای وزارت امور خارجه کشللورمان در این دیدار با 
ابراز خرسندی نسبت به تداوم گفت وگوهای سیاسی بین دو کشور و 
نتایج مفید آن، اراده متقابل جمهوری اسامی ایران برای ارتقاء روابط 
دوجانبه از جمله در حوزهای سیاسللی، فرهنگی و پارلمانی را مورد 

تاکید قرار داد. 

اژه ای درشصت و دومین نشست خبری: 

 پرونده فساد بزرگ مالی هنوز 
بسته نشده است 

غامحسین اژه ای عصر دیروز در شصت و دومین نشست خبری خود 
گفت: ۱۳ متهم فراری فتنه 88 پرونده شللان در مسللیر صدور حکم 

غیابی قرار گرفته است.
وی افزود: چند نفری از این افراد که به کشور بازگشتند، یک نفرشان 
در زندان و 2 نفر با قرار آزاد هستند.سللخنگوی قوه قضاییه همچنین 
تصریح کرد: 4 قاضی سلللب صاحیت شللدند و تعدادی دیگر تحت 

تعقیب قرار دارند. 
سخنگوی قوه قضاییه در پاسخ به سوال خبرنگاری که پرسید با توجه 
به کشف اسناد جدید در پرونده فساد ۳ هزار میلیاردی در گمرک، آیا 
در این زمینه فرد جدیدی بازداشت و یا محاکمه شده است؟ دادستان 
کل پاسخ گفت: در این خصوص افرادی تحت تعقیب قرار گرفتند اما 
هنوز محاکمه نشللده اند. در جرائم متهمان اصلی نیز تغییری ایجاد 
نشده البته امکان دارد میزان جریمه آنها تغییر پیدا کند. این پرونده 

بسته نشده و در حال رسیدگی است.

 اثبات جدیت تیم هسته ای ایران
 در رعایت خطوط قرمز 

نایب رییس مجلس شورای اسللامی با بیان اینکه تیم مذاکره کننده 
هسته ای سرداران جبهه دیپلماتیک هسللتند، گفت: مذاکرات اخیر 
جدیت تیم مذاکره کننده ایرانی را در حفظ حقوق ملت ایران و رعایت 
خطوط قرمز اثبات کرد.محمدرضا با اشاره به مذاکرات هسته ای ایران 
و ۱+۵ ، اظهارداشت: عملکرد تیم هسته ای ایران در مجموع قابل دفاع 

است و ما نیز از آنان حمایت می کنیم.
وی تیم مذاکره هسته ای را سرداران جبهه دیپلماتیک نامید و گفت: 
اینان در یک جنگ تمام عیار هستند و به خوبی بر خطوط قرمز نظام 
مسلط هستند و تا کنون نیز آنرا رعایت کرده اند.نایب رییس مجلس 
شورای اسللامی همچنین با بیان اینکه به نتیجه نرسیدن مذاکرات 
اخیر وین ناشی از جدیت تیم مذاکره کننده ایرانی بر حفظ حقوق ملت 
ایران و رعایت خطوط قرمز بود ، گفت: نرسیدن به توافقات نهایی در 
مذاکرات اخیر به معنای این نیست که مذاکرات پایان یافته است؛ ما 
همچنان با پافشاری بر اصول و رعایت خطوط قرمز به مذاکرات ادامه 

خواهیم داد.
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

ها آرتص مطرح کرد:

واکنش اسرائیل به نزدیک شدن روابط تهران- ریاض 
در راستای همکاری های سازمان انرژی اتمی و آژانس صورت می گیرد؛

ورود  هیأت کارشناسی و فنی آژانس امروز به تهران
هیأت کارشناسی و فنی آژانس بین المللی انرژی اتمی امروز 
سه شللنبه  به ریاسللت معاون آمانو وارد تهران می شللود و با 
نمایندگان سازمان انرژی اتمی درباره موضوعات ۶ و ۷ گانه و 
همکاری های 2 طرف به رایزنی می پردازند. هیأت کارشناسی 
و فنی آژانس بین المللی انرژی اتمی به ریاست »ترو واریورانتا« 
معاون مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی در امور پادمان ها 

امروز )سه شنبه( وارد تهران می شود.
قرار است مسوولین سازمان انرژی اتمی و نمایندگان آژانس 

بین المللی انرژی اتمی امروز )سه شنبه( در محل این سازمان 
در تهران در خصللوص موضوعللات ۶ گانه و ۷ گانلله و نحوه 
همکاری های دو طللرف و تللداوم آن به رایزنللی و گفت وگو 
بپردازند.انتظار می رود کلله آژانس بین المللللی انرژی اتمی 
تکلیف این موارد۶ و ۷ گانه را مشللخص و ارزیابی نهایی خود 
 را اعام کند.رضا نجفی سفیر و نماینده دائم ایران در آژانس و 
ترو واریورانتا ریاست هیات های مذاکره کننده را در مذاکرات 

یک روزه امروز برعهده دارند.

 ها آرتص خاطرنشان کرد: "سیاست اسرائیل برای تشدید تحریم ها
 علیه ایران و قانع کردن دنیا برای همنوا شدن در تهدید تهران با 
حمله نظامی به نتیجه رسید" ... ولی اکنون منابع اسرائیلی تأکید 
می کنند که مأموریت این رژیم در پرونده هسته ای ایران به پایان 
خط رسللید.مقامات رژیم صهیونیسللتی از دعللوت وزیر خارجه 
سعودی از همتای ایرانی خود برای سللفر به عربستان و احتمال 
نزدیک شدن روابط تهران و ریاض، به شللدت ابراز نگران کردند.

روزنامه "هاآرتص" چاپ رژیم صهیونیستی تأکید کرد که نزدیک 

شدن روابط ایران و عربستان، موجب تنهایی این رژیم در مخالفت 
با توافق هسته ای غرب و جمهوری اسامی ایران خواهد شد.این 
روزنامه صهیونیسللتی به نقل از منابع ارشللد سیاسی در تل آویو 
نوشللت: "تاش های بنیامین نتانیاهو برای ترویج موضع رسمی 
)رژیم( اسللرائیل درباره توافق با ایران، که عربستان و بسیاری از 
کشورهای عربی نیز موضعی مشابه آن دارند، نابود شد."هاآرتص 
خاطرنشان کرد: امروز اکنون منابع اسرائیلی تأکید می کنند که 

مأموریت این رژیم در پرونده هسته ای ایران به پایان خط رسید.

رییس جمهور در نشست با وزیر، معاونین و مدیران ارشد وزارت راه و شهرسازی اعلام کرد:

اشتغال زایی مبنای حرکت دولت در سال ۹۳ 

گروه 
ایران

به گزارش خبرگللزاری قلمدون نیللوز، در خبرهای  
هفته گذشللته آمده اسللت نهمین جشللنواراه آش 
ایرانی جمعه در زنجان با حضور سللفرای کشورهای 
خارجللی و هنرمندان اسللتان ها برگزار شللد . این 
جور خبرها از آن دسللت خبرهای مفید فایده است 
مخصوصاً که ما ایرانی ها در پختن و خوردن آش و از 
این قبیل مراسمات تخصص خاصی داریم و اساساً نصف عمر ما در 
 پختن آش ، پخش آش و خوردن آش می گذرد . نیمی از ما ایرانی ها

 همسر مورد عاقه خود را در همین مراسللمات و حواشی اش پیدا 
کرده ایم و نیمی دیگر هفتاد هشتاد درصد آرزوهای دور و درازمان را 
در دیگ آش جستجو کرده ایم، از پایان سربازی پسرمان تا بچه دار 
شدن دختر کوچیکمان تا قبول شللدن نوه هایمان در کنکور و تا جا 
گرفتن در لیسللت یارانه بگیران. این وسط نباید برای آش فقط یک 
نقش خانوادگی یا اجتماعی تصور کرد؛ آش در سیاست ما هم نقش 
پر کاربردی دارد از این رو  آمیزقلمدون بر اسللاس آنچه بیان شد با 

دیدگاه طنزی خود  انواع و اقسام آش هایی را که در عالم سیاست بار 
می گذارند را اینگونه پیش بینی می کند؛

   آش پشت پا:یکی از انواع آش هایی که ما تخصص قابل توجهی 
در پختن و خوردن آن داریم همین آش پشت پا است. ماعادت داریم 
بعد از عزیمت عزیزی از مکان یا زمان یا مقامی یک آش پشللت پای 
پر پیمان برایش بار بگذاریم و هرچه داشته و نداشته را در دیگ آش 
بریزیم و با ماقه قضاوت خودمان همش بزنیللم ، این آش می تواند 
شامل حال عزیزی باشد که از میان ما به دیار دیگری سفر کرده یا خدا 
رحمت کرده باشد که به دنیای باقی هجرت کرده یا مسوولی باشد 
که جُل و پاسش را از فان پست جمع کرد و آن پست و مقام را به ما 
سپرده است . در این گونه موارد ما آش پر ماتی را روی اجاق مخ ملت 
بار گذاشته و اندر کمی ها  کاستی های آن مسوول سفر کرده از مقام 
مورد نظر هرچه نخود و لوبیا داریم قاطی مللی کنیم  وقتی نوبت به 
خودمان می رسد به دیگ آب می بندیم. در برخی موارد دیده شده که  
چنانچه از همان ا ول دیگ را داغ کنیم و بعد روی مخ ملت بار بگذاریم 

آش بهتر جا می افتد و ما قطعا به نتیجه دلخواه مان خواهیم رسید.
   آش لب دوز: این آش را قدیم ترهللا عروس ها برای دوختن لب 
خانواده شوهر می پختند وو دقیقا همان کارایی کشتن گربه سر حجله 
را داشت . اما در حال حاضر با کمی تغییر درنوع کاربری به منظور بستن 
دهان منتقدین و دوختن لب معترضین استفاده می شود . در این نوع 
جدید کاربری ما برای دوختن لللب نامردگان ایللن آش را با عناوین 
 مختلف همچون بی سللواد ها ، افراطی ها ،فانی نژادی ها و غیره بار

می گذاریم و به منظور بهتر جاافتادن اش از افزدون فلفل دو آتیشلله  
اصل هندوستان به هماره مقادیری پیاز داغ دریغ  نمی کنیم.

   آش کشک خاله:  این آش از جمله آش هایی است که چه شما 
آنرا بخوردی چه نخورید پایتان نوشته شللده، مثل یارانه که چه آنرا 
بگیرید چه از آن انصراف بدهید فرقی در تورم و سهم تولید و بازگشت 
معوقات بانکی نمی کند پس بهتر اسللت بخورید و نشللوید ادم آش 

نخورده و دهان سوخته .
   آش آش�تی کنان: این آش را بعضی ها که از فضا خوش اشتها 
هم هستند هر از چند گاهی سفارش می دهند و بقیه زحمت پخت 
آنرا به عهده می گیرند. از جمله این آش ها می توان به اش آشتی ملی 
،آش آشتی احزاب و آش آشتی با برخی کشورهای دور و نزدیک را نام 
برد. همین چند ماه پیش بود که برخی دوستان درصدد پخت آش 

آشللتی کنان با امریکا  برآمده بودند و حتی شنیده های ما می گوید 
 تا مرحله خرید سبزی و نخود لوبیای آش مذکور هم پیش رفتند اما 
آمریکایی ها با تقدیم یکی دو سه تا تحریم دست اول حال همه آنها  را 

گلباران کردند و دوستان رفتند تا کشک آششان را بسابند.
   آش با یک وجب روغن:این آش را عموماً ما برای کسانی تدارک 
می بینیم که به یک صورتی ما را آزرده اند یا دستورات ما را زیر سبیلی 
رد کرده اند یا مثا سخنرانی رفقا و نزدیکان ما را لغو کرده اند .در این 
موارد ما اشی برای این افراد می پزیم که یک وجب روغن رویش جا 
خوش کرده باشد و فرد مورد نظر با خوردن این آش برود یک جایی 

که عرب نی انداخت.
   آش نذری: این ازآن آشللهایی است که تا دو سه سال پیش کم 
 و زیاد می پختیللم و خیلی هم در پختن این آش تبحر داشللتیم. ما

 آش های نذری مان را برای کشورهای دوسللت و هم پیمانه کاسه 
کاسه می فرستادیم و آنها در عوض کاسه هایمان را با  محبت جهانی 

پر می کردند .
از یاد آوری ایللن آش عزیزی اشللک در چشللمانمان حلقه می زند 
مخصوصا وقتللی یادمان می آید  از این آش ها برای مراسللم ترحیم 
چاوز خدا بیامرز هم پختیم و مادرش وقتی دیگ را هم می زد چقدر 

ما را دعا کرد.

طنز سیاسی
آمیز قلمدون در جرگه سیاست

لیلا
نیکخواه

آمیزقلمدون و آش شناسی عالم سیاست 

جلس�ه مجم�ع عمومی ع�ادی س�الیانه نوب�ت دوم ش�رکت تعاونی مص�رف کارکنان 
ش�هرداری شاهین ش�هر راس ساعت 12:30 روز دوش�نبه 93/3/12 در محل تالار شیخ 
بهایی تش�کیل می گردد لذا از کلیه اعضاء دعوت می ش�ود راس س�اعت مقرر در محل 

مذکور حضور بهم رسانید. 
دستور جلسه: 

گزارش هیات مدیره و بازرس
طرح و تصویب صورت های مالی س�ال 1392 و نحوه تقس�یم سود ویژه بودجه سال 

جاری تعاونی 
ارایه گزارش تغییرات اعضاء و سرمایه شرکت 

انتخاب اعضاء اصلی وعلی البدل هیات مدیره و بازرس
تعیین روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهی های شرکت

هیات مدیره شرکت تعاونی مصرف کارکنان شهرداری شاهین شهر

جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه نوبت دوم شرکت تعاونی مصرف فرهنگیان ناحیه 
5 اصفهان  راس ساعت 17 روز دوشنبه مورخ 93/3/12 در محل دبیرستان شهدای مکه 
س�ابق یا نیایش فعلی  به آدرس: اصفهان، خیابان ش�هیدان غربی، جنب کلوپ ورزشی 
امیرکبیر تش�کیل می گردد. لذا از کلیه اعضاء دعوت می ش�ود با در دست داشتن کارت 
و یا دفترچه عضویت راس ساعت مقرر در محل مذکور حضور بهم رسانید و یا وکیل / 

نماینده خود را کتباً معرفی نمایید.
ضمناً به اطلاع می رساند که به موجب ماده 19 آیین نامه نحوه تشکیل مجامع عمومی 
تعداد آراء وکالتی هر عضو حداکثر 3 رای و هر شخص غیر عضو تنها یک رای خواهد 
بود و اعضای متقاضی اعطای نمایندگی می بایس�ت به همراه نماینده خود حداکثر تا 
تاریخ 93/3/11 در محل دفتر شرکت تعاونی حاضر تا پس از احراز هویت و تایید وکالت 

برگه ورود مجمع را دریافت دارند. 
دستور جلسه :

1- گزارش هیات مدیره و بازرس/ بازرسان
2- طرح و تصویب صورت های مالی س�ال 1392 و نحوه تقس�یم س�ود ویژه بودجه 

سال جاری شرکت 
3- ارایه گزارش تغییرات اعضاء و سرمایه شرکت تعاونی

4- انتخاب بازرس/ بازرسان اصلی وعلی البدل 
5- تعیین خط مشی آینده شرکت تعاونی

6- تعیین روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهی شرکت
داوطلبان تصدی س�مت های هیات مدیره و بازرس�ی به موجب ماده 2 دس�تور العمل 
موظفند حداکثر ظرف یک هفته از انتشار آگهی دعوت، فرم داوطلبی را تکمیل و تحویل 

دفتر تعاونی نمایند. 
هیات مدیره شرکت تعاونی مصرف فرهنگیان ناحیه 5 اصفهان

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی 

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه نوبت دوم

 نوبت دوم

ک 
ی مزایده املا

آگه

لذا از متقاضیان دعوت بعمل می آید 

جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 

4456060 و 0۹1۳41۳0877 تماس 

حاصل نمایند و یا از وب سایت این سازمان 

به نشانی اینترنتی

www.isfahan.ir/khadamatmotori 

 بازدید بعمل آورند.

آدرسوضعیت سندمتراژ )مساحت(کاربری شرح ردیف

142/40مسکونی آپارتمان 1
برگه واگذاری 

شهرداری 
خیابان ولی عصر ابتدای خیابان دکتر حسابی خیابان
 سعادت  فرعی اول سمت چپ پلاک دوم واحد شماره ۹

خیابان فروغی کوی بهارستان کوچه رحمانی سند 6 دانگ 264/5۹مسکونی زمین 2

خیابان آتشگاه خیابان نبوی منش شهرک نسترن سند 6 دانگ 48/70تجاری مغازه ۳

8۳/10اداری دفتر کار 4
برگه واگذاری 

شهرداری 
اتوبان ذوب آهن بلوار شفق ابتدای خیابان گلستان 

۹1/55اداری دفترکار 5
برگه واگذاری 

شهرداری 
اتوبان ذوب آهن بلوار شفق ابتدای خیابان گلستان

ده
زای

ی م
گه

آ

 نوبت دوم

 شرکت مهندسی نیک اندیش در نظر دارد تعدادی از املاک ومستغلات خود را 
متقاضیان شرکت در مزایده جهت دریافت  اسناد مزایده تا مورخ به شرح ذیل از طریق مزایده به فروش برساند: 

93/3/5 می توانند در ساعات اداری به دفتر مهندسی نیک اندیش 
واقع در خیابان جابرانصاری، خیابان سردار شهبازی جنوبی مراجعه 

نمایند.                                               تلفن تماس: 59-4359355 داخلی 120

شرکت مهندسی نیک اندیش وابسته به شهرداری اصفهان 

سازمان خدمات موتوری
 شهرداری اصفهان 

1- یک باب مغازه از مجموعه خدمات خودرویی سپاهان شهر به مساحت 54 
مترمربع دارای پلاک ثبتی 

 2- یک واحد آپارتمان واقع در شهرک ولی عصر تفکیکی حفاظت، طبقه دوم، 
واحد شماره 8 به مساحت 80/80 مترمربع

 سازمان خدمات موتوری شهرداری اصفهان در نظر دارد تعدادی از املاک و مستغلات خود را 
به شرح جدول ذیل از طریق مزایده به فروش برساند 



رییس کمیسیون بهداشت و سلامت شورای 
اسلامی شهر اصفهان:

از ظرفیت مدیریت شهری برای ارتقای 
سلامت شهروندان استفاده شود

رییس کمیسیون بهداشت و سلامت شورای اسلامی شهر اصفهان با 
اشاره به اینکه در مباحث سلامت شاید از نظر قانون اساسی، وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی متولی سلامت باشد اما فاکتورها 
و مولفه های موثر بر سلامت گستردگی زیادی دارد، گفت: به دلیل 
گستردگی مباحث سلامت، بسیاری از نهادها و ارگان ها در این حوزه 
مسوولیت دارند، به طوری که حدود 25 درصد از مولفه های موثر در 
سلامت برعهده وزارت بهداشت و درمان و علوم پزشکی است و بالغ 

بر 75 درصد در اختیار سایر نهادها و ارگان هاست. 
غلامحسین صادقیان لازمه رس��یدن به جامعه ای سالم را همیاری 
و همراهی همه جانبه نهادها و دس��تگاه ها دانسته و افزود: در رابطه 
با نقش مدیریت شهری در سلامت ش��هروندان باید گفت که تقریباً 
فرایندهایی که از طریق شهرداری انجام می گیرد، به طور مستقیم و 
غیرمستقیم با سلامت شهروندان ارتباط دارد. وی ادامه داد: به طور 
مثال حوزه های حمل و نقل و توسعه زیرساخت های حمل و نقل و 
عمومی، یا مباحث مرتبط با توسعه فضای سبز یا زیباسازی فضاهای 
شهری که با سلامت روان ش��هروندان در ارتباط اس��ت، یا مباحث 
مربوط به جمع آوری زباله و مدیریت پس��ماند و ی��ا در اقداماتی که 
در حوزه فرهنگی انجام می ش��ود، به طور مستقیم و غیرمستقیم با 

سلامت شهروندان در ارتباط است.
 این عضو ش��ورا خاطرنش��ان کرد: به نوع��ی می ت��وان گفت تمام 
فرایندهای صورت گرفته در مدیریت ش��هری با مباحث س��لامت 
در ارتباط اس��ت و لازمه اینکه به جایگاه مناس��ب در بحث سلامت 
 شهری برسیم، این اس��ت که تعامل و همکاری مطلوبی بین نهاها و 

ارگان های مختلف شکل بگیرد. 
وی از س��ه عامل مهم مرگ و میر در کشور که ش��امل بیماری های 
قلبی و عروقی، حوادث جاده ای و بیماری های صعب  العلاج می شود، 
س��خن به میان آورد و تصریح کرد: وقتی این سه فاکتور مرگ و میر 
را بررسی می کنیم، می بینیم که مدیریت ش��هری می تواند نقش 

موثری در کاهش آنها داشته باشد.
 رییس کمیس��یون بهداشت و سلامت ش��ورای اسلامی شهر گفت: 
 معتقدی��م که بای��د در قالب ی��ک مدیری��ت بتوانیم ظرفی��ت ها و 
قابلیت هایی که در شهرداری وجود دارد را در راستای ارتقای جایگاه 
سلامت شهروندان س��اماندهی کنیم که در این راستا خوشبختانه 
طرح دو فوریتی این موضوع مصوب شد و هم اینکه پیگیر این هستیم 

که شهرداری راهکارهای مناسب را در این زمینه اتخاذ کند. 
صادقی��ان ضمن رد ش��ائبه تصدی گ��ری و تولی گری ش��هرداری 
در زمینه س��لامت با توجه ب��ه وجود نهادهای ذیربط، خاطرنش��ان 
 کرد: شورای اس��لامی ش��هر و ش��هرداری به دنبال این است که از 
ظرفیت های موجود مدیریت شهری به خصوص در حوزه فرهنگی 
برای ارتقای سواد و فرهنگ س��لامت جامعه استفاده کند و به هیچ 

وجه هدف اجرایی و مجری گری حوزه سلامت را ندارد.

 رییس کمیسیون حمل و نقل و محیط زیست 
شوراي اسلامي شهر اصفهان:

 تاکسیرانی با رانندگان متخلف 
برخورد کند

رییس کمیسیون حمل و نقل و محیط زیست شوراي اسلامي شهر 
اصفهان با اش��اره به نارضایتی های مردمی بعد از افزایش نرخ کرایه 
تاکسی، گفت: بعد از آنکه افزایش کرایه تاکسي تصویب شد، شاهد 
نارضایتي شدید بسیاري از شهروندان در این زمینه بوده ایم؛ چرا که  
تعدادي از تاکس��ي ها پیش از این در هر کورس۴۰۰ تومان دریافت 
مي کردند، اما بعد از افزایش 25 درصدي کرایه ها، در هر کورس 5۰۰ 
تومان دریافت مي کنند، در حالي که کرایه تاکسي هر کورس۳۴۰ 
تومان است و گرد شده آن ۳5۰ تومان می شود و با این حال شاهدیم 

که۱5۰ تومان در حق مردم اجحاف مي شود.
 علیرضا قربانی با ذکر این نکته که قرار بود بسته هاي حمایتي ارایه 
شود و بیشتر از۳5۰ تومان دریافت نش��ود، لذا جامعه تاکسي داران 
و هم سازمان تاکسیراني باید به این مهم توجه داشته باشند که اگر 
این روند ادامه پیدا کند، هم به تاکس��ي دار لطم��ه خواهد زد و هم 
حقوق مردم ضایع مي شود. وی افزود: چنانچه اقدامی صورت نگیرد، 
تاکسی داران باید این نکته را به یاد داشته باشند که در نهایت حقوق 
یک میلیون و 7۰۰ هزار جمعیت شهر بر جمعیت اندک تاکسی داران 

غلبه خواهد کرد. 
وی خطاب به نهادهای ذیربط خاطرنش��ان کرد: تاکسیراني باید با 
رانندگان متخلف در این زمینه برخورد کند و شوراي اسلامی شهر 

هم از این برخورد قانوني حمایت خواهد کرد. 
رییس کمیسیون حمل و نقل و محیط زیست شوراي اسلامي شهر 
اصفهان در پایان تاکید کرد: برچسب های خطوط ویژه تاکسی باید با 
تایید شورای اسلامی شهر باشد، اما هنوز اقدامی در این زمینه صورت 

نگرفته و امیدواریم که اقدامات لازم هرچه سریع تر اتخاذ شود.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

رییس کمیسیون امور اقتصادي و گردشگري شوراي اسلامي شهر اصفهان تاکید کرد:

توسعه زیرساخت های گردشگری اصفهان با تشکیل ستاد بحران گردشگری
رییس کمیس��یون امور اقتصادي و گردشگري شوراي اسلامي شهر 
اصفهان با اشاره به اینکه این روزها همه به این جمع بندی رسیده اند 
که توسعه گردشگری یک امر مهم است و از این رو بیشتر از گذشته 
به این مهم می پردازند، گفت: با توجه به بررسی های میدانی صورت 
گرفته، مشخص شد که زیرس��اخت های گردشگری اصفهان بسیار 
ضعیف است و اگر زمانی شاهد ورود سیل گردشگر به کشور باشیم، برد 
با شهرهایی است که زیرساخت های مناسب گردشگری را آماده کرده 
باشند. سیدکریم داوودی با تاکید براینکه اصفهان بالغ بر هزار خانه 

تاریخی دارد که قابلیت تبدیل شدن به هتل را دارند، افزود: تحقق این 
موضوع دور از دسترس نیست و تنها همت همگانی را می طلبد. وی 
ادامه داد: اگر برای ایجاد پنج هزار تخت در اصفهان برنامه ریزی کنیم، 
با احداث حدود 25 تا ۳۰ هتل در شهر می توانیم به این هدف برسیم 
و از این طریق، بیش از 2۰۰ هزار گردشگر به آمار سالیانه گردشگران 
افزوده می ش��ود که بالغ بر 7۰۰ میلیارد تومان در س��ال به چرخه 
اقتصادی شهر وارد می شود. وی افزود: این موضوع می تواند برای 2۰۰ 
هزار نفر شغل ایجاد کند و در کنار آن صنایع دستی و کارهای خانگی 

نیز توس��عه می یابد. این عضو شورا با اش��اره به برخی از راهکارهای 
پیشنهادی جهت جذب گردشگر، اظهار داشت: تشکیل ستاد بحران 
گردشگری )با حضور استاندار، شهردار، رییس میراث فرهنگی، رییس 
شورای اسلامی ش��هر و رییس اتاق بازرگانی(،  در حوزه متقاضیان: 
س��رمایه گذاری در احداث هتل که به صورت ویژه ب��ه نیازهای آنها 
رسیدگی شود، در حوزه حمل و نقل: تعداد خطوط مستقیم اصفهان 
را با ش��هرهای جهان اضافه کنیم که در این راستا مذاکره برای خط 
هوایی با هواپیمایی امارات، هواپیمایی قطر و هواپیمایی ماهان صورت 

گرفته است، آماده سازی فضای ش��هری اعم از تابلوهای راهنمایی 
مورد نیاز گردش��گران و حمل و نقل درون شهری توسط شهرداری، 
ارتقای جایگاه جاذبه اصفهان از ۱9 جاذبه گردش��گری به حدود ۳۰ 
 تا ۴۰ جاذبه، توس��عه روش های الکترونیکی )راهنمای گردشگری، 
اطلاع رسانی، جذب گردشگر و ویزای گردشگری(، آموزش نیروهای 
انسانی مورد نیاز در دانش��گاه و مراکز آموزشی و برنامه ریزی جهت 
جذب س��رمایه گذاری در بخش گردشگری بخش��ی از راهکارهای 

پیشنهادی جهت جذب گردشگر است

وجود متکدیان در محدوده آثار تاریخی زیبنده نیست حذف اصفهان از لیست گردشگری، تلاشی مذبوحانه است

 عضو ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان با تاکید بر اینک��ه باید 
زیرساخت های گردشگری اصفهان را توس��عه دهیم، به انتشار 
خبری در یک��ی از رس��انه ها مبنی ح��ذف اصفهان از لیس��ت 
گردشگری اشاره کرد و گفت: به نظر می رسد حذف اصفهان از 
لیست گردشگری، تلاشی مذبوحانه است که به نتیجه نخواهد 

رسید؛ چرا که اگر کس��ی الفبای میراث فرهنگی وگردشگری را 
بداند، نمی تواند چنین بحثی را مطرح کند و کس��ی که مسوول 
تورگردانان ایران است، باید در گفته خود تجدید نظر کند. علیرضا 
نصر اصفهانی افزود: این اظهار نظر آنقدر سخیف و غیرکارشناسی 
اس��ت که نیاز به جواب ندارد، اما به جهت آنک��ه جلوی اینگونه 
اظهار نظرها گرفته شود، بیان شد. وی خاطر نشان کرد: سیاحان 
زرشناس وگوهرش��ناس حتی اگر جایی برای اس��کان نداشته 
باش��ند، حاضرند کنار پیاده روهای اصفهان و زیر آس��مان این 
شهر بخوابند، اما میراث فرهنگی و جاذبه های تاریخی اصفهان 
را ببینند. نصر اصفهانی در ادامه با اشاره به دو باشگاه ذوب آهن و 
سپاهان تصریح کرد: با توجه به اینکه در حال حاضر این دو باشگاه 
وضعیت تیم های خود را می بندند، ضمن تشکر از اینکه موضوع 
مربیان را تمام کردند، به گونه ای برنامه ریزی کنند که اصفهان 

جایگاه خود را به عنوان قطب ورزشی کشور ادامه دهد.

نایب رییس کمیسیون عمران، شهرسازي و معماري شوراي 
اسلامي شهر اصفهان با اشاره به وجود متکدیان در برخی از 
بناهای گردش��گری اصفهان، گفت: هفته گذش��ته به همراه 
هیاتی از ش��ورای عالی اس��تان ها، از میدان ام��ام علی )ع( 
بازدیدی داش��تیم ودر این بازدید، موضوع��ی که آزار دهنده 

بود، وجود متکدی در این بنای تاریخی بود.
نورالله صلواتی با ی��ادآوری این نکته که وج��ود متکدیان در 
ش��هر تاریخی اصفهان و به خصوص در محدوده آثار تاریخی 
 زیبنده این شهر نیست، تصریح کرد: از شهرداری می خواهیم 
علی رغم اینکه وظیفه ای در این خصوص ندارد، به خصوص 
در زمان کنونی که آمار ورود گردشگر به ش��هر زیاد شده، با 
همکاری س��ایر ارگان ها و نهادهای متولی هر چه س��ریع تر 

نسبت به ساماندهی متکدیان اقدام کند.
وی خاطر نشان کرد: وجود متکدیان به خصوص در محدوده 
آثار تاریخی مثل میدان امام علی )ع( و میدان امام )ره( آبروی 
شهر و شورا و انقلاب را زیر سوال می برد و هرچند تعداد آنها 
کم اس��ت، اما وجود همین تعداد کم هم شایس��ته نیست و 
 لازم است هر چه سریع تر اقدام لازم در این خصوص صورت 

گیرد. 
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ش�����ورا

اخبــار کوتــاه

به گفته نایب رییس ش��ورای اس��لامی شهر 
اصفه��ان، از جمل��ه موضوعات��ی که بیش��تر 
نامزده��ای ش��ورای دوره چه��ارم در مراحل 
تبلیغات انتخاباتی جزو شعارها و برنامه های 
 خود قرار داده بودند، اجرای طرح شورایاری ها

در کلانشهر اصفهان بود؛ هر چند پیش از دوره 
چهارم، تجربه هایی در حوزه شورایاری ها با عناوین مختلف مثل 
مشاوران محله ای )در شهرداری خوراس��گان قبلی و منطقه ۱5 

فعلی( اجرا شده بود ونتیجه مطلوبی در پی داشت. 
احمد ش��ریعتی با یادآوری تاکید قانون اساسی بر اصل مشورت و 
شورا، معتقد است شورا را نمی توان بدون مردم فرض کرد و زمانی 
شورا می تواند موثر باشد که اصل ارتباطی و مشارکت با مردم را که 
تاکنون داش��ته حفظ کند؛ چرا که مردم، اعضای شورا را به عنوان 
نمایندگان خود انتخاب می کنند و زمانی شورا می تواند به خوبی 
خدمت کند و اهدافی را ک��ه در طرح و لوایح و نظ��ارت دارد اجرا 

کند،که بداند در دل مردم چه می گذرد.
وی وج��ود این دغدغه و دیدن تجربه های س��ایر کلانش��هرها را 
عاملی می داند که باعث شد ش��ورای دوره چهارم  اصفهان به این 
سمت برود که راهکارهایی را برای ایجاد اصول ارتباطی با مردم و 
 سهیم شدن شهروندان در مباحث مدیریت شهری به خصوص در 
 س��ه حوزه نظارت، مش��ورت و مش��ارکت تدوین کند که ش��اید 
 می توان گف��ت که ماحص��ل آن، ط��رح موضوعی اس��ت به نام 
شورای یاری محلات که به جد، از سوی اعضای شورای دوره چهارم 

شهر اصفهان دنبال می شود.
آنچه در زیر م��ی آید، گفت و گ��وی تفصیلی خبرن��گار اصفهان 
زیبا با ش��ریعتی، نایب رییس ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان 
 و مس��وول کمیته طرح ش��ورایاری اصفهان اس��ت ک��ه در ادامه 

می خوانیم.
موضوع ش�ورا ی�اری های مح�لات و ض�روت وجود 
چنین نهادی چگونه در ش�ورای دوره چهارم مطرح 

و پیگیری شد؟ 
بعد از سه ماه از شروع به کار شورای دوره چهارم، در راستای سهیم 
کردن مردم در اداره ش��هر، پیش��نهادی را با عنوان اجرای طرح 
شورایاری ها در محلات اصفهان به اعضای شورای دوره چهارم ارایه 
کردم که پس از بحث و بررسی و با موافقت سایر اعضا، بنا بر این شد 
که این پیشنهاد تحت عنوان شورا یاری ها اجرایی شود. در ادامه، 
این طرح در جلسه تلفیق مطرح شد و بعد از ساعت ها همفکری و 
تبادل نظر، با اکثریت آرا در خصوص شروع کار مطالعاتی طرح و در 

ادامه اجرای آن رای داده شد. 
بعد از این رای گیری، تشخیص داده شد که کمیته ای تشکیل شود 
تا آیین نامه ای را برای اجرای طرح تهیه کند. این کمیته با عضویت 
شش نفر از اعضای شورا )شامل آقایان وحید فولادگر، غلامحسین 
صادقیان، علیرضا نصر اصفهانی، اصغر آذربایجانی، محمد رضا فلاح 
و مهدی آذربایجانی به عنوان دبیر شورا(  شکل گرفت و اینجانب را 
به عنوان مسوول کمیته و پیگیری طرح انتخاب کردند. در اولین 

جلسه کمیته، پیشنهاد داده شد که از آنجایی که این کار مرتبط 
با شهرداری و خدمات ش��هری اس��ت اعضایی هم از شهرداری و 
به انتخاب ش��هردار ش��امل معاونین یا کارشناس��ان مربوطه در 
 کمیته داشته باشیم. ش��هردار نیز معاونت های خدمات شهری، 
برنامه ریزی و فناوری اطلاعات و معاون��ت فرهنگی اجتماعی را 
معرفی کردند و چند جلسه اول با حضور معاونین و در ادامه به دلیل 
ورود به مباحث کارشناسی، باحضور کارشناسان این سه معاونت 

ادامه یافت و فعالیت کمیته شورایارای ها شروع شد.
کلانشهرهای دیگر در این زمینه تجربه ای دارند و آیا 

از این تجربه ها بهره گرفته شده است؟
در این راس��تا با توجه به تجربه ای که کلانش��هر تهران در زمینه 
ش��ورایاری ها داش��ت، کمیته ش��ورا یاری ها جهت ارزیابی این 
تجربه س��فری به تهران انجام داد و از یک��ی از مناطقی که تجربه 
 موفقی در این زمینه داشت، بازدید کرد. همچنین نشست هایی با 
 ش��ورایاری های محل و با دبیران هر منطقه برگزار ش��د و حتی 
جلس��ه ای را با دبیر دبیران2۱ منطقه ش��هرداری تهران و سردار 
طلایی که مسوول کمیته هماهنگی ش��ورایاری های تهران بود، 
داشتیم و نتیجه گرفته شد که ش��ورا یاری های تهران کار خوبی 
را ش��روع کرده بودند وتجربه موفقی داشتند؛ هرچند نقص هایی 

هم بود. 
در تهران بحث مدیریت محلات نیز در کنار ش��ورایاری ها شروع 
شده بود. مدیریت محلات از طریق ش��هرداری ها شروع شده بود 
که حق و حقوقی داشتند و هر منطقه ای یک مدیر منطقه داشت 
و بعد مدیر محلات و یک سرای محله برای محلات راه اندازی شده 
 بود که مدیر محله در کنار ش��ورایاری محله م��وازی هم فعالیت 
می کردند. مجموع اطلاعاتی که از تجربه کلانش��هر تهران گرفته 
ش��د، طی 29 جلس��ه کاری به صورت فعال و پویا بررس��ی شد و 
توانستیم نقص ها و کاستی های ش��ورایاری تهران را کارشناسی 
کنیم. در کنار آن، تجربه شهرهای مشهد، قم، ش��یراز، اهواز و ... 
نیز کسب شد و در جمع بندی متوجه شدیم که همه کلانشهرها 
پیگیر اجرای این طرح با عناوین مختلف مثل هسته های اجتماعی 

محلات یا مشاورین محله ای شورا یا شورایاری ها هستند.
از طرفی خدمات ش��هری ش��هرداری اصفهان نیز در محله امیر 
طرح محله پایدار را اجرا کرده بود که هدف آن صرفاً در راس��تای 
خدمات ش��هری بود و نتیجه گیری خوبی از مش��ارکت مردم در 
زمینه خدمات ش��هری صورت گرفته بود و تصمیم بر این داشت 
که این طرح را ب��ه عنوان محله پای��دار در تمام ش��هر اجرا کند. 
 همچنین معاونت فرهنگی اجتماعی شهرداری قصد داشت طرح 
 هس��ته ه��ای اجتماعی مح��لات را ش��روع کند. وقت��ی کمیته 
 ش��ورا یاری ها تش��کیل ش��د، از آنها خواس��تیم ک��ه در اجرای 
طرح هایشان صبر کنند تا براساس طرح شورایاری ها به گونه ای 
برنامه ریزی شود که در آن، هم طرح محله پایدار دیده شود و هم 
طرح هسته اجتماعی محلات و هم شورا یاری ها تا اصل مشورت و 

مشارکت و نظارت مردم را از این طریق محقق کنیم.
در هدفی که دنبال می کردی��م، فکر کردیم ک��ه چگونه جایگاه 

شهرداری ها را در نظر شهروندان حفظ کنیم و از طرفی، مردم هم 
از قوانین ش��هرداری آگاهی پیدا کنند تا سردرگم نباشند. الفبای 
این کار از طریق شورایاری ها در محلات می تواند صورت بگیرد و 
نیازی نیست که مردم در ابتدای امر به شهرداری مراجعه کنند، بلکه 
با کسب اطلاعات از طریق کمیته های مستقر در محلات اطلاعات 
مورد نیاز را کسب کرده و بعد با آگاهی، به شهرداری مراجعه کنند. 
جهت اجرای این طرح چ�ه کارهایی صورت گرفته و 

سلسله مراتب آن چگونه خواهد بود؟
در این راستا اولین مشکلی که برای تحقق شورایاری ها داشتیم، 
نحوه انتخاب مردم برای عضویت در شورایاری محلات بود؛ چرا که 
هر انتخاباتی باید از کانال وزارت کش��ور و قانون اساسی باشد، اما 
قانونی در بحث انتخابات شورایاری ها وجود ندارد. تهران در تلاش 
است که از طریق شورای عالی استان ها این قانون را تصویب کند. 
از آنجا که خلا قانونی وجود داشت، از طرفی نمی توانستیم منتظر 
بایستیم تا قانون تصویب ش��ود و اینها همه زمان بر بود. بنابراین 
تصمیم گرفتیم در این مرحله روشی را به صورت انتخابی- انتصابی 
شروع کنیم. این روشی بود که همه اقشار مردم را در محلات درگیر 
می کند و مش��ارکت داده می شود. قرار ش��د در ابتدا یک هیات 
موسس در هر محله تعریف ش��ود. این هیات موسس متشکل از 
امام جماعت مسجد محل با معرفی کانون مساجد، یک نفر از مراکز 
فرهنگی یا بسیج محل، سه نفر هم معتمد محل که یا فرهنگی یا 
علمی باشد و این هیات موسس پنج، شش نفره بحث انتخابات را 
انجام دهند. خود این افراد دیگر نمی توانند به عنوان کاندیداهای 
شورا یاری های محلات نامزد ش��وند. این هیات موسس در ادامه 
مجمع عمومی شورایاری ها را تشکیل می دهند و این مجمع بالغ 
بر۱2 آیتم دارد. از زن خانه دار، سالمند محل، جوان محل، فرهنگی 
محل، فرهیخته محل، کاسب محل، مامور سلامت محل، مسوول 
امنیت محل و ... همه اینها پیش بینی شده و ساعت ها در خصوص 
آن تبادل نظر شده است تا همپوشانی نداشته باشد و از طرفی، همه 

طیف ها دیده شود. 
ممکن اس��ت در هر آیتمی از یک نفر تا چند نفر را ش��امل شود و 
این اعضای مجمع باید در خصوص اصل های نظارت، مش��ورت و 
مشارکت انگیزه داشته و صاحبنظر باشند. بعد از انتخاب افراد عضو 
مجمع، بین آنها انتخابات برگزار می شود و از بین اعضای مجمع 
پنج تا هفت نفر انتخاب می شوند. یک نفر به عنوان دبیر، یک نفر 
منشی، یک نفر مسوول روابط عمومی و سه یا چهار نفر هم به عنوان 
عضو؛ اینها هسته اولیه شورایاری ها را در محلات تشکیل می دهند.
آیا از ظرفی�ت این مجمعی که ش�کل م�ی گیرد نیز 

استفاده می شود؟
 برای آنکه از ظرفیت افرادی که عضو مجمع شورایاری ها شده اند

استفاده شود و رها نشوند، تصمیم گرفته ش��د که در سه کمیته 
تقسیم شوند؛ کمیته های تخصصی فرهنگی، عمرانی و خدماتی و 
 اعضای شورایاری ها هر چند وقت یک بار با اعضای این کمیته ها

 در ارتب��اط خواهن��د ب��ود و وقت��ی معضل��ی در مح��لات پیش 
 می آید، با توجه به موضوع آن معض��ل، از طریق این کمیته های 

س��ه گانه همفکری صورت می گیرد و راهکارها بررسی شده و به 
سطح بالاتر انتقال داده می شود. بعد از شورا یاری ها در محلات، 
وارد مناط��ق ش��هرداری می ش��ویم. دبیر ش��ورایاری محلات با 
شهرداری منطقه ارتباط دارد و یک جمعی را در سطح وسط داریم 
به نام دبیر دبیران شورایاری ها که از هر محله یک دبیر حضور دارد 
و اینها با حضور در کمیته های نظارتی، با شورا و شهرداری ارتباط 

خواهند داشت. 
این بخش از طرح شورا یاری، طرح کاملًا تازه و مختص به اصفهان 
است، بنابراین دبیران شورایاری محلات از بین خود یک نفر را به 
عنوان دبیر دبیران شورا یاری محلات انتخاب می کنند و این فرد 
در جلسات کمیته های نظارتی شهرداری منطقه شرکت می کند 
که در این کمیته نظارتی هم شهردار منطقه، هم معاونین وی و هم 
اعضای شورا نیز حضور دارند. بدین طریق دبیر دبیران مشکلات 
 مح��لات را در این کمیته انتق��ال می دهد و نتیج��ه آن از طریق 
دبیر دبیران به دبیر هر محله منتقل می شود و از طریق دبیر محله 

به مردم محلات انتقال داده می شود. 
به این ترتیب هر طرحی که بخواهد از سوی شهرداری های مناطق 
اجرا شود، از طریق دبیر دبیران و دبیر محلات بررسی، اطلاع رسانی 
و پیگیری می شود یا  در خصوص نظارت ها از طریق دبیر محلات 
 پیگیری می ش��ود. از این طریق، مردم در جریان کامل امور قرار 
می گیرند. می دانند چه طرح هایی برای محله شان قرار است اجرا 
شود یا می توانند طرح های خود را پیشنهاد دهند و بدین وسیله از 

افکار مردم در اداره شهر استفاده می شود. 
چنانچه مس�ایل در این س�طح و در کمیت�ه نظارتی 
مناطق حل نشود، شورایاری چه کمکی می تواند به 

حل آن بکند؟
در مرحله بعدی چنانچه موضوعات مطروح��ه درکمیته نظارتی 
مناطق قابل حل یا پیگیری نبود، سطح بعدی در محل دبیرخانه 
شورای اس��لامی شهر بررس��ی می شود. در این س��طح، شورایی 
داریم به نام شورای هماهنگی ش��ورایاری ها که این شورا هرچند 
وقت یک بار با حضور معاونین سه گانه خدمات شهری، فرهنگی 
اجتماع��ی و برنامه ریزی و فن��اوری اطلاعات و اعضای ش��ورای 
اسلامی شهر و دبیر دبیران برگزار می ش��ود و این می طلبد یک 
 دبیرخانه جداگانه به نام دبیرخانه شورای هماهنگی شورایاری ها

داشته باش��یم تا مس��ایل از طریق این دبیرخانه پیگیری شود. از 
این رو شورای پویا و فعال، زمانی معنا می دهد که این تشکیلات 
برای آن تشکیل ش��ود؛ چرا که از طریق این طرح در آنِ واحد در 
 شمال، جنوب، ش��رق و غرب اصفهان و در تک تک محلات در هر 
منطقه ای و با جزییات می دانیم که با چه مسایل و مشکلاتی روبه 
رو هس��تیم. اولویت بندی ها به صورت دقیق مشخص می شود و 
اطلاع رسانی ها به راحتی صورت می گیرد. امیدواریم این کار که 
یک کار اساسی و پایه ای است در این دوره اجرا شود. همانطور که 
در سایر مباحث مثل عمران، سلامت، محیط زیست و گردشگری 
در شورای دور چهارم کارهای اساسی و پایه ای با رویکردهای جدید 
صورت می گیرد، چنانچه شورایاری ها شروع و به صورت مطلوب 

اجرا شود، برندی برای این دوره خواهد بود. 
در حال حاضر این ط�رح در چه مرحله ای قرار دارد و 

چه زمان اجرای آن شروع می شود؟
ماحصل کار در جلسه تلفیق هفته گذشته گزارش داده شد و به این 
جمع بندی رسیدیم که طرح را به صورت آزمایشی شروع کنیم. از 
هر منطقه سه محله را برای شروع کار انتخاب کردیم که در مجموع 
۴5 محله می شود تا کم و کیف کار را ببینیم و در ادامه کل محلات 

مناطق را پوشش دهیم.
 از طرفی باید یک هماهنگی با وزارت کشور داشته باشیم تا قانون 
انتخابات شورایاری ها را پیگیری کنیم و امیدواریم با همت افرادی 
که در این راه قدم نهاده اند و اجرای این طرح، ش��هروندان در سه 
اصل نظارت، مشارکت و مشورت در بحث مدیریت شهری دخیل 
شوند و روز به روز شاهد رشد و توسعه کلانشهر اصفهان باشیم.  از 
طرفی، آیین نامه این طرح کامل شده و اساسنامه آن هم در حال 
کامل شدن است. حتی در خصوص مرجعی که بر روند اجرای طرح 
 نظارت داشته باشد نیز تصمیم گرفته شده است. در واقع بیش از

75 درصد کار انجام ش��ده و اگر این طرح اجرا شود، معنای واقعی 
شوراها و اصل مشارکت مردمی تحقق پیدا می کند. 

نایب رییس شورای اسلامی شهر اصفهان در گفت و گو با اصفهان زیبا:

طرح شورا یاری محلات، معنای واقعی اصل مشارکت مردمی را محقق می سازد 

اکبر 
منتشلو

نایب رییس کمیسیون عمران، شهرسازي و معماري شوراي اسلامي تاکید کرد: عضو شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:



 فاطم��ه رحمتي، سرپرس��ت اداره بين المل��ل معاونت زنان 
و خانواده نهاد رياس��ت جمهوري در ديدار ب��ا دبير اجلاس 
 و جش��نواره بين المللي مي��راث فرهنگ��ي ناملموس، گفت: 
مهم ترين هدف معاونت ام��ور زنان و خانواده نهاد رياس��ت 
جمه��وري، معرف��ي تصوير درس��تي از زن ايراني اس��لامي 
به جهانيان اس��ت ك��ه برگزاري اج��لاس و جش��نواره بين 
 المللي ميراث فرهنگي ناملموس، زمينه اين معرفي در ابعاد 
بين المللي را فراهم خواهد آورد و دريچه اي نو براي گفتمان 

و آگاهي افزايي زنان مي گشايد. 
وي اف��زود: هر زن ش��ركت كنن��ده در اجلاس زن��ان كه به 
نمايندگي از كشور ايران حضور پيدا خواهد كرد، قطعاً سفير 

زنان ايراني است كه دستاوردهاي مثبت زنان ايراني اسلامي  
و همچنين نقش  زنان در انتقال بين نس��لي ميراث فرهنگي 
را به ديگر زنان جهان نشان مي دهد. رحمتي با توجه به ابعاد 
گس��ترده اين اجلاس و جشنواره، گفت: متاس��فانه برخي از 
برنامه هاي بزرگ در كش��ور فقط در سطوح دولتي  مي ماند 
 و اين برنامه به لحاظ  ابعاد فراگير بي��ن المللي،  بايد در همه 
لايه هاي جامعه اطلاع رساني شود و همه ارگان هاي ذيربط 
در برگزاري هر چه بهتر آن كوشا باشند. وي معاونت امور زنان 
و خانواده نهاد رياست جمهوري را نهادي ملي در حوزه زنان 
عنوان كرد و اظهار داشت: كشور ايران جزو چهار كشور غني 

جهان از لحاظ ميراث فرهنگي است.

ش��هردار نجف آباد گفت: با پيش��نهاد ش��هرداری و تصويب 
اعضای شورای شهر نجف آباد جانمايی، مزايده و استقرار شش 
دكه مطبوعاتی در نقاط مختلف طی سال جاری در دستور كار 
قرار گرفته است. مسعود منتظری، شهردار اين شهر در حاشيه 
يکی از جلس��ات اداری با بيان اين خبر، افزود: در كنار ميدان 
بسيج، چهارباغ و خيابان شريعتی، سه نقطه در ايستگاه های 
اتوبوس های ش��هری نجف آباد نيز جهت اس��تقرار دكه های 
مطبوعاتی در نظر گرفته ش��ده و پس از انجام مراحل قانونی 
لازم، به مرور ش��اهد رونمايی از اين دكه ها طی سال جاری 
 خواهيم بود. منتظری در اين جلسه از كمک به فعاليت های

فرهنگی و هنری س��طح ش��هر به عنوان يکی از اولويت های 

كاری ش��هرداری در س��ال های اخير ياد كرد و بيان داشت: 
 در همين راس��تا كمک ب��ه هيات ه��ای مذهبی،كانون های 
فرهنگی هنری مساجد،گروه های فرهنگی و هنری و اصحاب 

رسانه و مطبوعات در دستور كار شهرداری قرار دارد.
 فرام��رز رادمنش، ريي��س اداره فرهنگ و ارش��اد اس��لامی 
نجف آب��اد نيز به عن��وان يک��ی از حاضران در اين جلس��ه با 
چش��مگير خواندن فعاليت های فرهنگی و هنری شهرداری 
نجف آب��اد در ماه های اخي��ر، افزود: به معن��ای واقعی كلمه 
 هنرمندان شهر، شهرداری و شورای ش��هر را خانه دوم خود 
می دانند و اين امر در افزايش شور و نشاط اين جامعه به خوبی 
مشهود است و اميدواريم اين روند در آينده نيز ادامه پيدا كند.

استاندار اصفهان:

انتخاب مسوولین بر اساس شاخصه های 
دولت تدبیر و امید است

 حرمت س�ادات متولی: اس��تاندار اصفهان با تاكيد بر اينکه مديران و 
كارگزاران دولت بايد مبش��ر و مبلغ سياست های رييس جمهور باشند، 
گفت: انتخاب مسوولين بر اساس شاخصه های دولت تدبير و اميد صورت 

می گيرد.
به گزارش خبرنگار اصفهان زيبا از كاش��ان، رس��ول زرگرپور در مراسم 
توديع و معارفه فرماندار كاشان با درود به روح بزرگ1700 شهيد كاشان، 
ش��هدای گمنام و مدفون در اين شهرستان و خانواده ش��هدا، جانبازان 
و ايثارگرانی كه تمام امنيت و عزت و اس��تقلال و آرامش كش��ور حاصل 
جانفش��انی های آنهاس��ت، گفت: اعتدال، تخصص، كارآمدی و تعامل 

شاخصه انتخاب مديران در دولت تدبير و اميد است.
وی با تاكيد بر اينکه فرماندار وامدار هيچ كس به غي��ر از دولت و رييس 
جمهور نيست، افزود: وی بايد با تبعيت از سياست های دولت، در راستای 

خدمت به مردم برنامه های خود را عملياتی كند.
به گفته وی، عقلانيت، كار كارشناسی، مردم سالاری دينی و تعامل با همه 
گروه ها و سياست خارجی مبتنی بر حکمت و عزت از ديگر سياست های 

دولت تدبير اميد است كه بايد سرلوحه كار مديران قرار گيرد.
 استاندار اصفهان، مديران و كارگزاران را مبلغ و مبشر سياست های دولت 
دانست و گفت: رمز موفقيت مسوولين و مديران، تطابق برنامه های آنها و 

سياست گذاری هايشان با خواسته ها و مطالبات مردمی است.
زرگرپور با اشاره به اينکه رمز پيروزی روحانی در انتخابات مطابق بودن 
شعارهای انتخاباتی اش با مطالبات مردمی بود، افزود: موفقيت مديران در 
سايه همکاری و همياری تمامی مديران از بالاترين تا پايين ترين رده در 
تحقق سياست های كلان دولت و منويات مقام معظم رهبری برای رسيدن 

به خواسته های مردم محقق می شود.
وی در ادامه، تغيير مسووليت ها را امری طبيعی عنوان كرد و گفت: برای 
انتخاب فرماندار كاشان30 گزينه مطرح بود كه از بين آنها در ابتدا هشت 
نفر انتخاب شد و سپس از ميان آنها از پنج نفر مصاحبه صورت گرفت كه 

در نهايت صدرائيه برای اين پست انتخاب شد.
به گفته وی، رعايت اعت��دال، توجه به گروه های سياس��ی، به كارگيری 
نيروی متخصص، كاردان و معتدل و تلاش برای كس��ب رضايت مردم از 
اموری است كه رعايت آن توس��ط فرماندار جديد در مسووليت ضروری 

است.
استاندار اصفهان افزود: وضعيت موجود در كاشان برای رسيدن به جايگاه 
واقعی آن در ش��ان مردم و فرهنگ اين منطقه، همکاری همه گروه ها با 

فرماندار را می طلبد.
نماينده مردم شهرس��تان های كاش��ان و آران و بيدگل نيز در ادامه اين 
مراسم سياست زدگی را مشکل كاشان دانس��ت و اظهار داشت: مديران 
شهرستان دچار سياست زدگی شده اند. آنها بايد با اتکا به فرمايش مقام 
معظم رهبری مبنی بر ايجاد جامعه ای پر از اميد و شادابی، اين اصل را در 
منطقه محقق سازند. عباسعلی منصوری با تاكيد بر لزوم وحدت،  همسويی 
و همدلی تمام مسوولين كاشان با فرماندار جديد اين شهرستان، خواستار 

همکاری مديران برای حل مشکلات و معضلات موجود در كاشان شد.
وی بيکاری را مشکل عمومی كش��ور و عامل فقر و مشکلات فرهنگی و 
اخلاقی ذكر و خاطرنشان كرد: مشکلات اقتصادی مردم، فرودگاه و راديو 
به عنوان مشکلات اختصاصی كاشان، مهم ترين نيازهای اين شهرستان 
است كه بايد با همکاری و تعامل تمامی مسوولين با فرماندار موجبات رفع 
آن فراهم شود. فرماندار جديد كاش��ان نيز در اين مراسم اولويت خود را 
بر اساس شاخصه های دولت تدبير و اميد دانست و بيان داشت: فعاليت 
خود را با رويکرد توسعه محور با اولويت رهنمودهای مقام عظمای ولايت و 

خواسته های دولت و با اصل عقلانيت و اعتدال گرايی آغاز می كنم.
ابوالفض��ل صدرائيه انتخاب فرمان��دار بومی را از جمل��ه مطالبات مردم 
كاشان ذكر و خاطرنشان كرد: سعی می كنم با طلب ياری از همه گروه ها 
در راستای توسعه كاش��ان بزرگ و احيای آن و رسيدن به خواسته های 

مردمی حركت كنم.

معاون استاندار اصفهان خواستارشد؛
 تسریع درتهیه طرح کاهش تلفات جاده ای 
مع��اون هماهنگی ام��ور عمرانی اس��تانداری بر تس��ريع در تهيه و 

عملياتی كردن طرح جامع كاهش تلفات جاده ای تاكيد كرد.
محمدعلی طرفه در اولين جلس��ه كميته ايمنی جاده ای با موضوع 
ريشه يابی و بررس��ی تحليلی تصادفات، از تدابير اجرايی دستگاه ها 
در ايام نوروز و كاهش تلفات نس��بت به سال گذش��ته تقدير كرد و 
خواستار برنامه ريزی منسجم در قالب طرح جامع كاهش تصادفات 

جاده ای شد. 
وی، كاهش آمار تلفات تصادفات در اس��تان را ناش��ی از همکاری و 
تعامل مناسب دستگاه ها، نظارت های فنی، آموزش و فرهنگ سازی 
دانست و گفت: باتوجه به محدوديت های موجود، نتايج خوبی از آن 

حاصل شده است.
معاون هماهنگی امورعمرانی استانداری اصفهان گفت: با اين وجود، 
بايد اقدامات بيش��تری در اين ح��وزه ها انج��ام و مجموعه امدادی 
متناس��ب با ظرفيت اس��تان تقويت شود و دس��تگاه های امدادی، 
انتظامی و خدمات رس��ان بايد قبل و بعد از حادث��ه آمادگی لازم را 
داشته باش��ند. وی افزود: وسعت فراوان و اس��تقرار استان در هسته 
ارتباطی كش��ور و رتبه بالای اصفه��ان در برخ��ورداری از راه های 
 اصلی، حمل و نق��ل، بار و مس��افر، ضرورت واقعی ك��ردن و تدوين 
شاخص های رتبه بندی تلفات جاده ای متناسب با وضعيت استان 

براساس استانداردهای بين المللی را دو چندان می كند.
طرفه، با توجه به اقدامات به عمل آمده درباره تهيه طرح جامع كاهش 
تلفات جاده ای، برتس��ريع در تهيه و عملياتی كردن طرح و طراحی 
ماتريس اين برنامه برمبنای سه شاخص دستگاه، نوع فعاليت و زمان 

تاكيد كرد.

برای نگهداری  فضای سبز پنج هزار و ۲00 

 لیلا 
یزدانی

هکتاری اصفهان، اكنون دو ه��زار ليتر در 
ثانيه كسري آب وجود دارد. در آستانه ورود 
به تا بستان، خشکی زاينده رود، پايين رفتن 
 آب ه��ای زيرزمينی و خش��کی70 درصد 
چاه های آب ناژوان فضای سبز اصفهان را 
تهديد می كند. در شرايطی كه امسال60 درصد منابع آبی از 
دس��ت رفته، راهکارهای متعددی پيش بينی ش��ده است تا  

فضای سبز اصفهان قر بانی كم آبی نشود.
 معاون خدمات شهری ش��هرداری اصفهان با اشاره به اينکه 
پنج هزار و ۲00 هکتار فضای س��بز اصفهان نقش موثری در 
كيفيت زندگی ش��هروندان دارد، عنوان ك��رد: وجود فضای 
سبز در شهر به بر طرف شدن آثار استفاده ناصحيح از محيط 
زيست كمک می كند. محسن رنجبر  با بيان اينکه در شرايطی 
كه فضای سبز اصفهان برای ادامه حيات به سه متر مکعب آب 
در ثانيه ني��از دارد، افزود: راهکاره��ای  متعددی برای حفظ 
فضای سبز ش��هر با وجود مش��کلات پيش بينی شده است.   
استفاده از پساب، افزايش بهره وری آب،  استفاده از گونه های 

گياهی منطبق بر اقليم شهر، اس��تفاده از خاک های غنی كه 
آب را بيش��تر در خود نگه می دارد، افزايش بهره وری انتقال 
آب به ريشه ها  و استفاده از سيستم های آبياری تحت فشار 
از  برنامه های مختلف پيش بينی شده برای تامين آب مورد 
نياز فضای سبز اصفهان است كه وی به آنها اشاره كرد.  معاون 
خدمات ش��هری ش��هرداری اصفهان  عنوان ك��رد:  با وجود 
اقدامات انجام شده برای رهايی فضای سبز از خطر كم آبی، به 
دليل خشکی زاينده رود و كم شدن روان آب ها، حفظ فضای 

سبز اصفهان دشوار است.  
رنجبر با اشاره به از دس��ت رفتن60 درصد از منابع آبی شهر 
در آستانه فرا رسيدن تابستان، گفت: برای پشت سر گذاشتن 
بحران كم آبی و حفظ فضای سبز،  ش��هرداری های مناطق 

مختلف شهر اصفهان آموزش ديده اند.
به گفته معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان، شهروندان 
بايد به كمک مديريت شهر بيايند و به گونه ای از فضاهای سبز 
شهری استفاده كنند كه بحران امسال را پشت سر بگذاريم و 
با روان شدن آب در رودخانه زاينده رود در آبان ماه به وضعيت 

قبلی باز گرديم.

نماينده مردم شهرستان های شاهين ش��هر و ميمه و برخوار در 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به اهميت تامين آب برای جمعيت 
بيش از 47 ميليون نفری اصفهان، گفت: موضوع آب يک موضوع 
اساسی برای استان اصفهان است، ولی متاس��فانه توجه كافی از 

سوی نخبگان و مسوولين استان به مشکل آب نمی شود. 
علاوه بر آن، احيای زاينده رود برای اصفهان امری حياتی اس��ت. 
 ما داريم تمدن چند هزار س��اله زاينده رود را از دست می دهيم. 
حاجی دليگانی با يادآوری جلسه ای كه با وزير نيرو داشته است، 
افزود: در اين جلس��ه به وزير ني��رو گفتم اگر قص��د نداريد آب را 
در زاينده رود رها كنيد، بس��تر رودخان��ه را تغيير كاربری دهيد، 
بفروشيد، ساخت و س��از كنيد. واقعاً فاجعه دارد اتفاق می افتد، 
اما كسی آنگونه كه بايد و شايد به فکر نيست، در حالی كه حيات 
زاينده رود يک مساله ملی اس��ت و اگر دقت كنيد، می بينيد كه 
چقدر در صنعت توريسم و تعداد گردشگران داخلی و خارجی تاثير 

منفی گذاشته است. 
عضو مجم��ع نمايندگان اس��تان اصفهان در خص��وص اقدامات 
 صورت گرفته در اين زمينه، گفت: اس��ناد يک كار كارشناس��ی 
1۲ س��اله كه هزينه مطالعات��ی آن ۲5 ميليارد توم��ان بود و از 
سال1380 همزمان با سفر مقام معظم رهبری به اصفهان آغاز شد، 
نشان می دهد تنها گزينه در دست برای انتقال آب از سرچشمه 
كارون به زاينده رود، اجرای پروژه بهش��ت آب��اد و فقط از طريق 
تونل است، اما در حال حاضر و پس از پايان مطالعات كارشناسی، 
مباحثی پيش آمده كه تمام آنها را از طريق رسانه نمی توانم اعلام 
كنم و يک بار با يک سليقه ش��خصی، اين طرح به اصطلاح روی 
هوای رفته است. حاجی دليگانی ادامه داد: بنده بارها به وزير نيرو 
تذكر دادم. س��وال كردم، مکاتبه كردم و وقتی نتيجه نداد، طرح 
استيضاح وزير را در ۲0 بند تهيه و به امضای بسياری از نمايندگان 
استان و ساير استان ها رساندم. پس از اين اقدام، وزير نيرو تقاضای 
جلسه كرد و به اتفاق معاونين و همکارانش در مجلس حاضر شدند 

و صحبت كردند، اما قانع نشدم. 
يک بار ديگر جلسه ای را درخواست كردند كه روز دوشنبه برگزار 
خواهد ش��د. در كنار اين موضوع، در حال شکايت به كميسيون 

اصل 90 هستم؛ هم از وزير نيرو و هم از اعضای شورای عالی آب و 
مصوباتی كه گذرانده اند كه به ضرر استان اصفهان است. 

اين نماينده كار كارشناس��ی را بهترين راه ح��ل و فصل الخطاب 
دانسته و خاطر نش��ان كرد: از طريق ماده ۲06 آيين نامه مجلس 
نيز موضوع را دنبال می كنم؛ چرا كه بايد همه به كار كارشناسی 
گردن بنهيم و اين چه معنايی دارد كه وزير نيرو چندی پيش در 
برنامه ثريا بگويد كار كارشناسی را قبول ندارم؟ چرا نمی پذيرند؟ 
همه مردم ما كار كارشناس��ی را قبول دارند و با اين حال چرا يک 

وزير بايد چنين حرفی بگويد؟
عضو كميس��يون برنامه و بودجه ومحاس��بات مجل��س نهم در 
خصوص وضعيت كش��اورزان نيز متذكر شد: مردمی كه تا ديروز 
زكات دهنده بودند، امروز زكات گيرنده شده اند. كشاورزان استان 
 به خاطر نبود آب، به اس��تان ه��ای ديگر مهاجرت ك��رده اند و با 
ده ها ميليارد تومان ضرر به خانه برگش��ته اند و حتی تعدادی از 
آنها نان شب ندارند. وی در رابطه با سررسيد تسهيلات كشاورزی 
و مشکلات اين موضوع نيز تصريح كرد: كشاورزان به توصيه جهاد 
كشاورزی با توجه به پايين رفتن 300 متری آب وكمبود آب، طرح 
آبياری نوين را اجرا كرده اند و به اميد اينکه شركت آب منطقه ای 
به تعهدات خود در رهاسازی و تخصيص آب كانال پايبند است، 
تسهيلات اخذ كرده اند و الان زمان سررسيد اين تسهيلات است، 
اما لوله هايی زيرخاک اس��ت كه آب به خود ندي��ده و هوا داخل 
آنهاست! با اين ش��رايط اين مردم مس��تضعف چگونه اقساط وام 
خود را پرداخت كنند و در اين راستا از بانک های استان می خواهم 
ملاحظه كشاورزان را داشته باش��ند. حاجی دليگانی از تبعيض 
شركت آب منطقه ای در رهاس��ازی آب در كانال سخن به ميان 
آورده و گفت:700 هکتار باغات دو شهرستان شاهين شهر و ميمه 
و برخوار در حال خشکيدن است و با وجود اينکه با وزارت نيرو برای 
عدم اعمال تبعيض تفاهم نامه امضا كرده ايم، متاسفانه به دلايل 
نامعلوم، هنوز آبی به اين دو شهرستان داده نشده است و در همين 
زمينه از مديران عامل سابق و فعلی آب منطقه ای گلايه مندم. وی 
در پايان خاطرنشان كرد: هم مردم و هم مسوولين ذيربط بدانند تا 

آخرين نفس، پای دريافت حق مردم خواهم ايستاد.

از دست رفتن 60 درصد منابع آبی فضای سبز شهر را تهدید می کند؛

فضای سبز  اصفهان،  قر بانی کم آبی نمی شود
عضو مجمع نمایندگان استان اصفهان:

مصوبات شورای عالی آب به ضرر استان اصفهان است

دو طرح شاخص فرهنگی در منطقه یک؛ 

حریم خانه های شهید بهشتی و شهید خرازی  احیا می شود 
مدير منطقه يک شهرداری اصفهان از سهم 10درصدی فرهنگ 
از بودجه امس��ال منطقه يک  خبر داد و اعلام كرد : احيا ی بافت 
حريم خانه شهيد بهشتی، از ش��اخص ترين پروژه های فرهنگی 

امسال منطقه يک است . 
آقاباباگليان با بيان اينکه سال گذش��ته و امسال رديف اعتباری 
به اين پروژه اختصاص يافته اس��ت، عنوان كرد: امس��ال و سال 
گذش��ته مجموعا 3/5 ميليارد تومان ب��ه اين پ��روژه  به عنوان 
مجموعه ايدئولوژِ انقلاب اسلامی اختصاص يافته است. به گفته 

مدير منطقه يک شهرداری اصفهان، امسال  در زمينه اجرای اين 
پروژه، اقدامات خوبی انجام شده و تا كنون دو خانه كه  در حريم 
خانه شهيد بهشتی قرار داشت، آزاد س��ازی شده است و تاپايان 
سال آزاد سازی حريم اين خانه پيگيری می شود تا طراحی اين 

مجموعه انجام شود.  
وی احيای حريم  خانه شهيد خرازی را از ديگر طرح های شاخص 
فر هنگی منطقه يک اعلام كرد و گفت: خانه  آفتاب، فرهنگسرای 
پرس��ش و خانه اميرقلی امينی از نخبگان خبرنگاری اصفهان از 

ظرفيت های فرهنگی  كنونی منطقه يک است. مدير منطقه يک 
شهرداری اصفهان با اشاره به فضاهای محدود ورزشی در منطقه 
يک، بر اهميت توسعه فضاهای ورزشی در اين منطقه تاكيد كرد 
و گفت: در بودجه امس��ال رديف ۲/5 ميلي��ارد تومانی به تملک 
اراضی برای احداث مراكز ورزشی در منطقه يک اختصاص داده 
شده است. آقاباباگليان با اشاره به اينکه احداث مراكز ورزشی بر 
اس��اس اولويت در محلات منطقه يک پيگيری می شود، عنوان 
كرد: با توجه به ضرورت احداث مجموعه ورزشی در خيابان های 

جامی و خرم، زمين مورد نياز برای احداث مراكز ورزشی  در يک 
ماه اخير  در اين خيابان ها شناسايی ش��ده است . به گفته مدير 
منطقه يک ش��هرداری اصفهان، احداث مراكز ورزش��ی در كنار 
حسينيه هايی كه در محلات منطقه يک در حال احداث است نيز 
پيگيری می شود. آقا بابا گليان به احداث چند ذكرخانه در منطقه 
يک با مشاركت بخش خصوصی اشاره كرد و گفت: يک ذكرخانه در 
محله لنبان و يک ذكرخانه در محل چهار سوق با مشاركت بخش 

خصوصی در حال احداث است.   

نجف آباد صاحب 6 دکه مطبوعاتی خواهد شد معرفي چهره زن ایراني اسلامي به جهان،  مهم ترین هدف است 
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خبــــــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

بار ديگر پژوهش��گران، اس��اتيد دانش��گاه و 
مسوولين اصفهان، پشت يک ميز نشستند تا 
علاوه بر خواندن فاتحه ای برای زاينده رود، اما 
و اگرهای مردن و احيا كردن اين رود تاريخی 
را ب��رای هزارمين ب��ار به بحث و تب��ادل نظر 
بگذارند. اين بار نماينده وزارت نيرو و مسوول 
مستقيم حوضه آبريز زاينده رود در جلسه حضور داشت تا با سخنانی 
 مبهم، به ارايه نظر بپردازد. احس��انی علی رغم اص��رار نمايندگان 
رسانه های گروهی اصفهان، حاضر به مصاحبه اختصاصی در حاشيه 
اين جلسه نشد تا هزار نقطه پرابهام درباره چگونگی احيای اين رود 

تاريخی، برای مردم استان پا برجا بماند. 

    کمبود یک میلیارد متر مکعب آب تا 1410
مدير عام��ل آب منطقه ای اصفه��ان به عنوان مس��وولی كه دخل 
و خرج آب اس��تان زير نظر اوس��ت، گفت: در حال حاض��ر با انجام 
كارهای تحقيقاتی بر روی ميزان مناب��ع و مصارف آب در اصفهان، 
مشخص ش��ده كه اس��تان در افق 1410 با يک ميليارد مترمکعب 
كمب��ود آب در حوضه آبريز زاين��ده رود مواجه اس��ت. مير محمد 
 صادقی ادامه داد: از سال 64 تا 77، آورد كل حوضه آبريز زاينده رود

يک ميلي��ارد و 750 ميليون مترمکعب بود كه در س��ال های اخير 

به كمتر از 960 ميليون متر مکعب رسيده كه نشان دهنده بحران 
در اين حوضه آبريز اس��ت. وی در ادامه سخنانش به برداشت های 
بی رويه در بالادست رودخانه اش��اره كرد وگفت: ميزان زمين های 
زراعی در بالادست روخانه از س��ه هزار هکتار ، به 180 هزار هکتار 
رسيده كه اين مساله در سال های پر آبی در اصفهان نيز اتفاق افتاده 
اس��ت. ميرمحمد صادقی افزود: س��رانه آب تجديدپذير در حوضه 
آبريز زاينده رود به 750 مترمکعب رس��يده كه مرز بحران اس��ت. 
 اين مقام مسوول در ادامه سخنانش به ارايه راهکار برای زنده شدن 
زاينده رود پرداخت و اظهار داشت: با تشکيل شورای عالی آب، كليد 
راهکار سخت افزاری نجات زاينده رود زده شد و مصوبه 9 ماده ای 
كه سال گذشته ابلاغ شد، بس��ياری از راهکارها را به صورت واضح 
بيان كرده است. مدير عامل شركت آب منطقه ای اصفهان تصريح 
كرد: استراتژی بلند مدت آب در كشور بايد تدوين شود و همه بايد 
به آن پايبند باشند. وی طرح انتقال آب از خليج فارس به مركز ايران 
را به علت مس��ير طولانی و ارتفاع زياد، طرحی ا فسانه ای دانست و 
تاكيد كرد كه بايد برای رهايی از بحران فعلی، يک سند استراتژيک 
تهيه شود. مير محمدصادقی از استقرار مديريت يکپارچه زاينده رود 
 خبر داد و افزود: انضباط آبی و توجه به اين مساله كه در حوضه های

اطراف آبريز زاينده رود چه مقدار مصرف واقعی آب وجود دارد، بايد 
لحاظ شود. واقعی نشدن تعرفه آب و برق، صرفه جويی آب صنايع، 
ساماندهی رودخانه و انجام كارهای پژوهشی از جمله راهکارهايی 
بود كه اين مقام مس��وول ارايه داد. وی انتقال بين حوضه ای آب را 
برای نجات زاينده رود ناگزير دانس��ت كه بايد مطابق ضوابط انجام 
می ش��د. وی با بيان اينکه ش��ورای هماهنگی مديريت زاينده رود 
تشکيل شده است، گفت: جلس��اتی نيز ميان استان های ذی نفع 
برگزار ش��ده كه نتايج خوبی در پی داشته است. ميرمحمد صادقی 
در پايان سخنانش از صحبت راجع به بهشت آباد وگلاب خودداری 
كرد و متذكر شد كه اينگونه صحبت ها در حال حاضر تشنج زاست.

    از مدیرت مناقشات تا مدیریت آب 
مدير كل دفتر مديريت به هم پيوسته آب حوضه آبزيز فلات مركزی 
شركت مديريت منابع آب ايران به عنوان نماينده وزير نيرو در اين 
نشست حضور يافت. احسانی با انتقاد از آنچه كه در حال حاضر در 
حوضه زاينده رود در حال وقوع است، گفت: در حوضه زاينده رود با 
مديريت به هم پيوسته منابع آبی فاصله بسيار داريم. در حال حاضر 

مديريت مناقشات را بر عهده داريم تا مديريت به هم پيوسته منابع 
آب را. احس��انی تصريح كرد: ذی نفعان حوضه آبريز به دنبال القای 
سياست های خودش��ان در اين حوضه هس��تند، به گونه ای كه به 
صورت يکجانبه بر برنامه ها و خواس��ته های خود اصرار دارند. وی 
ادامه داد: در مديريت به هم پيوسته منابع آبی بايد يکجانبه گرايی و 

تمركز بر منافع خود كنار گذاشته شود.

    اصفهان ستیزی سازمان یافته در کشور 
خاتون آبادی، عضو هيات علمی دانشگاه صنعتی اصفهان ضمن ابراز 
نگرانی از آنچه كه اصفهان ستيزی سازمان يافته در كشور می خواند، 
گفت: اتفاقاتی كه در سايت ها و فضای مجازی عليه اصفهان شکل 
گرفته، سرمايه اجتماعی را نشانه گرفته است. وی به تصويب قانون 
استقلال آب ها در دولت هشتم اعتراض كرد و تنها راهکار برون رفت 
از فضای فعلی را تغيير اين قانون دانس��ت. خاتون آبادی تاكيد كرد: 
در ديدار با رييس مجلس نيز بر اين نکته تاكيد شد كه اصفهان مركز 
تمدن شيعه اس��ت و اگر افت آب های زيرزمينی تداوم يابد، به طور 
حتم ميدان امام)ره( نيز تحت الشعاع قرار گرفته و خراب خواهد شد 
كه اين مساله نيز نشان از يک دشمنی سازمان يافته است. اين استاد 
دانشگاه با بيان اينکه اتحاد مردم به خطر افتاده، افزود: كسی كه اتحاد 
مردم را نشانه بگيرد، امنيت ملی را تهديد كرده است. وی تصريح كرد: 
سهم اصفهان در مديريت يکپارچه زاينده رود بايد با توجه به مديريت 

يکپارچه زاينده رود در نظر گرفته شود. 

    آب باید به اصفهان منتقل شود
معاون برنامه ريزی و بهبود مديريت شركت آب منطقه ای اصفهان 
با اش��اره به كاهش س��رانه آب در اصفهان، گف��ت: در اين خصوص 
 بايد صرفه جويی ش��ود، اما صرفه جويی هم ميزان سرانه را افزايش 
نمی دهد. اصلانی تاكيد كرد: اين سرانه اندک بايد در كل حوضه آبريز 
به عدالت تقسيم ش��ود و در حقيقت بايد بر سرانه مديريت صحيح 
انجام گيرد. وی تصريح كرد: اين سرانه اندک بايد افزايش يابد، كه اين 
شدنی است.  به گفته او، 95 درصد بارش های انجام شده در زاگرس 
 به طرف خوزستان سرازير می ش��ود كه انتقال اين آب به اصفهان 
می تواند بحران را كاهش دهد. به گفته او، در حال حاضر 17 ميليارد 
مترمکعب آب پشت س��دهای خوزس��تان وجود دارد كه به دلايل 
غيركارشناسانه، شايع كرده اند كه انتقال آب، كارون را می خشکاند.

در نشست نقد و بررسی راهکارهای دولت برای احیای زاینده رود بیان شد:  

انتقال آب از کارون به اصفهان 
اجتناب ناپذیر  است

لیلا
زواره ای



آمـوزش الکتـــرونیک
{ نیاز امـــــــــــــــــروز مدت ها کت�اب اصلی تری�ن منب�ع اطلاعاتی در امر آموزش محس�وب می ش�د، ام�ا تحولات و 

پیشرفت های سریع فناوری اطلاعات و ارتباطات در سال های اخیر سبب شده است بسیاری از 
جنبه های زندگی بشر دستخوش تغییرات بنیادین ش�ده و مفاهیم جدیدی شکل گیرد. یکی از 
حوزه های که از این مهم متأثر ش�ده، آموزش و فراگیری است که بسیاری از محدودیت های آن 
امروزه به واسطه پیشرفت های فناوری اطلاعات و ارتباطات در حال از بین رفتن است. آموزش 
الکترونیکی یکی از زمینه هایی است که استفاده از آن به جهت ارتقای کیفیت آموزش اجتناب 

ناپذیر است.
یادگیری الکترونیکی ش�کلی از یادگیری می باش�د که از طریق ابزاره�ای الکترونیکی متنوع 
)اینترنت، اینترانت، اکس�ترانت، ش�بکه های ماهواره ای، نوارهای صوتی و تصویری، تلویریون 
محاوره ای، و سی دی رام ها(، عرضه و با شیوه های مختلف )خودگردان، کنترل به وسیله آموزشگر( 
کنترل می شود و به وسیله ساختارهای گوناگون )دوره ها، ماژول ها، فعالیت های یادگیری کوچک( 
اجرا می شود، و اجرای آن بدون محدودیت جغرافیایی و زمانی )یادگیری هم زمان/غیرهم زمان( 

می باشد.
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

حدود یک درصد از تقاضای بازار گوشی تلفن همراه را تولیدکننده داخلی تامین می کند و مابقی آن را چند شرکت واردکننده برعهده دارند.آخرین خبرها |

تولید انبوه
 آیفون 6

توصیه جدی یاهو 
به کاربرانش

 Pegatron بر اساس گزارش جدیدی که یک سایت تایوانی منتشر کرده است، کارخانه
که آیفون های اپل را تولید می کند، دستور ساخت و آماده سازی 15 درصد از آیفون های 
6  اپل را برای ماه سپتامبر دریافت کرده اس��ت. این گزارش همچنین عنوان کرده که 
پگاترون درمجموع 50 میلیون آیفون شامل آیفون 5c ،6 و 4S برای بازار امسال اپل تولید 
خواهدکرد. پیش از این در ماه ژانویه گزارش ش��ده بود که پگاترون نیمی از آیفون های 
6  اپل را تولید خواهد کرد. همچنین گزارشی مربوط به یک ماه پیش خبر داده بود که 
کارخانه Foxconn چین همچنان به عنوان کارخانه تولیدکننده آیفون 6 باقی خواهد 
ماند. فاکسکُن با رفتن به منطقه ای جدید درچین و استخدام نیروهای بیشتر جانی تازه 

گرفته و آماده است تا برای سه ماهه دوم امسال آیفون 6 تولید کند.

یاهو به کاربران ایمیل خود توصیه کرد که مرورگرهای اینترنت��ی خود را تا 5 ژوئن به 
آخرین نس��خه آپدیت کنند یا همچنان باید با نسخه بیسیک میل و قابلیت های پایین 
آن س��ر و کله بزنند.این ش��رکت در اطلاعیه ای اعلام کرده در صورت استفاده کاربران 
 ،Spell-Check از نسخه بیس��یک میل، آن ها قادر به اس��تفاده از قابلیت هایی چون
یکپارچگی یاهو مسنجر با س��رویس ایمیل و یا تم های قابل تغییر که در نسخه جدید 
ایمیل یاهو موجود است، نخواهند بود.یاهو همچنین خبر داده که کاربران IE 8 که پنج 
سال از عمر آن می گذرد، بیش��ترین تأثیر را احساس خواهند کرد. معاون ارشد شرکت 
یاهو دراین باره می گوید: »ما می دانیم که سیاس��ت آپدیت سیستمی یاهو برای بعضی 

از کاربران آزاردهنده است، اما دلیل اصلی این امر افزایش امنیت خود کاربران است.« 

آیا شما هم جزو کسانی بودید که به خرید عینک گوگل تمایل داشتید اما هیچ وقت دعوت نامه ای برای خرید یکی از آن ها دریافت نکردید؟ گوگل خبری خوشحال کننده دارد؛ این شرکت اعلام کرده که فروش عینک ویژه خود 
را ازدیروز برای تمام افراد بدون دعوت نامه آزاد کرده است. پس اگر هوس تبدیل ش�دن به یک Robocop را دارید، معطل نکنید!در این فروش، گوگل هیچ گونه کاهشی در قیمت عینک ایجاد نکرده و همچنان باید 1500 
دلار ناقابل را از جیب خود پرداخت کنید. همچنین تگ روی عینک ها همچنان Explorer Edition خواهد ماند تا گوگل به شما بگوید که این عینک ها همچنان در حالت آزمایشی هستند. حالا که گوگل فروش همگانی عینک 
خود را آغاز کرده و به زودی آن را وارد بازارهای اروپا نیز خواهد کرد، کاشف به عمل آمده که این شرکت در حال تولید نسل دوم عینک های هوشمند خود است.گوگل سعی کرده از طریق ارتباط واسطه ای اخبار تولید نسل 

بعدی عینک خود را مخفی نگه دارد. 

فرمان سرگئی برین برای فروش 

PC برای Child of Light بازی WinZip Pro فشرده سازی فایل ها با ermoScan تشخیص سرطان با

 بازی، داستان دختری به نام "اورورا" را روایت می کند که از خانه اش دزدیده شده و به سرزمین دوری برده 
می شود. در راه شخصیت های فرعی نیز وجود دارند که به شما کمک شایانی می کنند. سازندگان بازی تاکید 
کرده اند که شخصیت های فرعی نیز در بازی تاثیر بسزایی  در روند بازی دارند و همچنین قابل بازی می باشند.

در بازی می توانید از دوستان خود برای هدایت دیگر شخصیت ها نیز کمک بگیرید و به کمک دوستان خود 
سناریوی این بازی را پیش ببرید و این ماجراجویی زیبا را به پایان برسانید. در بازی تصمیمات زیادی پیش 
رویتان قرار می گیرد که باید به نحو احسنت از آن ها استفاده کنید ، زیرا در طول بازی تصمیم هایتان نتایجی 
خواهند داشت که ممکن است پیامد های خوبی را به همراه نداشته باشد.پس درتصمیم گیری دقت کنید. 

روایت بازی همانند شعری می باشد که باید آن را تا بیت آخر خوانده و آن را معنی کنید.

WinZip Pro یکی از قدرتمندترین و محبوب ترین نرم افزار فشرده ساز دنیا محسوب می شود که 1 میلیون 
بار دانلود شده است! این نرم افزار قدرتمند علاوه بر امکانات زیاد در زمینه فشرده سازی فایل ها ، قابلیت های 
جانبی زیادی را شامل می شود که به آنها خواهیم پرداخت. مسلما اولین درخواست کاربر از یک نرم افزار فشرده 
ساز ، ساخت فایل های فشرده است. این نرم افزار توانایی فشرده سازی زیاد و همچنین قرار دادن پسورد روی 
 Zip, فایل ها می باش��د. همچنین این نرم افزار می تواند دیگر فایل های فشرده با فرمت های مختلف نظیر
LHA, CAB, IMG, ISO ,7Z, BZ2 ,Zipx, RAR را به فرمت zip تبدی��ل کند و یا آنها را از حالت 
فشرده خارج سازد. قابلیت جدید اضافه شده به نرم افزار، تبدیل فایل ها به فرمت PDF است. به این ترتیب 

فایل های نرم افزارهای آفیس توسط WinZip Pro به فرمت PDF تبدیل خواهند شد. 

یک اپلیکیشن ویژه به نام DermoScan در دانشگاه هیوستون آمریکا تهیه شده است که می تواند خال و 
زخم های مشکوک بر روی پوست انسان را آنالیز کرده و در صورت تشخیص علایم سرطان، به کاربر هشدار دهد. 
گفته شده دقت این نرم افزار می تواند از یک پزشک نیز بیشتر باشد.این نرم افزار به وسیله یک لنز بزرگنمایی 
با نامDermoscope  فرآیند تشخیص خود را انجام می دهد که قیمتی حدود 500 دلار دارد. درتست های 
ابتدایی که با DermoScan انجام شد، این اپلیکیشن توانست تا حدود 85 درصد در تشخیص سرطان پوست 
موفق نشان دهد که با توجه به آمار تهیه شده، حتی از متخصصین پوست نیز تشخیص دقیق تری داشته است.

پیش از این نیز عملکرد پزشکی اسمارت فون ها در مواردی مانند سنجش گوش اپلیکیشن )CellScope( و 
همچنین جلوگیری از بیماری های چشمی )اپلکیشن Peek( خود را ثابت کرده بودند.

لطفا کلیک کنید  

  ش�رکت هواوی از اس�مارت فون جدید، ش�یک و خوش رن�گ و لعاب خود
 Ascend P7 طی مراسمی در پاریس رونمایی کرد. اگر می خواهید از جزییات 

این گوشی مطلع شوید، ادامه مطلب را از دست ندهید.
شکل ظاهر را دریابید 

این گوش�ی دنباله ای برای مدل Ascend P6 س�ال گذشته هواوی است 
که توانس�ت عن�وان باریک تری�ن اس�مارت فون دنیا را به ن�ام خود ثبت 
کن�د. هرچند به مدل جدید چنین عنوانی اطلاق نمی ش�ود، اما این مدل 
 تع�داد بس�یارزیادی ویژگ�ی  و قابلیت ه�ای ب�زرگ را درضخامتی 0.25 
)6.5 میلیمتر( اینچی کنار هم گرد آورده اس�ت. درس�ت مانند P6 مدل 
P7 نیز با مواد درجه یک و اعلا س�اخته شده است؛ یک حاشیه فلزی که 
دور گوشی راپوشانده و جلو وپشت گوشی که با سپرهای قدرتمند گوریلا 
گلاس 3 محافظ�ت می ش�ود. با این  حال وزن آن124 گرم اس�ت که برای 
چنین س�ایزی بسیارسبک اس�ت.P7 یک صفحه نمایش LCD 5 اینچی 
 445ppi 1920 با تراکم پیکس�لx1080 دارد که دارای رزولوش�نی معادل
می باشد؛رقمی استانداردکه برای دیگرگوشی های هم رده آن نیزتقریبا به 

همین شکل است.

کمی سخت افزار آن را ببینید 
در زیر روکش پش�تی P7 یک چیپس�ت Kirin 910 بامعماریARM والبته 
4 هس�ته ای دیده می شودکه می تواند تا 1.8 گیگاهرتز فعالیت داشته باشد. 
درتس�ت هایی که انجام ش�ده، این CPU به ش�کل خوبی ازعهده کارها بر 
آمده اما اگر صادق و روراس�ت باش�یم، نمی تواندخود را به پای چیزی چون 
اس�نپ دراگون 801 برس�اند. با این اوصاف می ت�وان پردازن�ده آن را با یک 
اسنپ دراگون 600 برابر دانست. دربحث رم نیز این گوشی بارمی2 گیگابایتی 
به خوبی از عهده برنامه های نصب ش�ده برخواهد آمد و نگرانی جدی از این 
بابت مشاهده نخواهد شد. حافظه داخلی 16 گیگابایتی P7 نیز تقریبا کفاف 
 MicroSD نی�از اکثر کاربران خود را می دهد، با این حال یک اس�لات کارت

نیز برای افزودن حافظه بیشتر درآن تعبیه شده است.

چه اندرویدی دارد؟
اندروید نصب ش�ده ب�ر روی این اس�مارت فون KitKat 4.4.2 اس�ت، اما 
 Emotion نکت�ه ب�ارز این اندروی�د اینترفیس اختصاص�ی هواوی یعن�ی
UI 2.3 اس�ت ک�ه ویژگی های بس�یار زی�ادی را به این نس�خه از اندروید 
اضاف�ه ک�رده اس�ت. ویژگی هایی چ�ون تغیی�ر دلخ�واه ت�م، میانبرهای 
- P7 لاک اس�کرین، تع�داد زی�ادی ویج�ت و... اما یک�ی از ویژگی ه�ای 
چ�ه خوش�مان بیاید ی�ا نیاید-دراین نس�خه حذف ش�ده اس�ت؛ آن هم 
Application Drawer اس�ت. از این پس هر نرم افزار تازه نصب ش�ده، 
ی�ک آیکون در Home Screen برای خود دس�ت و پ�ا می کند. اما از آن 
طرف ی�ک خروار خصوصیت جالب نیز برای آن اضافه ش�ده اس�ت؛ یک 
Harassment Filter که چیزی شبیه به ابزار بلاک مزاحم تلفنی است، 
ی�ک مد به نام Do Not Disturb، یک آنتی ویروس آماده به خدمت، مد 
Power Saving و ی�ک مدیریت هش�دارها. همچنین هواوی یک برنامه 
ضد تبلیغاتی یا Ad Blocker نیز به UI خود اضافه کرده است که مطمئنا 

باب میل جناب گوگل تبلیغات چی نخواهد بود!

یک دوربین 31 مگاپیکسلی
اما درپش�ت P7 یک دوربین 13 مگاپیکس�لی با LED فلاش جا خوش 
کرده اس�ت که سنسورنس�ل چهارم س�ونی را حمل می کن�د. اما نکته 
مثبت این گوش�ی دربحث دوربین، 8 مگاپیکس�ل بودن دوربین جلوی 
آن اس�ت. با چنی�ن دوربین�ی و قابلی�ت Panorama Selfie آن،چه 
عکس ه�ای زیبایی که نمی توان با P7 تهیه کرد!باتری این گوش�ی چه 
مدلی اس�ت؟باتری Ascend P7 یک مدل ب�ا ظرفیت 2500 میلی آمپر 
س�اعتی است که به گفته هواوی می توانید تا 15 ساعت درحالت 3G با 
آن صحبت کنید. حالت استندبای آن اما به رقم 400 ساعت - حتی اگر 
درحالت G4 باش�د- خواهد رسید و در مجموع 3.5 ساعت برای شارژ 
Ascend P7 کامل آن زمان نیاز است. و تمام! این تمام ویژگی های مهم 

گوشی جدید و میان رده هواوی است.

ایـــن شما و ایـــن 
هـــــــــــــواوی
 AscendP7

معرفی جدیدترین گوشی هوشمند هواوی 
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آخرین خبرها |
خط نشان مایکروسافت 

برای کلودی ها
ارایه دهندگان س��رویس های ابری یا کلود چون برق و باد درحال نفوذ در زندگی عادی 
و تجاری مردم هس��تند و میزان درآمد آن ها به ش��کلی باورنکردنی درحال رشد است. 
گزارشی که تیم تحقیقاتی Synergy از سه ماهه اول امسال تهیه کرده، نشان می دهد 
که سرویس کلود مایکروسافت با 154 درصد رشد نسبت به سال گذشته، درحال نزدیک 
شدن به جایگاه نخست سرویس دهندگان کلود دردنیاست؛ جایگاهی که هم اکنون در 
اختیار آمازون قرار دارد. این سرعت رشد، 2.3 برابر رشد کلود آمازون است که توانسته 
رشدی 67 درصدی را برای سه ماهه اول ثبت کند. با این حال آمازون همچنان توانسته 
با تصاحب 27 درصدی بازار که بالاتر از مجموع س��هم حریفان خود است، پیشتاز این 

رقابت باشد. 

فرانسیسکو جرونیمو یکی از آنالیزورهای گروه IDC نتیجه تحقیقات جدید این گروه را 
درمورد میزان تأثیر عوامل مختلف درخرید یک گوشی موبایل منتشرکرده است. طبق 
این تحقیق56 درصد ازخریداران گوشی اندرویدی، 49 درصد ازخریداران آیفون و 53 
درصد ازخریداران ویندوز فون گفته اند، میزان »عمر باتری« گوشی مهم ترین دلیل برای 
خرید گوشی دلخواهشان بوده است. دراین رأی گیری میزان »راحتی استفاده ازگوشی« 
در رتبه دوم قرارگرفته است؛33 درصد ازخریداران گوشی های اندروید، 39 درصد آیفون 
و 38 درصد ویندوز فون میزان راحتی استفاده ازگوش��ی را به عنوان فاکتور خرید خود 
اعلام کرده اند. و جالب تر اینکه میزان»کیفیت دوربی��ن« تنها فاکتور مدنظر 25 درصد 

ازخریداران گوشی اندرویدی، 19 درصد آیفون و 23 درصد ویندوز فون بوده است. 

تیم کوک کلک می زند؛

داستان یک معامله اپلی 
به نظر می رس�د که گمانه زنی های اغل�ب تحلیلگران 
در مورد دلایل خری�د بیتس الکترونیک توس�ط اپل 
صحیح نبوده اس�ت. از زمان اعلام غیررس�می خرید 
ش�رکت Beats Electronics توسط اپل، دنیای وب 
پر شده اس�ت از تحلیل ها و گمانه زنی های متفاوت که 
»چرا اپل باید برای ش�رکت تولیدکننده هدفون های 
با کیفیت پایین، 3.2 میلیارد دلار خ�رج کند؟« و چه 
بدوبیراه هایی که از قبل همین سؤال روانه اپل نشد! اما 
به نظر می رسد گمانه زنی های این افراد صحیح نبوده و 
اپل در واقع به دنبال س�رویس موزیک شرکت بیتس 
یعنی Beats Music بوده اس�ت. رؤس�ای اپل ظاهرا 
تحت تأثیر سیاست ترغیب مشتری برای خرید آنلاین 
موس�یقی درش�رکت بیتس قرار گرفته اند. سرویس 
آیتیونز اپل متأسفانه آنطور پول ساز نبوده و تنها یک 
تا دو درصد از کاربران آیتیونز حاضر به خرید آهنگ از 
این سرویس شده اند. حتی سرویس »آیتیونز رادیو« 
اپل که برای تش�ویق و افزایش خرید کاربران طراحی 
ش�ده بود، از طرف کاربران آزاردهنده توصیف شده و 
حالا اپل می خواهد با استفاده از تجربه شرکت بیتس، 
محبوبیت و فروش بالای موسیقی را به اپل بازگرداند.

بخ�ش »بیتس میوزیک« ه�م اکنون 300 ه�زار کاربر 
پریمیوم یا پولی دارد که بازخوردهای بس�یار خوبی را 
از طرف منتقدین و کاربران به دلیل طراحی و عملکرد 
بالا به خصوص در بخش »پیشنهاد موسیقی« دریافت 
کرده است. بعد از خرید بیتس الکترونیکس پیش بینی 
ش�ده که جیمی آیوین ک�ه هم اکنون به هم�راه دکتر 
دری مسوولیت این شرکت را بر عهده دارد، به عنوان 
مسوولین ارش�د بخش موس�یقی اپل منسوب شوند. 
آیوین و دکت�ر دری از افراد بس�یار با نف�وذ در دنیای 
موس�یقی هس�تند و درآغاز فروش آیپاد و راه اندازی 
فروشگاه آیتیونز کمک های بس�یاری به رییس فقید 
اپل استیو جابز رس�اندند. در ارتباط نزدیک آیوین با 
اپل همین بس که در همان زمان جیسون هیرشهورن 
رییس سایت مای اسپیس، او را »اولین دوست اپل در 
صنعت موسیقی« خطاب کرد.حالا در نبود استیو جابز، 
تیم کوک دست یاری به سمت آن ها دراز کرده تا بخش 
آیتیونز را زنده تر از گذشته کنند. البته فراموش نکنیم 
که در دست تیم کوک 3.2 میلیارد دلار پول خوابیده 
اس�ت که این خرید را به بزرگ ترین خری�د اپل از بدو 

تأسیس تبدیل می کند!

شرکت نیکون به تازگی اقدام به بروز رسانی لنز 400 میلی متری و تله کانورتر X  1/4 خود کرده است.

مهم ترین فاکتورها برای 
خرید اسمارت فون 

روسیه در هفته گذشته  اعلام کرد که تمامی 11 ایستگاه سرویس دهنده GPS آمریکا را که در قلمرو روسیه فعال هستند در صورت تأمین نکردن خواسته های فضایی اش از کار می اندازد. معاون نخست وزیر روسیه دمیتری 
روگوزین با اعلام این خبر، علت این اتفاق را عدم موافقت آمریکا با تأسیس ایستگاه تصحیح کننده سیگنال برای سیستم راهبری ماهواره ای GLONASS خود در خاک آمریکا اعلام کرده است.

روگوزین در همین باره در کنفرانسی اعلام کرده است: »ما مذاکرات را شروع کرده ایم که تا سه ماه به طول خواهد انجامید. امیدواریم تا پایان تابستان به نتیجه ای جهت برابری و تعادل میان دو کشور برسیم.« این موضوع 
باعث شد تا معاون نخست وزیر روسیه هم در فهرست چهره های هفته ما قرار گیرد.

نوآوری های فیس بوک و توییتر افشای راز ال جی  GOOGLE احساس ترس

فیس بوک با آپدیت نرم افزار اندرویدی خود و توییتر نیز با اضافه کردن یک قابلیت به ش��بکه اجتماعی خود، 
امکانات جدید و جالبی را برای کاربران به ارمغان آورده اند آپدیت جدید به ش��ما قابلیت ارسال پست آفلاین 
می دهد؛ به این معنی که شما تنها کافی است متن، عکس، فیلم یا ترکیبی از این ها را برای پست کردن آماده 
کنید، سپس دکمه ارس��ال را بزنید و به محضی که در نقطه ای قرار گرفتید که گوشی شما به اینترنت وصل 
شد، پیام شما به شکل اتوماتیک ارسال و بر روی دیوار فیس بوکی شما قرار می گیرد. اما درخبر دیگری توییتر 
نیز قابلیت جدیدی که پیش تر خبری از آن شنیده بودیم را عمومی کرد؛ دکمه ای با نام Mute که می توانید 
دوستانتان را که به شکل مداوم و آزاردهنده ای به شما توییت می فرستند، ساکت کنید!آن طور که توییتر گفته، 
شما قادرخواهید بود به وسیله Mute کردن افراد، کنترل بیشتری بر روی لیست تماس های خود داشته باشید .

ابتدای امسال مایکروسافت اعلام کرد ال جی یکی از شرکت هایی خواهد بود که در حوزه ویندوز فون 8 با این 
کمپانی شراکت خواهد داشت، اما مسوولین ال جی هر بار معرفی دستگاهی با ویندوز فون 8 را درآینده ای نزدیک 
تکذیب می کردند. اما احتمالا ال جی با عکسی که توسط افشاگر معروف Evleaks لو رفته، دیگر نتواند سکوت 
خود را ادامه دهد. Evleaks درتصویری که منتشر کرد، یک اسمارت فون از ال جی را نشان داد که به ویندوز 
فون8.1 مجهز است و درتوییت خود نوشت: »LG Uni8، سال 2014« که به این معنی است این گوشی همین 
امسال معرفی خواهد شد.تنها چیزی که می توانیم از این تصویر استنباط کنیم به سه مورد خلاصه می شود؛ 
دکمه های هدایت یا راهبری On-Screen، دکمه شاتر مجازی )Virtual Shutter Button( و همچنین 

با توجه به اندازه کاشی های زنده در این تصویر، می توان ابعادی به بزرگی لومیا 630 برای آن متصور شد.

گوگل در آپدیت جدید اپلیکیشن جستجوی خود سعی کرده بیشتر از گذشته به قابلیت های Siri و کرتانا نزدیک 
کند. قابلیت های Google Now در برابر اپلیکیشن Siri و کرتانای مایکروسافت تقریبا هیچ است، اما گوگل با 
 Google Search یک سری اقدامات آرام و حساب شده، قصد نزدیک شدن به رقبا را دارد. گوگل آپدیت جدید
را برای اپلیکیشن نسخه iOS عرضه کرد. دراین آپدیت تمرکز گوگل بر روی افزودن پرسش و پاسخ های بیشتر و 
همچنین قابلیت های جدید دیگر به این سرویس بوده است. برای شروع می توانید با زدن آیکون میکروفون یا گفتن 
OK Google سرویس را فعال کنید گوگل همچنین در این آپدیت کارت های جدیدی را برای موارد مورد توجه 
شما چون سفرهای پیش رو، نویسنده و یا وبلاگ دوست داشتنی شما و همین طور تاپیک های جالب توجه اضافه 
کرده است.گوگل در این آپدیت قول جستجوی بهتر با تصاویر زیباتری را در بخش جستجوی تصویر خود داده است. 

از شرکت های IT چه خر  

ش�رکت س�یگیت هارد درایو جدید خود را این بار با برند 
سامس�ونگ معرفی کرد. این ش�رکت ه�ارد درایو بدون 
 Samsung Wireless Mobile س�یم دیگری را با ن�ام
Media Streaming Device را معرفی کرده است. اما 
نام سامسونگ این میان چه می کند؟! اجازه بدهید قبل از 
اینکه به نام سامسونگ و ارتباطش با سیگیت بپردازیم، در 

مورد خود هارد درایو جدید توضیحی داشته باشیم.

آش����نایی ب���ا جدیدتری����ن 
س���خت افزاره���ای روز دنی���ا 

یک ه����ارد درایو 
وایرلس با 15000 
گیگابایت حافظه ؛    داستان سامسونگ و سیگیت چیست ؟

سیگیت درس��ال 2011 بخش تولید هارد درایوهای مکانیکی سامس��ونگ را خریداری کرد. 
اما وزارت تجارت و بازرگانی چین به این اقدام ش��رکت س��یگیت به دلی��ل تضعیف رقابت در 
بازار اعتراض کرد. درنهایت وزارت بازرگانی چین با ش��رایطی خرید بخ��ش تولید هارد درایو 
 سامس��ونگ توسط س��یگیت را پذیرفت. ش��رکت س��یگیت طی این ش��رایط باید حداقل تا 
»یک سال« هارد درایوهای تولیدی در بخش خریداری  شده سامسونگ را با برند »سامسونگ« 
 عرضه کند. همچنین سیگیت قبول کرد که شرکتی مستقل را برای ساخت این هارد درایوها -

در زیرمجموعه خودش- ایجاد کند. این قرارداد شرایط دیگری نیز داشت که چین آن ها را به 
منظور حفظ فضای رقابتی و پایین نگه داشتن قیمت ها در--بازار وضع کرد. اما از آن روز 2 سال 
و نیم می گذرد و وزارت بازرگانی چین آن شرط یک س��اله را حذف نکرده و سیگیت همچنان 

ناگزیر است هارد درایوهای تولیدی را با برند سامسونگ به بازار عرضه کند.

   هارد درایو 15 ترابایتی چه می کند ؟

Samsung Wireless Mobile Streaming Device یک ه��ارد درایو 1.5 ترابایتی از 
نوع مکانیکی است و از یک باتری و چیپست وای فای بهره می برد. این هارد درایو می تواند مانند 
یک حافظه معمولی مورد اس��تفاده قرار گیرد، چون دارای یک پ��ورت USB 3.0 و یک پورت 
USB 2.0 می باشد. ش��ما از هر پورت می توانید برای انتقال فایل، ش��ارژ باتری همین هارد و یا 
شارژ باتری دیگر دستگاه ها مانند اسمارت فون ها، تبلت ها و یا یک مدیا پلیر دیجیتال بهره ببرید. 
برای این هارد درایو همچنین یک آداپتور AC نیز عرضه ش��ده است.این هارد درایو همچنین 
قادر است هات اسپات اختصاصی خود را با وای فای ایجاد کند؛ پس می توانید از طریق این ویژگی 
به پخش موس��یقی، فیلم و تصاویر به عنوان یک مصرف کننده اینترنت بی سیم اقدام کنید. این 
هارد با پی سی، مک یا تقریبا هر دس��تگاه دیگری قابلیت هماهنگی دارد اما هدف اصلی از تولید 
آن، بازار اندروید اس��ت. این هارد درایو با یک اپلیکیش��ن مخصوص اندرویدی منتشر شده که 
 Mobile Streaming Device قابلیت پخش انواع فایل های موسیقی، فیلم و عکس را دارد 
همچنین می تواند به شبکه های دیگر بی سیم نیز متصل ش��ود تا از اینترنت آن ها استفاده کند.  
Samsung Wireless Mobile Media Streaming Device  از م��اه بع��د و با قیمت 

179دلار فروش خود را آغاز می کند. 
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

بزرگ ترین مرکز تولید برق خورشیدی دنیا به نام Ivanpah  در صحرای Mojave کالیفرنیا واقع است.آخرین خبرها |

نسل جدید 
لباس های ورزشی 

هوشمند 

ماسک های معروف 
Halo در ارتش آمریکا

ش��رکت OMsignal از جدیدترین مدل لباس های هوش��مند خ��ود رونمایی کرده 
که می تواند هنگام ورزش تمام اطلاعات حیاتی بدن ش��ما را آنالیز و درلحظه به ش��ما 
نشان دهد. با ویژگی هایی که این لباس های ورزش��ی ارایه می کنند، می توان آن ها را 
اولین نمونه نسل بعدی لباس های هوشمند دانست که درآینده ای نزدیک انتخاب اول 
ورزشکاران خواهد بود. درلباس های OMsignal سنسورهای سرعت سنج و سنجش 
ضربان قلب تعبیه شده تا گزارشی لحظه ای به اپلیکیشن اختصاصی این شرکت که بر 
روی اسمارت فون شما نصب شده، ارس��ال کند. درهمان زمان سنسورهایی نیز میزان 
کالری سوخته شده بدن شما ثبت و ضبط می کنند. پارچه  این لباس از دیگر ویژگی های 

جالب توجه آن است.

ارتش آمری��کا درحال طراحی یک تکنولوژی اس��ت که اجازه س��اخت ماس��ک هایی 
خودمتکی یا بدون نیاز به باتری جدا را می دهد که علاوه بر وزن بس��یار کمتر، سربازان 
 Edgewood Chemical Biological را نیز خنک نگه می دارد. محققین مرک��ز
توانسته اند یک فن و ماسک ویژه تولید کنند که علاوه بر تلطیف هوا و خنک نگه داشتن 
س��ربازان، از ورود هر گونه ماده شیمیایی به سیستم تنفس��ی جلوگیری می کند. این 
محققین همچنین گفته اند که این ماس��ک ها نیاز به انرژی کمتری دارند و سبک تر و 
کوچک تر از دس��تگاه های تنفس مصنوعی فعلی هستند. ازطرفی به جای حمل کردن 
یک کپسول هوا درپشت سرباز، این ماسک خود به تنهایی دارای یک سیستم فیلترینگ 

بسیار قوی است که در کناره های ماسک قرار می گیرد.  

بعد از انتشار اپلیکیشن جدید News Digest، یاهو با سورپرایز دل چسب دیگری بازگشته است. یاهو جدیدترین نسخه اپلیکیشن ایمیل خود را برای اندروید بر روی Google Play Store قرار داد. احتمالا وقتی اپلیکیشن 
Yahoo Mail  را درگوشی اندرویدی خود آپدیت کنید غافلگیرخواهید شد، چون یاهو دست به طراحی دوباره و البته بسیار زیبایی از این اپلیکیشن محبوب خود زده است. 

کاربران درطراحی جدید می توانند تجربه ای نرم تر و کارآمدتر نسبت به نسخه قبلی داشته باشند و علاوه بر این از اینترفیس زیبای آن نیز لذت ببرند. با استفاده از اپلیکیشن جدید شما قادر خواهید بود دسترسی راحت تری 
به بخش های مختلف News، Sports، Weather و Photo داشته باشید. تمامی این قابلیت ها هم اکنون با یک کلیک یا Swipe قابل دسترس خواهند بود.

نسخه جدید اپلیکیشن Mail یاهو برای اندروید

تلویزیونی که آدم را تشخیص می دهد یک موبایل بریل مخصوص نابینایان ظاهر جدید Gmail را ببنید 

شرکت پاناسونیک سری جدید تلویزیون های K4 ویرا خود با نام AX800 را وارد بازارکرد. سری جدید دارای 
یک دوربین و سنسور پراکسیمیتی است که می تواند حضور افراد مختلف خانواده را در نزدیکی خود تشخیص 
دهد. اعضای خانواده می توانند با استفاده از این ویژگی تنظیمات دلخواه خود را به این تلویزیون های هوشمند 
بدهند تا پس از شناسایی، برنامه مورد علاقه شان به شکل اتوماتیک پخش شود. درحال حاضر این تلویزیون ها 
قادرند تا 5 نفر متفاوت را شناسایی کنند. به همراه این تلویزیون ها اپلیکیشنی برای آیفون و اندروید عرضه شده 
که به شما اجازه می دهد با تلفن هوشمند خود میزان کنتراست و روشنایی صفحه نمایش را تنظیم کنید. از طرفی 
ریموت کنترل تولیدشده برای آن نیز بسیار هوشمند است.پاناسونیک ادعا کرده که کیفیت تصویر مدل های 

جدید می تواند به راحتی با LCD های بازار رقابت کند.

شرکت انگلیس��ی OwnFone برای ایجاد اس��تقلال و اعتماد به نفس درافراد نابینا نخستین گوشی بریل 
سفارشی جهان را ساخته است. به گزارش ایمنا این شرکت برای تعبیه دکمه های شخصی درقسمت جلویی 
تلفن همراه که برای تماس های ضروری افراد نابینا کاربرد دارد ازچاپ ۳ بعدی کمک گرفته است. این درحالی 
است که درگوش��ی OwnFone که نام مخاطبان به صورت اتوماتیک به خط بریل تبدیل می شود. سازنده 
نخستین گوشی بریل قابل تنظیم جهان مدعی است که تکنولوژی به کار رفته درگوشی ابداعی می تواند برای 
ایجاد دکمه های راهنما در افراد کم بینا و س��المند که قادر به خواندن خط بریل نیس��تند مورد استفاده قرار 
 گیرد. ساندر لند، بنیانگذار شرکت OwnFone می گوید تا به حال نمونه های مفهومی زیادی برای طراحی 

گوشی های بریل ارایه شده است اما تمامی آنها تنها درحد یک ایده ظاهر شده اند.

گوگل قصد دارد اینترفیس جی میل را کاملا دگرگون کند. ش��اید مهم ترین تغییری که دراینترفیس جدید 
 Compose می بینیم، حذف شدن سایدبار طویل جی میل و تبدیل شدن آن به یک منوی لغزنده باشد. دکمه
نیز از بالای صفحه حذف ش��ده و به پایین سمت راست منتقل شده اس��ت. قابلیتی جدید نیز درتصویردیده 
می ش��ود؛ Reminder که احتمالا مانند اندروید، می توان یک موعد یا ارسال ایمیلی خاص را درآن قرار داد 
تا گوگل در زمان مقرر به شما یادآوری کند. سرویس Hangouts نیز با طراحی جدید یکپارچه شده است.

این تصویر با تصاویر ماه قبل که سایت Geek از نس��خه موبایل جدید جی میل منتشر کرد همخوانی کاملی 
دارد.  همانند آن تصویر، یک ویژگی snoozing برای ایمیل ها قرار داده شده تا در زمان تعیین شده یک ایمیل 
خاص به بالای لیست ایمیل های شما برسد. همینطور ستاره ها حذف شده اند و جای خود را به pin ها داده اند .

یک کامپیوتـــــــــر دو 
میلیون تومانی بخرید!!

دو میلی�ون توم�ان پول�ی کم�ی نیس�ت، ام�ا در بازار 
 کامپیوتر فعلی ایران نمی توان با این پول یک سیس�تم
 High-End خریداری کرد. ولی ما سعی داریم بهترین 
گزینه ها را دراین بازه قیمتی معرفی کنیم. برای انتخاب 
 مادربرد، پردازنده و کارت گرافیک به طور حتم نمی توان
به س�راغ نس�ل های جدید و تازه عرضه ش�ده رفت. از 
این رو مادرب�رد D3-P75 گیگابایت م�ی تواند گزینه 
 مناسبی باش�د. چراکه علاوه بر پشتیبانی از نسل سوم 
پردازن�ده ه�ای Core اینت�ل، مجه�ز ب�ه درگاه های 

SATA3 ،USB3.0 و mSATA می باش�د. پردازنده 
Core i3 3220 برای چنین سیستمی توازن خوبی بین 
کارایی و قیمت دارد. واضح اس�ت که ب�ا کارت گرافیک 
2GB GT630 گیگابایت نمی توان سنگین ترین بازی ها 
را روی بالاترین کیفیت اجرا کرد، اما این مدل برای اجرای 
بس�یاری از بازی ها و نرم افزارها مناسب است. هرکدام 
از این قطعات پیش�نهادی نمونه های هم قیمت دیگری 
نیز دارند، اما ایجاد تغییر در هرکدام از آنها ممکن است 

سازگاری و کارایی کلی سیستم را کاهش دهد.

  بدون ش�ک یکی از مهم ترین و بزرگ تری�ن رویدادهای دنیای 
IT، نمایش�گاه CES اس�ت. همچنی�ن دراین نمایش�گاه چندین 
هزارمحص�ول و ف�ن آوری جدیدتوس�ط ش�رکت ه�ای مختلف به 
 نمای�ش درآم�د. ام�ا تنه�ا دوازده محص�ول توانس�تند نش�ان 
 ج�ذاب تری�ن محص�ولات CES 2014 را از وب س�ایت معتب�ر 
Tom’s Hardware دریاف�ت کنند. یکی از ای�ن دوازده محصول، 
BRIX Pro رایان�ه حرف�ه ای بس�یار کوچ�ک گیگابایت ب�ه ن�ام 
  CES درنمایش�گاه BRIX Pro ب�ود. ام�ا ای�ن تنه�ا موفقی�ت
 BRIX Pro Steam Machine نب�ود. ای�ن رایان�ه کوچ�ک ک�ه
 نامگذاری ش�ده اس�ت، به کاربران کمک می کند که با اس�تفاده از
کوچک تری�ن رایان�ه ممکن، س�نگین ترین ب�ازی ه�ای رایانه ای 
را ب�ا بالاتری�ن کیفی�ت و روی ب�زرگ تری�ن تلویزی�ون ه�ا اج�را 
 کنند. ای�ن رایان�ه بس�یارکوچک مجه�ز ب�ه پردازن�ده قدرتمند
  R4770 Core i7 اینتل و پردازنده گرافیکیIris Pro 5200 اینتل
 می باشد و از این رو قابلیت اجرای نرم افزارهای سنگین گرافیکی و 
تدوین فیلم را نیز دارد. این محصول در دو رنگ مشکی و قرمز موجود 

می باشد.

  
س��ال گذش��ته 

گیگابای��ت  ش��رکت 
خط تولید کامپیوتر کوچک 

Brix را راه ان��دازی ک��رد. درای��ن 
کامپیوتره��ای کوچ��ک پردازن��ده های 

لپ تاپ به طرز ش��گفت انگی��زی درکیس های 
 کوچک که هراندازه هر طرف آن 4/5 اینچ اس��ت تعبیه 

 XBox می کنند. ابعاد این کیس ها تقریبا اندازه یک دسته بازی
می باش��د اکنون ش��رکت این خط تولید را با پردازنده های هسول و 

دیگری را با  گرافیک Iris Pro بروزرس��انی کرده اس��ت.  Iris برند جدید 
گرافیک اینتل است که کمی بهتر و پیشرفته تر از گرافیک لک لوستر می باشد. 

 650M Nvidia Geforce GT به عقیده مایکروسافت این چیپ با چیپ گرافیکی 
 برابر اس��ت ولی ما قطعا نمی توانیم این ادعا را امتحان کنیم. این به این معنی است که 
گیگابایت تلاش زیادی کرده تا قدرتی باورنکردنی را در این بسته کوچک جا سازی کند. 
ما بازی دیرت ۲ را این هفته در انجمن اینتل ۲0۱۳ بر روی این مکعب ساخته گیگابایت 
امتحان  کردیم که در رزولوشن ۱080p بسیار رویایی اجرا می شد. به گزارش اینتل، این 
سیستم تا حدودی توانایی اجرای بازی کرایس��یس ۳ را نیز داراست ولی انتظار نداشته 
باش��ید که برابر با GPU )واحد پردازش گرافیک( یک سیستم خانگی باشد.قیمت این 
دستگاه در محدوده 4۹۹ تا 5۹۹  دلار می باشد. Brix II دارای درگاه HDMI و درگاه 
خروجی مینی نمایشگر،4 پورت USB۳.0، یک درگاه شبکه گیگابیت، وای فای داخلی 
و اسپیکر ۳/55میلی متری در جلو اس��ت. اما مساله مهم اینجاس��ت: از آنجایی که این 
سیستم bare-bones می باش��د، قبل از اینکه بتوانید با این سیس��تم کار کنید، باید 
حافظه و هارد درایو ۲/5 اینچی و سیستم عامل تان را خودتان تامین کنید. اینتل اعلام 
کرده است که این سیستم درماه دسامبر به فروش می رسد. اگر بریکس را از روی فاکتور 
های تعریف شده دوست دارید اما نیازی به گرافیک قوی ندارید، شرکت گیگا بایت تمام 
خط تولید مشابه اندازه کامپیوترهای بریکس را در دسترس دارد که قیمت آنها از ۱۹۹ 
دلار شروع می ش��ود که بسیار مناسب است. نسخه هایی هم هس��تند که دارای حافظه 
ذخیره سازی ثابت )Solid-State( می باشند. مدل بدون پنکه که از جنس آلومینیوم 
بوده و حرارت گیر هستند و حتی نس��خه ای که دارای پروژکتور هستند به قیمت 6۹۹ 

دلار به فروش می رسند .

خرهای جدید را بخوانید  
NEWSNEWSNEWS

جدول پیشنهاد قطعات
مشخصات قطعات

پردازنده

مادربرد

حافظه رم

کارت گرافیک

نمایشگر

دیسک سخت

منبع تغذیه

ماوس و صفحه کلید

کیس

درایو اپتیکال

قیمت

3220 3th Gen Core i3 Intel

D3-GIGABYTE GA-P75

1600MHz 2GB x 2

2GI-GIGABYTE GV-N630

19 LED

1TB

450W

GIGABYTE KM6150

ATX Form Factor

24x DVD +/-R/RW

2.170.000 تومان
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کامپیوترهای کوچک xirB چه می کنند؟

  خصوصیات این کامپیوتر چیست ؟

Brix کامپیوتر  
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

سه شنبه30اردیبهشت 1393 

شماره 2093 | 12  صفحه  

اشکالات مرحله اول رفع می شود 

توزیع مرحله دوم سبدکالا با تصمیم رییس جمهور 
رییس سازمان صنعت، معدن وتجارت اصفهان:

مشکل مالیات بر ارزش افزوده سنگبری های اصفهان برطرف شد 
مشاور معاونت برنامه ریزی و نظارت راهبردی ریاست جمهوری با 
اعلام اینکه توزیع مرحله دوم سبد کالایی با تصمیم رییس جمهور 

انجام خواهد شد، گفت: اشکالات مرحله اول برطرف می شود.
س��یدکاظم دلخوش گفت: تاکنون یک مرحله از سبد کالا توزیع 
شده و البته بحث هایی نیز در ارتباط با آن مطرح شد، با این وجود 
فقط دو گروه افراد تحت پوشش کمیته امداد و سازمان بهزیستی 

مشمول دریافت سبد کالا قرار می گیرند.
وی عنوان کرد: هنوز تصمیمی برای ارایه سبد دوم کالایی گرفته 

نشده، اما احتمال ارایه آن بسیار زیاد اس��ت. دلخوش با تاکید بر 
اینکه سبد دوم به تمام افراد تعلق نمی گیرد و خانواده های تحت 
پوشش امداد و بهزیستی در اولویت هستند، گفت: در حال حاضر 
بانک های اطلاعات��ی که در اختیار داریم مانن��د مرکز آمار،کافی 
نیس��ت. مش��اور معاونت برنامه ریزی و نظارت راهبردی ریاست 
جمهوری اظهار داشت: مرکز اطلاعات خود مردم هستند که باید 
اطلاعات و آمار صحیح به دولت ارایه دهند، این در حالی است که 

هنوز در کشور در این زمینه مشکلات و ضعف هایی داریم.

رییس س��ازمان صنعت، معدن وتجارت اصفهان گفت: با اقدام به 
موقع دولت و همکاری تولیدکنندگان س��نگ و مسوولین استان، 
مشکل مالیات برارزش افزوده بخش تولید سنگ در استان اصفهان 
حل شد. اسرافیل احمدیه افزود: در پی توافق مسوولین و نمایندگان 
استان با وزیر اقتصاد، مقرر ش��د معا دل10 درصد مالیات قطعی 
شده واحدهای سنگبری و عملکرد مشاغل، به عنوان ارزش افزوده 

محسوب شود و مورد عمل قرار گیرد.
همچنین طبق این توافق، مالیات های مطالبه شده و قطعی نشده 

به هیات حل اختلاف رفته و باید حداکثر مساعدت در جهت حل و 
فصل اختلافات انجام شود و برای حمایت از تولید، جرایم مؤدیانی 
که به تکالیف خود عمل کرده اند، تا سقف صددرصد بخشیده شود.

در اجرای این توافق، مقرر شده که اکیپ های سازمان مالیاتی در 
صورت امکان در محدوده واحدهای س��نگبری مستقر و عملیات 
اداری را طی چند هفته انج��ام دهند. همچنین تم��ام پرونده ها 
با اختیارات وزیر محترم اقتصاد و دارایی در آس��ان ترین ش��رایط 

رسیدگی و با حداکثر همکاری حل وفصل شود.

یک راهکار  برای متفاوت دیده شدن
اکبر منتشلو : اگر محصول شما با محصولات مشابه تفاوت چندانی ندارد 
و حتی اگر خدمات شما کاملا مشابه خدمات همکارانتان است، راهی ساده 
برای متمایز شدن، توضیح روش کارتان است، حتی اگر رقیبان نیز در کار 

خود از همین روش استفاده می کنند.
ش��ما مي توانید روش تهیه مواد اولیه، آزمون هایی که بر محصول نهایی 
انجام مي شود، روش بس��ته بندی و مزایای آن و همچنین روش ارسال و 
توزیع را شرح دهید. این کار شما را برجسته تر خواهد ساخت؛ زیرا رقیبان 

این توضیحات را به مشتری ارایه نمي دهند.
توضیح مراحل کار به خودی خود، باعث می شود که در ذهن مشتریان در 
جایگاه بالاتری نسبت به رقیبان قرار گیرید؛ زیرا این تصور به وجود خواهد 
آمد که رقیبان این مراحل را انجام نمي دهند و به اندازه شما در کارشان 

دقیق نیستند و اگر این طور بود، آن را بیان مي کردند!
یک شرکت معروف تولیدکننده سس گوجه فرنگی در آمریکا، در تبلیغات 
خود تاکید مي کرد که قبل از تهیه سس، پوست تمامی گوجه فرنگی ها 
به دقت جدا مي شوند. این شرکت بیشترین فروش را در بین رقیبان داشت 
و نکته جالب توجه آن است که تمامی رقیبان نیز این کار را انجام مي دادند، 
اما هیچ کدام به این موضوع اشاره اي نکرده بودند. به هرحال، ما راهی نداریم 
جز اینکه خود را از رقیبان متمایز کنیم. اگر در انجام این کار تعلل شود، 

شاید لازم باشد برای همیشه با کارمان خداحافظی کنیم!

آیا ابزار و آلات کسب حکم س��رمایه را دارد و آیا به آنها خمس تعلق 
می گیرد؟ 

حضرت آیت الله خامنه ای: بله، حکم سرمایه را دارد و اگر از 
درآمد کسب تهیه شود، خمس دارد.

احکام اقتصادی

کار آفرینی

خبر

  وجود 85 مرکز اقامتی برای مسافران 
 در ای��ن میان نقش هت��ل ها از بقی��ه مراکز پررنگ ت��ر به نظر 

می رس��د. هتل  مکانی برای آرامش و تجدید قوای توریست ها 
به شمار می رود.  خوشبختانه شهر اصفهان از هتل های خوبی 

برخوردار است، اما این روزها با وجود خیل کثیر توریست هایی 
که در خیابان ها مش��اهده می کنیم، ش��اید تع��داد هتل های 
موجود کم به نظر برس��د. نایب رییس اتحادیه  هتلداران استان 
اصفهان در این خصوص گفت: در حال حاضر اصفهان دارای 85 
مرکز اقامتی است  و در طول سال بیشتر هتل ها ظرفیت برای 
پذیرش مسافر دارند و توریست ها با کمبود هتل روبه رو نیستند. 
در طول فصل تابستان و یا عید نوروز هم با کمبود هتل مواجه 
نیستیم و در این ایام همه هتل ها پر می شوند. نریمانی در پاسخ 
به این سوال خبرنگار اصفهان زیبا مبنی بر اینکه در حال حاضر 
شاهد حضور بیشتر توریس��ت ها در اصفهان نسبت به گذشته 
هستیم و آیا برای این تعداد هم هتل به اندازه کافی وجود دارد، 
اظهار داشت: اکنون با کمبود هتل مواجه نیستیم؛ چون دارای 
مسافر از شهرهای دیگر ایران نیس��تیم و در طول تابستان هم 
 تاکنون با کمبود هتل روبه رو نبوده ایم. وی ادامه داد: متاسفانه 
سرمایه گذاران رغبتی به سرمایه گذاری در ساخت هتل از خود 
نش��ان نمی دهند و اگر دولت تس��هیلات بهتر و بیشتری برای 
س��اخت هتل ها، به عنوان مرکز ارزآوری برای مملکت در نظر 
بگیرد، مسلما صنعت گردشگری توس��عه می یابد و مسافران 
خارجی در کشور ما احساس آسایش و آرامش بیشتری می کنند. 

  لزوم به کار گیری افراد متخصص در هتل ها
نایب رییس اتحادیه  هتلداران استان اصفهان تاکید کرد: در حال 
حاضر هتل های ما ظرفیتی بیشتر از تعداد مسافران دارند و باید 

تمام طول سال را در نظر گرفت، نه تنها مناسبت های خاص را.
نریمانی در ادامه ب��ه بیان اقدامات اخیر اتحادی��ه هتلداران در 
راس��تای بهبود فضای هتل ها و نیز اهمیت بیش��تر به آسایش 
و راحتی مسافران پرداخت و گفت:خوشبختانه اکنون بیش از 
نیمی از هتل های اصفهان در حال استانداردس��ازی هستند و 
به این منظور آموزش کارکنان هتل ها مدنظر قار گرفته و مقرر 
شده است که در مراکز اقامتی، کارمندان از بین افراد تحصیلکرده 

انتخاب شوند تا ارتباط با مسافران به خوبی برقرار شود. 
وی در پایان در خصوص نرخ کنونی استفاده از هتل در اصفهان، 
عنوان کرد: از فروردین ماه سال جاری، نرخ استفاده از هتل در 
اصفهان همگام و همزمان با دیگر استان های کشور 20 درصد 

افزایش پیدا کرده است.

رغبت نداشتن سرمایه گذاران برای هتل سازی در اصفهان

هتل های اصفهان در حال استاندارد سازی است

اصفهان، قطب گردشگری خاور میانه، دارای جذابیت های تاریخی و فرهنگی بی شماری است .آوازه زیبایی 
 شهر ما تا دورترین نقاط کره زمین پیچیده و آرزوی هر فردی است که بتواند روزی از اصفهان دیدن کند.
به گفته بسیاری از کسانی که از این شهر دیدن کرده اند، هر کس که بتواند از اصفهان دیدن کند، گویی 
 نیمی از جهان را دیده است . با این توصیف، شاید مسوولیت مدیران اصفهانی در تمام زمینه ها سنگین تر
از مدیران و مسوولین دیگر شهرها باشد؛ چرا که شهر اصفهان، یک شهر توریستی است و  از لحاظ تمیزی و 
زیبایی  شاید به جرات بتوان گفت در کلانشهرهای جهان کم نظیر است. اما  این شهر از لحاظ حفظ و ترمیم آثار تاریخی باید 
در حد عالی باشد، تا مسافرانی که به شهر ما سفر می کنند، نهایت لذت و آرامش را داشته باشند که این امرهم نشان دهنده 
میهمان نوازی ماست و هم بر درآمد زایی خوبی که از طریق توریست ها می توانیم نصیب شهرمان کنیم تاثیرگذار است.

سخنگوی شورای سیاست گذاری خودرو:

 وزیر صنعت دستور افزایش 
قیمت خودرو را صادر نکرده است

سخنگوی ش��ورای سیاس��ت گذاری خودرو با تاکید بر اینکه قرار است 
ش��ورای رقابت، فرمول قیم��ت گذاری خ��ودرو را تعیی��ن کند، گفت: 
وزیر صنعت، مع��دن و تجارت دس��توری برای افزای��ش قیمت خودرو 
 نداشته است. ساسان قربانی اظهار داش��ت: در جلسات گذشته شورای 
سیاست گذاری خودرو، قرار بر این شد که هرگونه تغییر در قیمت خودرو، 
منوط به مشخص شدن ابعاد آزادسازی قیمت خودرو باشد؛ البته قرار شد 
که شورای رقابت فرمول قیمت گذاری خودرو را تعریف کند و این شورا 
این کار را تا زمانی که اس��اس قیمت گذاری برای خودرو مشخص نشده 
باشد، ادامه دهد. سخنگوی شورای سیاست گذاری خودرو تصریح کرد: 
برخی معتقدند که قیمت خودرو در بازار باید آزادسازی شده و قیمت در 
بازار در فضای رقابتی و متعادل تعیین شود و برخی دیگر نیز بر خلاف این 
 ایده، معتقدند که این امر بازار را تحریک می کند و منجر به افزایش قیمت 
 می شود.گفتنی است، برخی رسانه ها روز گذشته از افزایش قیمت 5 تا 
20 درصدی انواع خودرو خبرداده بودند که این موضوع از سوی هیچ از یک 

از مقامات رسمی تایید نشده است.

مدیر شعب بانک تجارت استان اصفهان:

بانک تجارت، آماده همکاری با فعالان 
اقتصادی در موضوع تسهیلات معوق 

مدیر ش��عب بانک تجارت اس��تان اصفهان در نشس��ت مشترک 
کمیس��یون های صنعت و معدن و تامین مالی اتاق با مس��وولین 
بانک تجارت استان، گفت: این بانک آمادگی کامل دارد با استناد 
به بن��د 11 بودجه 1393 و بخش��نامه  های داخلی، به تقس��یط 

مطالبات معوق فعالان اقتصادی کمک کند. 
س��لیمان توکلی افزود:حرکت رو به رش��د صنعت و تولید، منجر 
به افزایش اش��تغال و در نهایت آرامش و امنیت جامعه می شود و 
بانک ها باید در این زمینه هم��کاری نزدیکی با فعالان اقتصادی، 
به ویژه در بخش تولید داشته باشند. وی با اشاره به  فشار سنگین 
دولت قبل بر روی بانک ها مبنی بر پرداخت های دستوری، گفت: 
این موضوع باعث افزایش میزان مطالبات بانک ها شد. وی تاکید 
کرد: اولین و بهترین راه حل مش��کل مطالبات مع��وق بانک ها، 

مذاکره است. 
توکلی خاطرنش��ان کرد: در بخش گش��ایش  اعتبارات داخلی و 
خارجی بانک تجارت با کشورهای  سوئیس و ژاپن، امکان مبادلات 
ارزی فراهم ش��ده اس��ت. مصطفی متین راد، رییس کمیسیون 
تامی��ن مالی و س��رمایه گ��ذاری ات��اق اصفهان در این جلس��ه، 
گفت: یکی از اهداف اصلی کمیس��یون  های اتاق، رفع مشکلات 
 فعالان اقتصادی اس��ت و از مهم ترین مش��کلات، تامین مالی از 
بانک هاس��ت. وی تصریح کرد: از همین جهت ات��اق بازرگانی با 
کمک کمیسیون  های مربوطه اقدام به تشکیل سلسله جلساتی با 
بانک  های فعال اس��تان کرده که اولین این جلسه با بانک تجارت 
است. وی امکان اعتبارسنجی مشتریان بانک  ها قبل از پرداخت 
تسهیلات، کوتاه تر ش��دن زمان فرآیند تامین مالی سرمایه ثابت 
مشتریان، کمک به خروج تامین مالی از بانک محور به سمت بازار 
س��رمایه، ارجاع معوقات بانکی به اداره وص��ول مطالبات به جای 

واحد حقوقی را به مسوولین این بانک پیشنهاد کرد.  

خبر اول

صادرات محصولات 
کشاورزی اصفهان

خریداری 36 هزار تن برگ 
سبز چای از چایکاران

افزایش تسهیلات اسقاط 
خودروهای فرسوده

    مدیر کل گمرک اصفهان گف��ت: دو هزار و 
95۴ تن محص��ولات کش��اورزي و غذایي به 
ارزش بالغ بر هفت میلی��ون و 298 هزار دلار 
طي یک ماهه نخست امسال از گمرکات استان 

اصفهان صادر شده است.
اسدالله احمدی ونهری بیان داشت: صادرات 
محصولات کشاورزی اصفهان نسبت به مدت 
مش��ابه س��ال قبل از حی��ث وزن، ۷۴ درصد 
افزایش و از نظر ارزش 108 درصد رشد داشته 
است. وی گفت: گمرک اصفهان در نخستین 
ماه امسال با داش��تن پنج گمرک تابعه فعال 
و 13 انب��ار اختصاصی، تش��ریفات صادرات 
91 هزار و 831 تن را ب��ه ارزش ۷5 میلیون و 
1۶ هزار دلار انجام داده اس��ت که این آمار در 
مقایسه با مدت مشابه سال قبل از لحاظ وزن، 
۴1 درصد و از حیث ارزش،11درصد کاهش 

داشته است.

رییس سازمان چای اعلام کرد: تاکنون3۶ هزار 
تن برگ س��بز چای از چایکاران اس��تان های 
ش��مالی خریداری ش��ده و در مقایسه با خرید 
س��ال گذش��ته همین موقع، 10 درصد رش��د 

داشته است.
علی محرر گف��ت: تاکنون ح��دود 3۶ هزار تن 
برگ سبز چای از چایکاران استان های گیلان و 

مازندران خریداری شده است.
وی اف��زود: هنوز اعتبار خرید برگ س��بز چای 
تامین نشده و انشاء الله با هماهنگی های صورت 
گرفته، ب��ه زودی این وجه تأمین و به حس��اب 

چایکاران واریز می شود.
رییس سازمان چای تصریح کرد: از حدود 1۴۴ 
مرکز خرید چای در استان های شمالی، تعداد 
کمی از کارخانه ها س��هم خ��ود را به چایکاران 
پرداخت می کنند. محرر بیان داشت: پرداخت 
۶۷ درصد بهای خرید چای به عهده دولت و 33 

درصد آن به عهده کارخانجات است.

 رییس ستاد مدیریت حمل و نقل و سوخت از 
افزایش تسهیلات اسقاط خودروهای فرسوده 
سواری ش��خصی و تاکس��ی خبر داد و گفت: 
تسهیلات اسقاط خودروهای سواری فرسوده 
10 تا 15 میلیون تومان و تاکسی20 میلیون 
تومان تعیین شده است. سید مجتبي شفیعي 
در تش��ریح طرح جدید اس��قاط خودروهای 
فرسوده با اشاره به توافق با بانک صادرات برای 
خروج بیش��تر از ۶0 هزار دس��تگاه خودروي 
فرس��وده از ناوگان حمل و نقل کش��ور، بیان 
داشت: بر این اساس، تفاهم نامه ای با این بانک 
امضا شده است. وی سقف ارایه تسهیلات برای 
اسقاط خودروهای تاکسی را 20 میلیون تومان 
عنوان کرد و افزود: در این طرح، به خودروهاي 
سواري10 تا 15 میلیون تومان تسهیلات جهت 
اسقاط خودرو فرسوده و جایگزیني با خودروي 

جدید ارایه خواهد شد.

امسال، افزایش 20 درصدی 
تولید  زعفران 

سامانه اظهار از راه دور 
گمرکات فعال شد

مدی��ر کل دفتر امور س��بزی، گیاه��ان زینتی 
و داروی��ی وزارت جه��اد کش��اورزی از رش��د 
20درص��دی میزان تولید زعفران کش��ور طی 

سال 92 نسبت به سال قبل از آن خبر داد.
حس��ن خدنگی اظهارکرد: س��طح زیر کشت 
محصول زعفران کشور بر اساس آمارها حدود 

85 هزار هکتار است.
وی افزود: برآورد میزان تولید این محصول طی 
سال92، حدود 311 تن است که نسبت به سال 

قبل از آن، رشد 20 درصدی دارد.
وی گفت: ضمن آنکه عملک��رد تولید در واحد 
س��طح هم با اندکی رش��د، از 3/2 کیلوگرم در 
هکتار، ب��ه 3/۷ کیلو گ��رم در هکت��ار افزایش 

یافته است.
به گ��زارش اصفهان زیبا و به نقل از رس��انه ها، 
حسن خدنگی ادامه داد: در این میان80 درصد 
سطح زیر کشت و نیز میزان تولید زعفران کشور 

متعلق به خراسان رضوی است.

    ب��ا هماهنگ��ی گم��رک، بان��ک مرک��زی 
و بان��ک مل��ی ب��ه زودی پرداخ��ت حقوق 
و عوارض گمرک��ی به ص��ورت الکترونیکی 
انجام خواهد ش��د. گمرک ایران اعلام کرد: 
سامانه اظهار از راه دور هم اکنون در گمرکات 
بزرگ کشور فعال ش��ده و از مرحله طراحي 
تا پیاده س��ازي ای��ن س��امانه، متخصصان 
حوزه ف��ن آوري اطلاعات دانش��گاه تهران با 
 گمرک جمهوري اس��لامي ایران مش��ارکت 
داشته اند. از ابتداي شروع این طرح که تحول 
بزرگي در انجام تشریفات گمرکي محسوب 
مي شود، مسوولین گمرک جمهوري اسلامي 
 ایران تاکید کردن��د که این پ��روژه از ابتدا با 
بهره گیري از دانش فني بومي پیاده س��ازي 
شده است. این طرح در راس��تاي تسریع در 
امر ترخیص کالا و کاهش هزینه هاي انجام 

تشریفات گمرکي به اجرا درآمده است.

مهناز
احمدی

 وظایف دولت اسلامی 
در تحقق اقتصاد مقاومتی 

سید مهدی س�لطانی: مهم ترین وظایف دولت اسلامی در تحقق 
اقتصاد مقاومتی عبارت از موارد زیر است: 

1- حمایت خاص از تولیدات داخلی 
2- مقابله جدی و عملی با فساد مالی و رانت خواری 

3- افزایش اشتغال و کاهش بیکاری
۴- کمک به مردمی کردن اقتصاد در جامعه

 5- کم کردن نیاز کش��ور ب��ه واردات ب��ا کمک به تولی��د کالاهای 
با کیفیت

۶- جهت گیری سیاست های تجاری به کشورهای همسایه با توجه 
به منافع ملی

۷- به کارگیری و استقبال از توانمندی های مردمی در عرصه های 
اقتصادی

8- جس��ت وجو و تحقق راهکارهای برون رفت از فش��ارهای نظام 
سلطه در عرصه های اقتصادی با اتکا به ظرفیت های داخلی

سبک زندگی

اقتصاد و 
صن�عت

معاون بهبود تولیدات گیاهی خراس��ان رض��وی گفت: این 
استان با 9 هزار و 300 هکتار سطح زیر کشت، جایگاه نخست 

تولید زیره سبز را در کشور دارد.
غلامحسین ساربان افزود: از کل س��طح زیر کشت خراسان 
رضوی سه هزار هکتار آن دیم و شش هزار و 300 هکتار دیگر 

آن به صورت آبی کشت می شود.
به گفته وی، پس از خراسان رضوی، اس��تان های خراسان 
جنوبی و شمالی به لحاظ س��طح زیرکشت این محصول در 

رده های بعدی قرار می گیرند.
وی تولید این محصول در استان را سالانه بالغ بر چهار هزار 
و 300 تن اعلام کرد و افزود: تولید زیره س��بز در کشور هم 
نزدیک به 12 هزار تن در سال است که بیش از یک سوم این 

محصول در خراسان رضوی تولید می شود.
وی ادامه داد: در س��ال گذش��ته حدود یک هزار و 300 تن 
صادرات محصول زیره از اس��تان ثبت شده که به دلیل عدم 

شفافیت معاملات و قیمت ها، این ارقام دقیق نیست.

 معاون وزیر نفت با تاکید بر اینکه شرایط تحریم بنزین تمام شد، 
واردات بنزین از خارج کش��ور را دارای توجی��ه اقتصادی عنوان 
کرد و گفت: امس��ال 10 میلیارد لیتر نفت کوره و گازوئیل صادر 
می کنیم. عباس کاظمی درباره آخری��ن وضعیت تولید، توزیع 
و عرضه بنزین در کش��ور، با تاکید بر اینکه واردات بنزین دارای 
صرفه اقتصادی است، اظهار داشت: بخشی از تولید پتروشیمی ها 
به عنوان اکتان افزا برای اختلاط با تولید پالایشگاه ها به منظور 
تولید نهایی بنزین خریداری می شد که این اتفاق در زمان تحریم 

بین المللی علیه ایران آغاز شد. 
مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران 
با بیان اینکه در طول چند سال گذشته در سه مجتمع پتروشیمی 
تولید بنزین خام آغاز شد، تصریح کرد: این پتروشیمی ها بخشی از 
تولید خود را به عنوان ریفرمیت یا اکتان افزا برای اختلاط با بنزین 
داخلی و تامین کسری مصرف در اختیار پالایشگاه های نفت قرار 
دهند. وی اظهار داشت: این واحدها می توانند به تولید محصولات 

صادراتی پتروشیمیایی خود اقدام کنند.

معاون وزیر نفت: 

واردات بنزین صرفه اقتصادی دارد 
معاون بهبود تولیدات گیاهی: 

خراسان رضوی تولید کننده عمده زیره سبز کشور است 

مدیرعامل شرکت مخابرات اصفهان خبر داد؛

یکسان سازی کدهای تلفن  های استان از هفتم خرداد
وزیر صنعت، معدن و تجارت:

اصناف، متولی اصلی ساماندهی نظام توزیع کالا در کشور هستند
مدیر عامل ش��رکت مخابرات اصفهان گفت: یکس��ان سازی 
کدهای تلفن ثابت در اس��تان اصفهان از هفتم خرداد امسال 
کلید می خورد. حس��ین کش��ایی افزود: ش��رکت مخابرات 
اصفهان از لحاظ فنی آمادگی لازم را برای اجرای این طرح دارد 
و مقرر بود که اجرای آن از این هفته؛یعنی هفته ارتباطات آغاز 
شود، اما به ماه خرداد موکول شد. وی دلیل این تاخیر را انجام 
هماهنگی های لازم در سطح کشور عنوان و اظهار کرد: امید 
اس��ت این طرح از هفتم خرداد به مناسبت عید مبعث پیامبر 

اسلام)ص( کلید بخورد و مردم شاهد یکسان سازی کدهای 
تلفن ثابت در سراسر استان باشند.کشایی با اشاره به اینکه با 
آغاز اجرای این طرح شماره های تلفن ثابت در استان هشت 
رقمی می شود، تصریح کرد: یک رقم به برخی شماره ها اضافه 
شده و برخی شماره ها نیز تغییر می کند. وی با بیان اینکه با این 
کار همه مش��ترکین تلفن ثابت در سطح استان بدون گرفتن 
 کد می توانند به یکدیگ��ر تماس بگیرند، گفت: کد ش��ماره 

تلفن های استان اصفهان نیز 031 می شود.

وزیر صنعت، معدن و تجارت بر س��اماندهی و به روز کردن 
نظام توزیع کالا در کشور از سوی اصناف تاکید کرد و گفت: 
رش��د چند دهم درصدی صادرات در س��ال گذش��ته عاید 
 کشور شده اس��ت. محمدرضا نعمت زاده گفت: بزرگ ترین 
 بنگاه های اقتص��ادی در دنیا به ص��ورت زنجیره ای فعالیت 
می کنند و صن��وف تولیدی ما نی��ز می توانند ب��ا تجمیع،  
به صادرکنن��دگان و واردکنن��دگان عمده تبدیل ش��وند و 
در ص��ادرات غیرنفتی نق��ش آفرینی کنند. وی با اش��اره به 

گس��تردگی اصناف بر نقش آنان در تامی��ن نیازمندی های 
تولیدی، خدماتی و بازرگانی و توزیعی تاکید کرد.

نعمت زاده افزود: در این چند ماه روی کار آمدن دولت جدید 
و با حمایت همه اقش��ار مردم، آرامش نس��بی در جامعه به 

وجود آمده که حاکی از همکاری و تلاش همه اصناف است.
وی گفت: مردم با تک تک کارخانجات و تجار و... در ارتباط 
نیس��تند و معمولا ارتباطش��ان با اقتصاد و تجارت از طریق 

اصناف و به منظور تامین نیازمندی هاست.



كاركردن با چاشني آرامش
فش��ار خون و ضربان قلب افزايش مي يابد، تنفس سريع تر مي شود، 
ماهيچه  هاي بدن س��فت و سخت مي شوند و ش��يره معده به حالت 
اس��يدي درمي آيد و اين آغاز تنش عصبی است که عملکرد طبيعی 

بدن را در هم می کوبد.
علايم آن سردرد، خستگي و نداشتن تمرکز، فشردگي در دنده هاي 
نزديك قلب به همراه علايم درد و ناراحتي در قس��مت هايي از بدن 
که مستقيما با عضلات ارتباط دارد، ظاهر مي شود. در ابتدايی که به 
تازگی اعصاب متشنج شده است، می توان از استراحت ياری جست و 
در صورت پيشرفت، بايد به پزشك مراجعه کرد. اگر به علايم استرس 

بی توجهی کنيد، بدون ترديد مرگ اتفاق می افتد!
 »تنش حاد« شايع ترين نوع آن اس��ت که در صورت ادامه دار بودن 
آن، آسيب رسان است و به مرور فرد را از پاي درمي آورد. شايع ترين 
علايم اين تنش هيجان هايي چون خش��م، اضطراب، افس��ردگي يا 
علايم بدني شامل مشکلات ماهيچه اي و مشکلات روده و معده مانند 
ترش کردن، نفخ، اسهال و برانگيختگي شديد موقت است که سبب 
بالا رفتن فش��ارخون، تندي ضربان قلب، تپش قلب، س��ردردهاي 
ميگرني يا ترکيبي از اينهاست. آنچه که انسان عصر حاضر با آن دست 
به گريبان اس��ت، »تنش مزمن« نام دارد که  افراد را س��ال ها عذاب 
مي دهد و افراد به چنين شرايطي عادت مي کنند. اين تنش مربوط به 
فقر، خانواده هاي به هم ريخته، ازدواج هاي ناموفق يا بيزاري شغلي 
است. برخي افراد ممکن اس��ت در يك زمان با چند وضعيت تنش  زا 
روبه رو شوند و خيلي آرام و معقولانه برخورد کنند، در حالي که بعضي 

ديگر اصلا قادر به تحمل هيچ گونه مشکل و دشواري نباشند. 
اين روزها به سبب نبود شغل، افراد اولين پيشنهاد کاری را هر چند 
با س��ليقه وتوانايی آنها مطابقت نکند می پذيرند که اولين پيشامد 
آن، تنش شغلی است. تنش ش��غلي هنگام ناهمخواني شرايط کار با 
توانايي ها، منابع يا نيازهاي کارکنان رخ مي دهد. عوارض اين پيشامد 

شبيه يا ترکيبی از همه علايم است که شرح آن گفته شد.
به تازگی مطالعات نشان مي دهند که ادامه مشاغل با فشار رواني زياد 
خطر بيماري قلبي �� عروقي را افزايش مي دهند و شرايط تنش زاي 
کار با افزايش غيبت از کار، دير آمدن به س��ر کار و رها کردن ش��غل 

همراه است. 
مي توان گفت منشأ تنش هاي شغلي شامل زياد بودن بار مسووليت، 
تنگي وقت، کشمکش هاي زياد با همکاران و مديران، نداشتن امنيت 
شغلي، نداشتن پشتيبان و پارتي و بي علاقگي نسبت به کار باشد. بايد 
گفت که تنش در محل کار به غيراز هزينه شخصی، هزينه سازمانی 
نيز خواهد داشت. به عنوان مثال، توان و زمان  کار روزانه مديران به 
جاي اينکه صرف کارهاي خلاق و مولد بش��ود، برای بررس��ی دعوا 

ويا عدم انجام کار در محيط سازمان به دلايل واهی به هرز مي رود. 
 تنش در واقع در هر جايی و به هردليلی، بس��ته به ش��خصيت فرد، 
می تواند ش��کل بگيرد و به س��اير نقاط زندگی فرد تسری يابد. هر 
فرد ناگزير با ان��واع تضادها و موقعيت هاي تنش زا مواجه مي ش��ود؛ 
البته دامنه اين تضادها متفاوت است و مي تواند از يك آزار جزئي تا 
 يك درگيري ش��ديد و جدال لفظي تغيير کند. آمار بالای جدال در 

خانواده ها، محل کار و جامعه تاييد کننده اين واقعه است.
اما بايد آموخت که واکنش منطقي و عقلاني در برابر اين موقعيت هاي 
تنش زا و رفع آنها، کار چندان دشواري نيست. درگام نخست واژه ها و 
عبارات مناسب در موقعيت هاي تنش زا، از آنچنان قدرتي برخوردارند 
که مي توانند يا زخم احساسي را التيام  بخشند يا آن را عميق تر کنند 
و يا موجب همدلي ش��وند يا حتي نوعي تفرقه به وجود آورند.تنش 
در محي��ط کار همواره کم و بي��ش وجود دارد و نب��ود مطلق تنش 
ممکن نيست، بنابراين از يك طرف تنش را مي توان به عنوان يك بار 
نگريست که بر بار کاري افزوده مي شود و شرايط نامطلوبي را بر انسان 
تحميل مي کند، مانند شرايط کاري تحمل ناپذير، سرپرست خشن و 

ساعات کاري غيرمعمول.

تو می گوي��ی می توان ب��ه مجانی ک��ردن زايم��ان طبيعی در 
بيمارستان های دولتی که تا چند روز قبل کمبود و نبود تجهيزات 
را فرياد می زدن��د دل خوش ک��رد؟ می توان به اي��ن قانون که 
 ناگهان آمده، دل بس��ت؟ وقتی که نرخ نازايی درش��ت اس��ت و 
نمی توان ريسك زايمان طبيعی را برای جنين های کاشته شده و 
يا جنين هايی که در رحم اجاره ای جا خوش کرده اند، پذيرفت. 
اما سزارين پوس��ت می کند از مادری که س��ال ها بايد بگذرد تا 

متوجه شود چه برايش پيش آمد کرده است.

  بودجه 250 میلیاردی
با تخصي��ص بودجه 250 ميلي��ارد تومانی، از 15 ارديبهش��ت، 
زايمان طبيعی در بيمارس��تان های دولتی وابس��ته به دانشگاه 
علوم پزشکی اصفهان و همچنين در س��اير نقاط کشور رايگان 
شده اس��ت، در ضمن صندوقی با عنوان »صندوق ترويج زايمان 
طبيعی« تشکيل شده که بودجه درشت ياد شده در اين صندوق 
قرار دارد. رييس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان می گويد:»در اين 
طرح بودجه کافی برای ماماها وپزشکان متخصص زنان و زايمان 

در نظر گرفته ش��ده تا مادران باردار را به زايمان طبيعی ترغيب 
کنند و مس��ووليت زايمان طبيعی را بپذيرند.« اصغری تصريح 
می کند که تعرفه زايمان طبيعی در بيمارستان دولتی به تعرفه 
سزارين نزديك شده تا ديگر برای پزشك هم جای اما و اگری باقی 
 نماند. او همچنين رضايت ماماها را هم جلب می کند، وقتی که

می گويد:»همه ماماهای شاغل وغيرشاغل، درصورتی که طرف 
قرارداد دانشگاه علوم پزشکی اصفهان بشوند، به ازای هر زايمان 

طبيعی می توانند از تعرفه ياد شده استفاده کنند.«
 اصغری، متخصص��ان بيهوش��ی را ني��ز از قلم نمی ان��دازد که 
مشوق های مالی آنها هم سرجايش اس��ت تا زايمان بدون درد 

را انجام دهند.

  كاهش 20درصدی ظرف یک سال
رييس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان که آمار مورد قبول سزارين 
را 25ت��ا30 درصد اعلام می کند، از هدف گ��ذاری برای کاهش 
20درصدی سزارين در بيمارس��تان های دولتی اصفهان، ظرف 
يك سال آينده خبر می دهد. بدين ترتيب شش ماه پس از اجرای 

طرح،10 درصد و در شش ماهه دوم نيز بايد کاهش 20درصدی 
اتفاق افتاده باشد.

اين وسط مساله بيمارستان های خصوصی است که چون تعرفه 
نجومی دارند، بنابراين هر کس��ی توان زايمان در آن را ندارد که 
در غير اين صورت بايد زايمان مالی را ني��ز تحمل کند که البته 
 درد بيشتری دارد! در اين مورد بيمه ها هم شمشيرشان را از رو 
بسته اند؛ چرا که در دوسال گذشته، در بيمارستان های خصوصی 

تنها40درصد هزينه سزارين را پرداخته اند.

  مشکل درشت
مش��کل اصلی اينجاس��ت که برای انج��ام زايم��ان طبيعی به 
تجهيزات اس��تريليزه ش��ده، دارو، ات��اق، ماما و پرس��تار کافی، 
خدمات مناس��ب بخ��ش زايم��ان و نيروهای متخص��ص نياز 
 اس��ت، اما در صورت��ی که تع��داد مراجعان زايم��ان طبيعی در 
بيمارستان های دولتی افزايش پيدا کند و از آنها هم حمايت مالی 
نشود، آنها قادر نخواهند بود خدمات مناسبی به مادران باردار ارايه 
 کنند. گذشته از آنکه با توجه به کس��ری بودجه حوزه درمان در 
س��ال های اخير، تجهيزات بيمارس��تان های دولتی نوس��ازی 
نشده و به نظرمی رس��د که وضعيت بيمارستان های خصوصی 
 از نظر امکانات و تجهيزات استاندارد برای انجام زايمان طبيعی 
 مناس��ب تر باش��د. رييس دانش��گاه عل��وم پزش��کی اصفهان 
م��ی گويد:»برای زايم��ان طبيعی ات��اق زايمان ي��ك تخته، به 
 همراه آموزش ه��ای لازم به م��ادران و متخصص��ان زايمان در 
بيمارس��تان های دولتی در طرح تحول درم��ان در نظر گرفته 
 ش��ده اس��ت، همچنين در اين طرح با بهبود وضعيت هتلينگ 
بيمارستان های دولتی، جای نگرانی وجود ندارد.« اما اين طرح 
به تازگی اجرا ش��ده وهنوز از اين امکانات رويايی خبری نيست. 
ش��ايد بهتر بود اول امکانات می آمد، بعد طرح زايمان طبيعی. 
گواه اين موضوع، سخن رييس انجمن متخصصين زنان و مامايی 
ايران اس��ت که به تازگی در نشس��تی خبری به خبرگزاری مهر 
اعلام کرده:»ما شرايطی را در بيمارستان ها نديده ايم که تغيير 
کند.« برای زايمان طبيعی بايد از ماما به تعداد کافی اس��تفاده 
شود، اما حدود دوسوم ماماهای کشور بيکارند يا در شغلی غير از 
تخصصشان مشغول کار هستند و به همين دليل است که رييس 
انجمن آنها خبرداده که کمبود 9 هزار ماما در بخش زايشگاهی 

وجود دارد.

  چرایی یک علت
در حالی که مدت هاس��ت بخش��نامه وزارت بهداش��ت، درمان 
و آموزش پزش��کی برای تمام بيمارس��تان ها، اع��م از دولتی و 
خصوصی، مبنی بر انجام نش��دن س��زارين ه��ای غيرضروری 

 ارسال شده، اما هنوز هم در بيمارس��تان های خصوصيبيش از
90 درصد زايمان ها به روش س��زارين انجام می شود. به غير از 
بحث زيرميزی، می توان دلايل ديگری ب��رای اين پديده عنوان 

کرد.
کودکی که به ش��يوه طبيعی به دنيا می آيد، در بزرگسالی کمتر 
در خطر ابتلا به بيماری های قلبی و عروقی، ديابت، فشارخون، 
اختلال های روان��ی و... قرار م��ی گيرد. در عين حال س��زارين 
احتمال حاملگی های پرخطر، چس��بندگی جفت و... را افزايش 
 می دهد. اما ت��رس مادر از زايمان طبيعی، نب��ود زايمان ايمن و 
بی درد، عدم وجود وسايل لازم برای زايمان طبيعی و... دست به 

دست هم داده تا آمار سزارين در ايران بالا برود.
موضوع به همين جا خلاصه نمی ش��ود؛ افزايش س��ن ازدواج و 
باروری، ريس��ك زايمان طبيع��ی را افزاي��ش داده و اين توصيه 
پزشکان است که مادر را نگران کرده است. از سوی ديگر، افزايش 
نرخ ناباروری و اس��تفاده از ش��يوه های مصنوعی برای باروری و 
لقاح به همراه اجاره رحم، امکان زايمان طبيعی را بسيار کاهش 
داده است. اما مس��اله مهم ديگر، نگرش اشتباه و يا سهل انگاری 
مسوولين نس��بت به زايمان طبيعی در س��ال های گذشته بوده 
است. اينکه انتظار داشته باشيم مادران تحصيلکرده قرن انفجار 
اطلاعات به شيوه50 س��ال پيش زايمان طبيعی داشته باشند، 
تصوری غلط است و همين مساله ترس از زايمان طبيعی در ميان 
مادران جوان را ايجاد کرده اس��ت. در حال حاضردر کشورهايی 
که نرخ زايمان طبيعی مناسب اس��ت، روش های جديدی برای 
اين زايمان اب��داع کرده اند. زايم��ان طبيعی ب��ی درد با حضور 
همس��ر در کلاس های آموزش��ی و زمانی که زن درد می کشد، 
 ازجمله اين روش هاس��ت. امروزه اغلب مادران ب��اردار و جوان، 
 آم��وزش ه��ای لازم را در زمينه زايم��ان های طبيع��ی و ايمن 
نديده اند. در حال حاضر در چه تعداد از بيمارستان های اصفهان 
کلاس های آموزشی برای مادران باردار برگزار می شود و يا ورزش 
دوران بارداری و نوع تنفس در زمان زايمان طبيعی به چه تعداد 

از مادران باردار دراصفهان آموزش داده شده است؟
زايمان درآب يا زايمان با بی حس��ی و بدون درد هر چند وجود 
دارد، ولی به طور حتم توضيحی درب��اره آن به مادران داده نمی 
شود. زنان از حقوق دوران بارداری آگاهی ندارند. آنها بايد با اطلاع 
کامل از مزايا و معايب هر روش درمان��ی، در روند تصميم گيری 
درمان و مراقبت خود نقش فعال داشته باشند. در واقع زنان باردار 
بايد از تمام اطلاعات مرتبط با تغييرات فيزيولوژيکی و تغييرات 
9 ماهه فيزيکی خود آگاهی داش��ته باش��ند. مضرات و مزايای 
هر روش تولد بايد برای آنها توضيح داده ش��ود ت��ا در مراقبت از 
 بارداری و زايمان توانمند شده و مانع از تولد زودهنگام و سزارين 

شوند.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

هشت مرض اینترنتی اگر خيلی به دنيای مجازی س��ر می زنيد، پ��س با مطالب زير 
آشناييد و اگر دچارشان شده ايد، بدانيد که بايد درمان شويد.

1-خودگردی:مبتلاي��ان به اين بيماری مدام به دنبال اس��م 
 خود در اينترنت م��ی گردند و س��پس با دق��ت آن را مطالعه

 می کنند.
  البته جس��ت وجوی اس��م در اينترنت مرض نيست، اما اگر به 
20 بار در روز تبديل شده و سپس دچار اضطراب شويد، به طور 

حتم بيمار شده ايد.
 در نهايت می تواند پای همزاد گ��ردی هم به ميان بيايد و اين 

يعنی به شدت دنبال هم اسم خود می گرديد.
2-خودافش�اگری: وقتی که دنيای مجازی از مادر به ش��ما 
نزديك تر ش��ده و هيچ مگوي��ی را باقی نمی گذاري��د، به طور 

حتم مريضيد!
 اين وضعيت می تواند به زندگی خصوصی اطرافيان و يا به حس 

انتقام از ديگران هم تبديل شود.
3-وب گردی:يکی از مرسوم ترين مرض های اينترنتی است. 
اگر قبل از رفتن به رختخواب قصد می کنيد به وب دوس��تتان 
سربزنيد ولی بعد از پنج ساعت متوجه می شويد چند وب جديد 

يافته ايد، به خودتان شك کنيد.
 4-گوگل گردی: استخراج اطلاعات از گوگل وساير سايت ها 

برای هر موضوع ريز ودرشتی نشانه بيماری است. 

5-جست وجوی عکس: در مرحله اول جست وجوی عکس 
افراد مشهور است و در مرحله پيش��رفته فرقی نمی کند، کلا 

دنبال عکس می گرديد!
6-آشغال جمع كن اینترنتی:درست مثل سمسارها رفتار 

می کنند.
آنها هر چيزی را که بوی کهنگی می دهد جمع می کنند، با اين 

نيت که شايد روزی جايی به کار آيد.
 مثلا ه��ر وقت خ��ود را ب��ی دليل مش��غول بري��دن تکه های 
روزنامه ای که 30 سال قبل چاپ شده ديديد، به سلامت خود 

شك کنيد!
 7-آزارگردی به شیوه ناش�ناس:  آنها بدون هيچ دليلی به 
صورت ناشناس ايميل می فرستند و پيغام می گذارند. رفت و 

آمدهای آنها معمولا با آزار همراه است.
 آنها عاش��ق اين هس��تند که برای افرادی که می شناس��ند از 
خصوصيات فرديشان کامنت ناهنجار بگذارند و ايميل مشکوک 

بفرستند. سردسته آنها هکرها محسوب می شوند.
8 -وس�واس های مجازی: آنها هر وقت که آنلاين نباش��ند 

دچار استرس می شوند.
 هر چيزی مثل آنلاين نبودن يك دوس��ت، چك کردن پی در 
پی ايميل و فرستادن چند باره ايميل از ترس نرسيدن، نشانه 

وسواس مجازی است.

هدف گذاری برای افزایش زایمان طبیعی دربیمارستان های دولتی استان

کاهش 20 درصدی سزارین در اصفهان تا یک سال آینده
نیمکت

 مصیبت آنجاس�ت كه وقتی نام اصفهان را دركنار واژه سزارین در اینترنت جست وجو می كنی، متعجب 
می شوی كه  استان پهناور اصفهان در كنار خشکسالی و نرخ بیکاری و سایر واژه های دردناک دیگر، این بار 
در زایمان غیرطبیعی اول شده است! این روزها اینترنت هم لازم نیست؛ چرا كه مسوولین حوزه بهداشت و 
درمان استان، بلند فریاد می زنند كه نرخ سزارین در اصفهان 62درصد است و خوش به حال جیب پر پول 

پزشکان متخصص زنان وزایمان با زیر میزی های درشتی كه این سال ها به جیب ریخته اند!
لیلی 

زواره ای

به گزارش خبرگزاری ايلنا، ايدز در زن��ان نيز در حال افزايش 
است و اگر در اين خصوص فکر اساسی نشود، تعداد نوزادانی که 
با ايدز متولد می شوند، هر روز بيشتر خواهد شد. رييس مرکز 
تحقيقات ايدز اي��ران گفت که اکنون اي��دز در ايران و منطقه 

خاورميانه رشد صعودی دارد.
مينو محرز افزود: متاسفانه شيوع ايدز در ايران از طريق تماس 
جنس��ی رو به افزايش بوده و در افراد زير 30 سال و در مردان 

بيشتر ديده می شود.
وی خاطرنش��ان کرد: ايدز در زنان نيز در حال افزايش است و 
اگر در اين خصوص فکر اساسی نشود، تعداد نوزادانی که با ايدز 

متولد می شوند، هر روز بيشتر خواهد شد.
رييس مرکز تحقيقات ايدز ايران، نداشتن آگاهی کافی مردم از 
ايدز، شيوع و راه های پيشگيری از آن را از بزرگ ترين معضلات 
جامعه ايران دانس��ت و گفت: مردم ايران و به ويژه نوجوانان از 

ايدز اطلاعات کافی ندارند و به جد می گويم رسانه ها و آموزش 
و پرورش نقش عمده ای در آگاه کردن مردم می توانند داشته 

باشند.
محرز اف��زود: متاس��فانه به دليل قب��ح مس��اله، در مدارس و 
رس��انه های کشور ش��فاف س��ازی صورت نمی گيرد و مهارت 
زندگی به نوجوانان و جوانان در اينکه به اعتياد و بی بندوباری 
نه بگويند، آموزش داده نمی ش��ود تا کمتر دچار آس��يب های 

زندگی شوند. وی با اشاره به فعاليت های مرکز تحقيقات ايدز 
گفت: اين مرکز از نقش��ی محوری در ايران و منطقه جهت بالا 
بردن و پيشبرد سطح آگاهی در زمينه ايدز برخوردار است و با 
همکاری ديگر مراکز تحقيقات��ی و با کمك پژوهش، آموزش و 
توسعه برنامه های الگويی، هدف هايی را چون افزايش طول عمر 
افراد مبتلا، جلوگيری از انتقال »اچ آی وی« و بالا بردن سلامت 

افرادی که با ايدز زندگی می کنند دنبال می کند.

رییس مركز تحقیقات ایدز ایران اعلام كرد؛ 

افزایش ابتلا به ایدز از طریق رابطه جنسی در مردان زیر 30 سال

شهرداری اصفهان در نظر دارد مستغلات مشروحه زیر را از طریق مزایده واگذار نماید.  
متقاضیان می توانند جهت دریافت اسناد و مش�خصات مورد واگذاری از تاریخ نشر آگهی همه روزه به جز 
ایام تعطیل در ساعات اداری به امور قراردادها واقع در میدان امام حسین )ع( ساختمان شهرداری مرکزی 

مراجعه و نسبت به کسب اطلاعات و تهیه اسناد مزایده اقدام نمایند.
 آخرین مهلت تهیه اسناد و ارسال پیشنهاد قیمت تا پایان وقت اداری مورخ 93/3/19 می باشد. 

1-  تعدادی از واحدهای تجاری متعلق به شهرداری در پروژه مشارکتی تجاری اداری واقع در خیابان 
پروین گلبرگ یک )محدوده منطقه ده شهرداری(.

2-  دو باب دفتر کار از مجموعه تجاری اداری واقع در بلوار شفق  )محدوده منطقه 13 شهرداری( .

1- ارایه سپرده شرکت در مزایده بصوررت واریز نقدی به حساب سپرده شهرداری یا ضمانت نامه بانکی با 
اعتبار سه ماهه 

2- در صورتیکه نفرات اول و دوم شرکت کننده برای هریک از موارد فوق از انجام معامله خودداری نمایند سپرده 
شرکت در مزایده آنان به ترتیب به نفع شهرداری ضبط خواهد شد. 

3- شهرداری در رد یک یا تمام پیشنهادها مختار است. 
4- سایر اطلاعات و جزییات مربوطه در اسناد مزایده مندرج می باشد. 

آگهی مزایده

شهرداری اصفهان

ط مزایده: 
شرای

 ش�هرداری اصفهان در نظ�ر دارد خدمات نظاف�ت و پذیرایی س�اختمان مناطق و بعضی

 معاونت های خود را به صورت حجمی از طریق مناقصه واگذار نماید. 
متقاضیان می توانند جهت دریافت اسناد و مش�خصات مورد واگذاری از تاریخ نشر آگهی همه روزه به جز 
ایام تعطیل در ساعات اداری به امور قراردادها واقع در میدان امام حسین )ع( ساختمان شهرداری مرکزی 

مراجعه و نسبت به کسب اطلاعات و تهیه اسناد مزایده اقدام نمایند.

 آخرین مهلت تهیه اسناد و ارسال پیشنهاد قیمت تا پایان وقت اداری مورخ 93/3/19 می باشد. 

1- ارایه سپرده شرکت در مزایده بصورت واریز نقدی به حساب سپرده شهرداری یا ضمانت نامه 
بانکی با اعتبار حداقل سه ماه 

2- در صورتیکه نفرات اول و دوم شرکت کننده از انجام معامله خودداری نمایند سپرده شرکت در 
مزایده آنان به ترتیب به نفع شهرداری ضبط خواهد شد. 

3- شهرداری در رد یک یا تمام پیشنهاها مختار است. 
4- سایر اطلاعات و جزییات مربوط در اسناد مزایده مندرج می باشد.

آگهی مناقصه )مجدد(

شهرداری اصفهان

ط مناقصه: 
شرای



آندو: بدن ها تحت فشار است 

آندوتیموریان بعد از اولین تجربه کاپیتانی 
درباره بازی بلاروس حرف می زند

تیموریان درباره دیدار برابر بلاروس گفت: بازی خوبی بود اما ما یک 
سری اشکالات در حمله و دفاع داشتیم که قابل حل است. نزدیک به 
یک ماه و نیم می شود که تمرینات بدنسازی خود را برگزار می کنیم 

و بدن های بازیکنان تحت فشار است.
 این دومین بازی دوس��تانه جدی بعد از راهیابی ب��ه رقابتهای جام 
جهانی بود که فکر می کنم بازیکنان همه ت��لاش کردند تا عملکرد 

خوبی را به نمایش بگذارند.
وی در خصوص حضور تماش��اگران گفت: من به عن��وان یک عضو 
 کوچک از تیم ملی ایران از تماش��اگران ایرانی مقیم اتریش تش��کر

 می کنم که در این دیدار همراه ما بودند و ما را تنها نگذاشتند.

رحیمی در دفتر افشارزاده

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس به دیدار 
مدیرعامل باشگاه استقلال رفت

در حالی که خبرن��گاران از صبح دیروز منتظ��ر ورود امیر قلعه نویی 
به ساختمان باشگاه استقلال برای جلس��ه با بهرام افشارزاده بودند 
به یکباره ش��اهد حضور علیرضا رحیمی مدیرعامل پرسپولیس در 

ساختمان باشگاه استقلال بودند.
رحیمی در پاسخ به سوال خبرنگاران مبنی بر اینکه برای چه کاری 
به س��اختمان باش��گاه اس��تقلال آمده، گفت: قطعاً برای تبریک به 
افش��ارزاده به اینجا آمده ام؛ شما که دوس��ت ندارید ما مدیرعامل ها 

مقابل هم قرار بگیریم.
در حالی که رحیمی قصد ورود به ساختمان باشگاه را داشت یکی از 
لیدرهای استقلال با اشاره به پوسترهای تیم استقلال و بازیکنان به 
مدیرعامل پرسپولیس گفت: همه جا آبی است که رحیمی پاسخ داد 

من همه ورزشکاران را دوست دارم.

تکذیب شایعات روزهای اخیر:

چوپانی با سپاهان تمدید کرد
مهاجم جوان س��پاهان ق��رارداد خود را ب��ا این تیم تمدی��د کرد و 
 در فصل آین��ده به ص��ورت قرضی در پدیده مش��هد حض��ور پیدا 

می کند.
علی چوپانی که پیش از ای��ن بدون اطلاع از قرارداد یک س��اله اش 
با سپاهان، با تیم پدیده مش��هد قرارداد داخلی ۳ ساله بسته بود در 
جلسه ای با دکتر خلیلیان به مدت ۳ فصل قرارداد خود را تمدید کرد 
و قرار اس��ت در فصل آینده به صورت قرضی در تیم پدیده مش��هد 

بازی کند.
 چوپانی ک��ه پیش از ای��ن یک فصل با س��پاهان قرارداد داش��ت با 
احتس��اب قرارداد جدیدش در کل ۴ فصل دیگر بازیکن تیم فوتبال 

سپاهان خواهد بود.

 نوري: سفرم به اصفهان شخصي بود و 
به فوتبال ربطي نداشت

هافبک فصل گذشته تیم فوتبال پرسپولیس این روزها در اصفهان 
دیده شده است. 

اما محمد نوري ش��ایعه مذاکراتش با باش��گاه ه��اي اصفهاني را رد 
مي کن��د و مي گوید براي انجام کارهاي ش��خصی به اصفهان س��فر 

کرده است.
محمد نوری با وجود اینکه در اردوهای تیم ملی قبل از صعود به جام 
جهانی حضور داشت جایی در لیست کارلوس کی روش برای حضور 

در جام جهانی پیدا نکرد.
 او درباره خط خوردنش از تیم ملی گفت: »من تحت هر ش��رایطی 
خود را س��رباز تیم ملی می دانم و ب��رای موفقیت تیم کش��ورم دعا 
می کنم. این وظیفه من است. کی روش را دوست دارم و اینکه مرا به 
اردوها دعوت نکرده، تصمیم خودش بوده و احترام می گذارم. بابت 

اینکه در تیم ملی نیستم ناراحتم اما به کی روش خرده نمی گیرم.«
 از او درباره آینده اش پرسیدیم که اینطور پاس��خ داد: »من ترجیح 
می دهم تا زمان مش��خص شدن وضعیت باش��گاه تصمیمی نگیرم. 
ظرف روزهای گذشته ش��ایعه مذاکره ام با تیم های اصفهانی مطرح 

شد اما چنین چیزی صحت ندارد. 
سفر من به اصفهان برای رسیدگی به امور شخصی بود و هیچ ربطی 

به فوتبال نداشت.«

 خلیلیان: عقیلی در لیست مازاد 
سپاهان نیست

مدیرعامل باش��گاه س��پاهان ش��ایعات موجود درباره باشگاهش را 
تکذیب می کند. 

مهرزاد خلیلیان درباره اینکه گفته می شود هادی عقیلی در لیست 
مازاد سپاهان است، گفت: چنین موضوعی صحت ندارد. عقیلی یکی 

از بهترین بازیکنان ما است و او را می خواهیم.
او درباره شایعه جذب علی کریمی تاکید کرد: کریمی بازیکن بزرگی 
است و افتخارات زیادی برای فوتبال ایران به ارمغان آورده است. قطعاً 
حضور او برای هر تیمی نعمت اس��ت اما در لیس��ت کرانچار نامی از 

کریمی وجود ندارد و برنامه ای برای جذب او نداریم.

امروز مشخص می شود؛

امید می رود یا می ماند
سازمان لیگ اعلام کرد:

زردها 30 میلیارد، قرمزها 27میلیارد
تکلیف حضور امی��د ابراهیمی در تیم فوتبال س��پاهان امروز 

مشخص می شود.
امید ابراهیمی که در حال حاضر قراردادش با سپاهان به اتمام 
رسیده است و بازیکن آزاد محس��وب می شود برای مشخص 
ش��دن تکلیفش امروز با مس��وولین این تیم جلسه ای برگزار 
می کند و در این جلس��ه مش��خص خواهد ش��د او با سپاهان 

تمدید می کند یا از این تیم می رود.
با توجه به قانون سقف بودجه و دست بس��ته باشگاه ها در به 

خدمت گرفتن بازیکن مسوولین س��پاهان به امید ابراهیمی 
نیز مانند سایر بازیکنان پیش��نهادی پایین تر از سال گذشته 
داده اند و باید دید ابراهیمی در نهایت در سپاهان می ماند یا نه.

پیش از این ش��ایعاتی مبنی بر حضور ابراهیمی در استقلال 
ش��نیده می ش��د اما گویا اولویت این بازیکن س��پاهان است. 
گفتنی است پس از خط خوردن ابراهیمی از سوی کی روش 
شایعاتی در مورد ناراحتی وی از کرانچار مطرح شد اما به نظر 

می رسد در انتخاب آینده ابراهیمی تاثیری نداشته باشد. 

سازمان لیگ برتر فوتبال ایران در نظر دارد برای کنترل مخارج 
تیم های لیگ های برتری از آنها بودجه مصوب بگیرد.به دستور 
سازمان لیگ امسال تیم های لیگ برتری باید هزینه های خود 
را با 15میلیارد تومان جمع و جور کنند و تنها تیم هایی که در 
رقابت های آسیایی حضور دارند حق دارند بودجه خود را روی 
18 میلیارد تومان ببرند. اما سازمان لیگ قبل از ابلاغ این رقم 
از باشگاه ها درخواست بودجه کرده بود که هر 16 باشگاه لیگ 
برتری تخمین مخارج امسال خود را به سازمان لیگ ارسال کرده 

بودند، نکته جالب این است که در بین باشگاه های لیگ برتری 
سپاهان اصفهان با ۳0 میلیارد تومان بیشترین بودجه را برای 
امسال در نظر گرفته بود اما این رقم از سوی سازمان لیگ برتر به 
این باشگاه برگشت خورده است تا سپاهان دوباره بودجه خود 
را روی 18 میلیارد تومان ببندد. جالب اینکه باش��گاه سپاهان 
پس از برگشت خوردن این مبلغ به سازمان لیگ اعلام کرده ۳0 
میلیارد هزینه کل باشگاه در سال جدید و سایر تیم های ورزشی 

سپاهان را هم در بر می  گیرد.

به عنوان تنها نماینده فوتسال اصفهان در تیم ملی، 
فکر می کنید چرا س�هم اصفهانی در تیم این اندازه 

کم است؟

در سال های اخیر همواره تیم های اصفهانی برای قهرمانی تلاش 
می کرده اند و برای رسیدن به این منظور  بازیکنان ملی پوش را به 
خدمت گرفته اند، از این رو بازیکنان اصفهانی فرصت زیادی برای 

اینکه توانایی هایشان را به نمایش بگذارند، نداشته اند.
در سال های اخیر دو باشگاه فولاد ماهان و گیتی پسند 
سرمایه گذاری خوبی در رشته فوتسال صورت دادند 
اما عملاً سودی به حال فوتسال اصفهان نداشته است؟! 

این مساله را قبول دارید؟
به نظرم س��رمایه گذاری اصفهانی ها در فوتسال به سود این رشته 
بوده است. سال اولی که من در تیم فیروز صفه بازی می کردم،بیش 
از 80 درصد تیم را بازیکنان بومی تشکیل می دادند و توانستیم به 
عنوان چهارمی لیگ دست پیدا کنیم اما در تیم های ماهان و گیتی 
پسند با توجه به حضور پر تعداد ملی پوشان، بازیکنان اصفهانی کم 

انگیزه شدند.
ولی در این کم کاری باید خود بازیکنان اصفهانی را هم 
مقصر دانست. اصفهان امسال به جز تیم گیتی پسند، 
تیم نسبتاً بومی زمزم و در لیگ دسته یک هم سه تیم 
داشت اما غیر از ش�ما بازیکن دیگر نتوانست اعتماد 

کادر فنی را جلب کند؟
صد درصد منم با شما موافقم. بازیکنان باید تفکر حرفه ای داشته 

باشند و برای دیده شدن تلاش زیادی انجام بدهند.
 من خودم از س��ال 85 که در تیم ماهان ب��ودم، تمرینات زیادی را 
انجام دادم ، تمرینات دش��واری را انجام دادم ت��ا به موقعیت فعلی 

دست پیدا کنم.
از مسابقات جام ملت های آسیا بگویید.  قبول دارید 
انتظارات از تیم ملی فوتس�ال آن قدر بالا رفته که 

نایب قهرمانی نتیجه خوبی از این تیم نیست؟
به نظر من حق تیم ما باخت نبود، زی��را در بازی با ژاپن همه دیدند 
که موقعیت ه��ای گل زیادی داش��تیم اما یکی پ��س از دیگری از 

دست رفت. 
در واقع آن بازی، روز بد ما و روز خوب ژاپنی ها بود. تیم ملی در این 

رقابت ها با قدرت ظاهر شد اما در بازی پایانی با بدشانسی قهرمانی 
را از دست دادیم.

غیبت چند بازیکن کلیدی تیم ملی و حاشیه هایی که 
قبل از اعزام تیم ملی به وجود آمد را چه قدر در کسب 

نایب قهرمانی تیم ملی موثر می دانید؟
به هر حال تصمیمی ب��ود که کادر فنی گرفته ب��ود و نظر دادن در 
این رابط��ه در حیطه وظایف من نیس��ت. تیم ملی فوتس��ال برای 
این مسابقات پوست اندازی ش��ده و حدود 70 درصد ترکیب تیم 

تغییر کرد.
در شرایطی که تمام تقصیرات متوجه شخص خسوس 
شده است، در کل عملکرد این مربی را چه طور ارزیابی 

می کنید؟
خسوس برای تیم ما زحمت زیادی کشید و در تیم جوان سازی کرد. 
وی مربی آینده نگری اس��ت و تیمی را آماده کرده که در مسابقات 
جام جهانی 2016 می توانند بهترین عملکرد را داش��ته باش��ند و 
فوتسال ایران را به نهایت آرزویش که حضور در جمع چهار تیم برتر 

دنیاست، برساند.
برخی معتقدند ریاست افتخاری در کمیته فوتسال با 
انتقادات زیادی همراه است؛ به عنوان یک ملی پوش 

چه نظری دارید؟
خواهش می کنم در مورد کمیته فوتسال از من سوال نپرسید.

مصطفی نظری در فوتس�ال توانست به جایگاه بالایی 
دس�ت پیدا کند؛ موقعیت نظ�ری چه قدر م�ی تواند 
برای سپهر محمدی و س�ایر دروازه بانان ایرانی عامل 

انگیزشی باشد؟
نظری یکی از بهترین های تاریخ فوتس��ال ایران است و تلاشش را 
کرد و به آن چه می خواست دست پیدا کرد، ما دروازه بانان جوان هم 

انگیزه های زیادی داریم تا بتوانیم به تیم ملی کمک کنیم.

فوتسال ایران برای جام ملت ها پوست اندازی کرد

محمدی: درمورد کمیته فوتسال از من سوال نپرسید
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ورزش

روی موج خبر

درمسابقات جام ملت های آسیا که هفته گذشته به انجام رسید، تیم ملی فوتسال کشورمان در حالی 
 به عنو ان نایب قهرمانی دست پیدا کرد که سپهر محمدی تنها نماینده فوتسال اصفهان در این تیم 
بود. محمدی که س�ابقه عضویت در تیم های فولاد ماهان و فیروز صفه را دارد، فصل گذشته با تیم 
گیتی پسند نیز به نایب قهرمانی بسنده کرد.ناکامی تیم ملی فوتسال در رسیدن به قهرمانی واکنش 
های زیادی را به همراه داشت و از این رو تصمیم گرفتیم با تنها ملی پوش اصفهانی این تیم صحبتی 

کرده و نظر وی را راجع به مسایل پیرامونی تیم جویا شویم

گروه
ورزش

این روزها شایعه ای داغ در بین هواداران سپاهان مطرح شده 
است. عنوان شده نام علی کریمی در لیست ارسالی کرانچار، 
که از کرواسی برای سپاهانی ها فرستاده قرار دارد و مسوولین 
این باشگاه در حال مذاکره با این هافبک باتجربه پرسپولیسی 

هستند.
 با وجود اینکه این ش��ایعه در رس��انه ها در حال قوت گرفتن 
است که علی کریمی آن را کاملًا تکذیب می کند. او می گوید: 
من رس��ماً از همین تریبون اعلام می کنم که با هیچ تیمی از 
جمله سپاهان مذاکره ای نداشته ام. تنها صحبتی که کرده ام 
با مجید جلالی بوده است، البته این را بگویم که آقای جلالی 
خودش با من تماس گرفت و این از لطف او به من بوده اس��ت 

که پاسخ وی را نیز هنوز نداده ام. 
کریمی ادامه می دهد: درخواس��تی که از باشگاه ها و مدیران 
عامل آنها دارم این اس��ت که تا زمانی که چیزی از زبان خود 
من نشنیده اند به این حواش��ی دامن نزدند. متأسفانه برخی 
مدیران عامل طوری رفتار می کنند که ش��ایعات را بیش��تر 
می کنند. شاید هدف خاصی دارند و به دنبال جذب مخاطب 
و هوادار هستند. فکر می کنم آقایان محترم با این مصاحبه ها 

به جایی نمی رسند. 
وی در ادامه بازهم تأکید می کند که تی��م فصل آینده اش را 
خودش معرفی می کند. کریمی می گوی��د: من تاکنون هیچ 
پیشنهادی را تأیید نمی کنم و هر زمان خودم اعلام کردم که 
از تیمی خاص پیشنهاد داشته ام آن زمان خبر صحت دارد در 

غیر این صورت خیر. 
کریمی ترجیح می دهد راجع به پرسپولیس، دایی و بازگشت 
به تیم سابقش هم صحبت نکند. او می گوید: هنوز هیچ چیز 
برای آینده مشخص نیس��ت و هرجا صحبت از مذاکره من با 

تیمی مطرح شده صحت ندارد. 
هافبک س��ابق تی��م مل��ی  درباره خب��ری مبنی ب��ر حضور 
نماینده اش در باش��گاه پرس��پولیس و گفت وگو با مسوولین 
این باشگاه نیز گفت: من وکیلم را جایی نفرستادم! هر کسی 

موضوع را نوشته از قول خودش است.
 اگر قرار به مذاکره  با من باشد قطعاً با خود من حرف می زنند 
و من وکیل ندارم. حالا ش��اید بنده  های خ��دا برای پیگیری 
کار خودشان به باش��گاه رفتند که آقایان همه چیز را به من 

ربط دادند.

اش��کان دژاگه در مورد ش��رایط تیم ملی و تیمهای همگروه 
ایران در جام جهانی به نکاتی اشاره کرد.

دژاگه در خصوص وضعیت باشگاهی اش در فولهام گفت: به 
هر حال لیگ انگلستان به پایان رس��ید و به لیگ دسته دوم 

سقوط کردیم. 
ما تمام تلاشمان را انجام دادیم اما با بدشانسی به لیگ دسته 
دوم انگلیس رفتیم اما فکر می کنم که فصل بعدی باز هم تیم 

فولام به لیگ دسته اول بازخواهد گشت.
دژاگه درباره زمان کم باقیمانده تا جام جهانی برزیل و رسیدن 
به هماهنگی با سایر بازیکنان در این مدت گفت: هنوز یک ماه 
تا جام جهانی فرصت باقی مانده و فرصت به مقدار کافی وجود 
دارد، از طرفی ش��ناخت خوبی از تمامی بازیکنان تیم دارم و 

فکر می کنم به هماهنگی کامل برسم.
وی در جواب به این سوال که آیا ش��ناختی از بازیکنان خط 
دفاع تیم های هم گروه ایران دارد ی��ا خیر گفت: بله در واقع 
تیمی مانند آرژانتین بازیکنان سرشناس��ی دارد همه آنها را 
می شناسند و از سبک بازی آنها شناخت دارند و من هم مانند 

سایر بازیکنان تیم ملی از آنها شناخت دارم.

 

از بازیکنان تیم نیجریه به غیر از چند نفری که در لیگ های 
انگلیس و آلمان بازی می کنند شناخت کمتری دارم اما در 
کل تیم خوبی دارند.دژاگه در خصوص گ��روه ایران در جام 
جهانی گفت: فکر می کنم که هر سه دیدار ما در گروه نه تنها 

آسان نیست بلکه بسیار سخت است. 
هم گ��روه های ما تی��م های خوبی هس��تند ام��ا در فوتبال 
 هر اتفاقی می تواند بیفت��د و ما هم باید ت��لاش کنیم و فکر

 می کنم بتوانیم در صورت کسب امتیاز از دیدار مقابل نیجریه 
که سخت ترین و مهم ترین دیدار ما است شانس خوبی برای 

صعود بدست آوریم.
اش��کان دژاگه در پایان در مورد همراهی م��ردم با تیم ملی 
افزود: می بینیم که برای دیدار دوس��تانه با بلاروس مردم با 
تمام قلبش��ان اینجا در کنار ما هس��تند و در کل تماشاگران 

زیادی تیم ملی ایران را همراهی و تشویق می کنند.
 هر کجای دنیا که تیم ملی ایران به مصاف حریفانش می روند 
ایرانیان زیادی برای تشویق ما می آیند و حمایت خوبی از ما 
می کنند. امیدواریم تا با کمک و حمایت آنها بازی های خوبی 

در جام جهانی انجام بدهیم.

دژاگه :

 سخت ترین بازی ما مقابل نیجریه است 
علی کریمی : 

با سپاهان هیچ مذاکره ای نداشته ام

کاپیتان سابق تیم ملی فوتبال ایران “امید” را بخشی از فوتبال 
دانست و گفت: تیم ملی می تواند مقابل نیجریه امتیاز بگیرد.

مهدی مهدوی کی��ا با بی��ان این که امی��د بخش��ی از فوتبال 
اس��ت، اظهار کرد: مطمئناً ایران با همه توانش مقابل حریفان 
صف آرایی خواهد کرد. تیم ما در زمانی که در اختیار داشت روند 

آماده سازی را طی کرد.
وی همچنین اف��زود: از نظر بدنی مش��کل داش��تیم که آقای 
کارلوس کی روش به خوبی این مش��کل را ش��ناخت و با ارایه 
برنامه های بدنسازی این مشکل را تا حدودی رفع کرد. امیدوار 
هستم از نظر ش��رایط تاکتیکی هم به ش��رایط ایده آلی برسیم 
 تا بتوان��م مقابل رقبای خودم��ان عملکرد قابل قبولی داش��ته 

باش��یم.مهدوی کیا تصری��ح کرد: تی��م م��ا در اردوی اتریش 
بازی های دوس��تانه خوبی را در پیش رو دارد و می تواند به نظم 

تاکتیکی خوبی برسد. 
نتیجه  گرفتن در بازی های تدارکاتی مهم نیس��ت بلکه باید در 

این بازی ها  نقاط ضعف و قوت خود را بشناسیم.
وی درباره بازی ایران مقابل نیجریه اظهار کرد: می توانیم مقابل 
نیجریه امتیاز کس��ب کنیم. البته نیجریه از نظر قدرت بدنی و 
تکنیکی حریف ساده ای برای ما نیس��ت. ما در کل باید امیدوار 
باشیم. زمان را از دست داده ایم و نتوانستیم از فیفا دی هایی که 
در اختیار داشتیم به درستی اس��تفاده کنیم و به نوعی در این 
زمینه از حریفان عقب هستیم. البته هنوز هم زمان داریم و نباید 

زمان را از دس��ت بدهیم.وی در ادامه در پاسخ به این سوال که 
آیا فدراس��یون فوتبال باید پس از جام جهانی قرارداد کارلوس 
کی روش را تمدی��د کند یا خیر، اظهار داش��ت: نمی خواهم در 
مورد این موضوع صحبت کنم اما در کل مربی ای که چند سال 
با یک تیم کار کرده و شرایط تیم را به خوبی می شناسد، نباید 

تغییر کند.
مهدوی کیا در پایان درباره برگزاری همایش فوندانسیون رئال 
مادرید در ایران خاطرنشان کرد: رئال یکی از بهترین باشگاه های 
 دنیاس��ت و همیش��ه در فوتب��ال پای��ه س��رمایه گذاری کرده

 اس��ت. خوش��حالم باش��گاه بزرگی مثل رئال مادرید به دنبال 
استعدادهای ایرانی است تا روی آنها سرمایه گذاری کند.

مهدوی کیا: کی روش به خوبی مشکل تیم ملی را شناخت



روسا، کارمندان سحرخیز  را 
ترجیح  می دهند

محققان هشدار دادند س��اعات کار انعطاف پذیر شرکت ها 
شاید چندان هم انعطاف پذیر به نظر نرسند و به از دست دادن 

شغل کارمندان منجر شود.
بر اساس مطالعه جدید، مدیران روی زود رسیدن کارمندان 
به س��ر کار تعصب دارند و کارکنانی را ترجیح می دهند که 
علی رغم ساعات انعطاف پذیر شغلی در شرکت ها زود به سر 

کار می رسند.
س��اعت انعطاف پذی��ر در بس��یاری از ش��رکت های بزرگ 
معمول است و گوگل به بسیاری از کارمندانش اجازه داده 
که خود، س��اعت کاری ش��ان را تعیین کنند، در حالی که 
کارمندان مایکروس��افت می توانند زمان شروع کارشان را 

بین ساعت های 9 و 11 صبح تعیین کنند.
کریستوفر بارنز، از دانشگاه واشنگتن و رهبر تیم مطالعاتی 
این موضوع را بررس��ی کرد که آیا کارمندان همان طور که 
ادعا می ش��ود مجاز به داشتن س��اعات کاری انعطاف پذیر 

هستند یا خیر.
تیم تحقیقاتی نخست با پرس��ش از120 نفر دریافت مردم 
به طور متوسط بین زود رسیدن به سر کار و داشتن وجدان 

کاری ارتباط طبیعی و ضمنی برقرار می کنند.
این فرضیه م��ورد آزمایش ق��رار گرفت که بر اس��اس آن، 
رتبه بندی کردن وجدان داشتن و عملکرد کارمندان توسط 
مدیران، با شروع ساعت کار یک کارمند تعیین می شد. در 
بررسی 149 رابطه رییس-کارمند، کارمندانی که کارشان 
را زود آغاز می کردند توسط مدیران خود، باوجدان تر ارزیابی 
ش��دند و نمره عملکرد بالاتری دریافت کردن��د. محققان 
سپس آزمایشی را در آزمایش��گاه برای آزمودن این نظریه 

طراحی کردند.
در این مطالعه، ش��رکت کنندگانی که نقش رییس را بازی 
می کردند، نم��ره بالاتری را ب��ه وج��دان کاری و عملکرد 
کارمندانی دادند که س��اعات کارش��ان از هفت صبح تا سه 
بعد از ظهر بود، در حالی که کارمندانی که س��اعت کارشان 
 بین 11 صبح و هفت بعدازظهر بود، نمره پایین تری دریافت 

کردند.
محققان حاضر در این پروژه معتقدن��د، با این حال مدیران 
باید به این نکته توجه داشته باشند که افرادی که از ساعت 
کار انعطاف پذی��ر برای آغاز دیرهنگام روزش��ان اس��تفاده 

می کنند، لزوما تنبل تر از کارمندان سحرخیزشان نیستند.

 موفقیت یک شرکت 
دانش بنیان  اصفهانی 

یک شرکت دانش بنیان مستقر در شهرک علمی و تحقیقاتی 
اصفهان موفق به تولید منیزیم خالص و تدوین دانش فنی، 
بومی سازی و ساخت اولین واحد تولید منیزیم در کشور شد.

مهدی کشمیری، رییس شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان 
با اشاره به اینکه منیزیم هشتمین فلز فراوان در پوسته زمین 
و س��ومین عنصر فراوان در آب دریاس��ت، گفت: منیزیم، 
سبک ترین فلز سازه ای جهان و دانسیته آن 2/3 دانسیته 

آلومینیوم است.
وي با بیان اینکه منیزیم خالص به عن��وان یک احیاکننده 
مناس��ب براي تولید فلزاتي از قبیل اورانی��وم، زیرکونیوم و 
تیتانیم استفاده مي شود، افزود: همچنین آلیاژهاي آن داراي 
خواص منحصر به فردي از قبیل دانسیته پایین، مقاومت به 
خوردگي بالا و استحکام مناسب است که در ساخت قطعات 
موشک، هواپیما و خودرو اس��تفاده مي شود.کشمیری در 
ادامه گفت: با توجه به مواد اولیه فراوان و همچنین روند رو 
به رشد جهت مصرف این ماده در صنایع آلومینیوم سازی، 
نفت و گاز  و صنایع هوایی کشور، تدوین دانش فنی و تولید 

این فلز استراتژیک از اهمیت بالایی برخوردار است.
رییس شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان با اشاره به تولید 
این فلز س��بک در شرکت دانش بنیان مس��تقر در شهرک 
علمی و تحقیقاتی اصفهان، گفت: فاز مطالعاتی جهت تولید 
این ماده از س��ال 1388 آغاز و در س��ال1390 اولین خط 
تولید منیزیم توسط متخصصین این شرکت طراحی و آغاز 
به ساخت شد. وی افزود: درسال  1392 اولین واحد تولید 
منیزیم خالص با دانش فنی صددرصد بومی ش��ده، آغاز به 
کار کرد که پیش از این، دانش فنی تولید این ماده درجهان 
تنها در اختیار کشورهای کانادا، چین، آمریکا، روسیه و ژاپن 

قرار داشت.
کش��میری با بیان اینکه خط تولید منیزیم خالص توسط 
شرکت دانش بنیان احیای مواد نوین در سال 1389 طراحی 
و در سال 1391 عملیات ساخت آن به پایان رسید، گفت: 
خط تولید منیزیم خالص ش��امل سیس��تم کوره، سیستم 
وکیوم و رآکتور احیاس��ت و از مزایای آن نس��بت به نمونه 
خارجی مصرف انرژی کمتر، بهبود سینتیک واکنش،انتقال 
بهتر جرم و حرارت و طولانی تر شدن عمر دستگاه نسبت به 

روش های مرسوم است.

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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سابقه کهن و درخشان در فرهنگ و تمدن، آثار باستانی و 
تاریخی فراوان، تنوع فرهنگی، نژادی، زبانی و ده ها جاذبه 
گردشگری دیگر، قابلیت به ارمغان آوردن جایگاه ممتازی 
را در صنعت گردشگری دنیا برای ایران دارد. اما به رغم این 
واقعیت ها، تعداد گردشگران ورودی به کشور، پایین تر از 

متوسط آمار بسیاری از کشورهاست.
از طرفی، طبق برنامه چشم انداز 20 ساله کشور، در پایان 
برنامه چهارم توس��عه، حداقل می بایس��ت چهار میلیون 
گردش��گر خارجی وارد ایران ش��ده باش��ند، اما متاسفانه 
آمارهای ورودی تا سال دوم برنامه تنها ۷۵0 هزار توریست 
واقعی را ثبت کرده اند. علت این مس��اله را باید به گونه ای 
علمی و جامع جس��ت وجو ک��رد. بدون ش��ک مولفه های 

فراوان و متعددی در این ناکامی سهیم اند. 
البته حل این بحران ها کار چندان سختی نیست؛ چرا که 
دولت می تواند با واگذاری همه یا بخشی از وظایف خود در 
حوزه گردشگری، رونق را در این صنعت عظیم و پول ساز 
زنده کند. جالب اینک��ه در همین رابط��ه رییس اتحادیه 
هتلداران استان اصفهان اهمیت اقتصاد بر پایه گردشگری 
 را اساس��ی ترین راه��کار ب��رون رفت از معض��ات فعلی 

می داند. 
مهدی نریمانی با تشریح این ادعا معتقد است، اگر منافع 
گردشگری در سطح جوامع و مناطق یک کشور به درستی 

توزیع شود، می تواند سطح زندگی مردم را بهبود بخشد. 
او ادامه می دهد: به همین دلیل توسعه گردشگری، به ویژه 
در کشورهای کمتر توسعه یافته، عامل موثری در مقابله با 
فقر است و موجب افزایش درآمد قشرهای مختلف، کاهش 
بیکاری و رونق اقتصادی و در نتیجه بهبود کیفیت زندگی 

مردم و افزایش رفاه اجتماعی می شود. 
وی با اشاره به اینکه چنین مهمی حاصل نمی شود مگر با 
تقویت اتاق اصناف، اضافه می کند: در اتاق اصناف می توان 
هم به رشد و رونق اقتصاد اصناف کمک کرد، هم موجبات 

پیشرفت بیشتر این صنعت پاک را فراهم نمود.
 این دیدگاه ها تئوری های اثبات شده در دنیا هستند؛ چرا 
که تحلیلگران بر این عقیده اند که  لزوماً نباید درآمدهای 
حاصله از گردش��گری را ب��ه خود این صنع��ت یا خدمات 
اختصاص داد، بلکه بهتر آن است که این درآمدها را صرف 
امور زیربنایی و بنیادی جامعه کرد که در دراز مدت اثرات 
مثبت خ��ود را بر گردش��گری نیز خواهد گذاش��ت؛ مثل 
احداث ایجاد زیرساخت هاي گردشگري و بهبود درحمل و 
نقل شهري، بزرگراه ها، ریل های استاندارد، توسعه ناوگان 
هوایی، خطوط کشتیرانی، کاهش آلودگی محیط زیست 

و نظایر آن. 
ش��اید به همی��ن دلیل اس��ت ک��ه گئ��ورگ گرگوریان، 
بزرگ ترین هتلدار جه��ان جایگاه اصن��اف و نقش آن در 
اقتصاد مبتنی بر گردش��گری را بس��یار پررنگ می داند. 
فراموش نکنیم دغدغه ها و چالش های قرن بیست و یکم 
ضرورت تدوین اس��تراتژی اثر بخش و پویا را در راس��تای 
توسعه پایدار گردشگری با توجه به نیازهای جوامع کنونی 
نمایان می سازد و ایجاد یک سازمان تصمیم گیرنده قوی 
در حد یک وزارتخانه یا معاونت ریاس��ت جمهوری، برای 
اتخاذ تصمیم های منطقی در امور جهانگردی نیز می تواند 
به رفع موانع در این راه بینجامد، اما حتی در این صورت هم 
بحث اجرا و سهولت اجرا مهم ترین رکن است و این رکن 

تنها در اصناف و تشکل های خصوصی است. 

جالبدانستنی

میراث فرهنگی  بازیچه اختلافات 

رسیدن به صدر فهرست گردشگری سخت نیست

ایمنا:  ؟؟؟؟/

حاتمی کیا کارگ�ردان : فیلم »چ« بازگش��ت به انقاب 
اس��ت واگر الآن چمران زنده ب��ود نمی دانم کج��ا بود اما 
مطمئناً به این اتفاقات در کشور واکنش داشت و معقتدم 
سینمای ما هم باید به این س��مت برود که واکنش داشته 
باشد.به اعتقاد مکسانی باید بنش��ینند در مورد سینمای 
جش��نواره ای صحبت کنند که ملقب به این بحث باش��ند 
درست مانند س��ینمای جنگ باید افرادی از جنس آن در 

موردش صحبت کنند

نوبخت سخنگوی دولت : ایرادهای وارده شورای نگهبان 
بر مصوبه احیای سازمان مدیریت و برنامه ریزی سابق در 
مجلس در دست بررسی است و این سازمان امسال تعیین 

تکلیف شود.
منتظر هستیم که مجلس به چه ترتیبی می خواهد برای 
احیای س��ازمان مدیریت و برنامه ریزی س��ابق ایرادهای 
ش��ورای نگهبان را رفع کند تا براساس آن مصوبه یادشده 

را بتوان احیا کرد.

حجت الاسلام و المس�لمین قرائتی : مهم ترین جزء 
از اجزای تبلیغ، اخاص اس��ت اما کسی نباید فکر کند که 
دریافت مزد پس از تبلیغ و س��خنرانی، نشانه بی اخاصی 

یا ناشی از آن است.
اگر کسی با نیت پول و مزد کار تبلیغی انجام دهد اخاص 
ندارد اما کس��ی که بدون این نیت وارد مجلسی می شود 
اگر چیزی به او دادند دریافت کند و کسی نیز منعی بر این 

موضوع ندارد. 

سازمان مدیریت سابق امسال تعیین تکلیف فیلم »چ« بازگشت به انقلاب است
می شود

مهم ترین جزء از اجزای تبلیغ، اخلاص است

اگر  بخواهید در تجارت یا حرف��ه خود کاری انجام دهید، 
به افرادی نیاز دارید که به ش��ما احترام بگذارند و شما را 
قبول کنند، اما زمانی که ش��ما برای موقعیت کاری خود 
جوان باش��ید، فرد تازه واردی باشید یا یک خانم در حرفه 
مردانه باشید،کار دشوارتری برای مطرح کردن ایده های 

خود دارید. 
بعد از تحقیقات و مطالعات فراوان بر روی روابط اجتماعی 
و ایجاد ارتباط، راهکارهای زیر به عنوان راهبردهای سریع 

برای جذب احترام ارایه شده است:
اجازه دهید افراد در مورد خودش��ان صحبت کنند. افراد 
60 درصد از زمان مکالمات خود را صرف صحبت در مورد 
خودش��ان می کنند. تحقیقات نش��ان می دهد زمانی که 
مردم در مورد خودشان صحبت می کنند، عاقه بیشتری 

نسبت به ارتباط با یکدیگر نشان می دهند.
در اولین ماقات افراد را به س��مت خود ج��ذب کنید. در 
خیابان یا مح��ل ماقات با آغوش باز از دیگران اس��تقبال 
کنید. در هنگام دست دادن، تماس چشمی، خوش رویی 
و زاویه مناس��ب آرنج ها در دس��ت دادن را رعایت کنید. 
دس��ت ها را تا زمانی که طرف مقابل اصرار نداش��ته باشد 

تکان ندهید. لبخند بزنید.
 اگر نتوانید لبخند بزنید، نمی توانید خوش��نودی خود را 
نشان دهید.اما چرا این کارها مهم است؟ به این دلیل که 
توجه کامل داش��تن نس��بت به یک  فرد، یکی از راه های 
احترام قائل شدن است. تحقیقات اجتماعی اثبات می کند 
که زمانی دیگران به شما احترام  می گذارند که شما به آنها 

احترام بگذارید. 
گشاده رو و راست قامت باشید. حالت فیزیکی شما بر روی 

دید دیگران و حس شما تاثیرگذار است. تحقیقات نشان 
می دهد زمانی که شانه های خود را بالا و بازوان خود را باز 
نگه می دارید، باعث می شود که هم خودتان این حس را 

داشته باشید و هم با اعتماد به نفس و توانا به نظر بیایید.
 بیش��تر از آنچه مورد نیاز اس��ت خود را آم��اده کنید. اگر 
می خواهید ایده ش��ما مورد توجه قرار گیرد، بهتر اس��ت 

که در آن مورد بیشتر از هر شخص دیگری مطلع باشید.
 در نتیجه اگر دیدار یا ماق��ات مهمی دارید، دقیقا بدانید 
که چه پیامی را می خواهی��د منتقل کنید. هر نکته ای که 
ممکن اس��ت در دیدار مطرح ش��ود را از قبل پیش بینی 
کنید. این کار نه تنها ایده ش��ما را قوی تر نشان می دهد، 
بلکه باعث می شود ش��ما با اعتمادبه نفس بیشتری آن را 

ارایه کنید.
از رخدادهای روز جهان اطاع داش��ته باشید. باید بدانید 
که در حرفه ش��ما چه تغییراتی رخ داده اس��ت؛ درنتیجه 
می توانیدبه س��رعت در مورد آنها اظهارنظ��ر کنید. باید 
بتوانید در مورد موضوعات مختل��ف بحث و مذاکره کنید 

و ایده بدهید. 
باید همزم��ان ه��م فروتن باش��ید و ه��م اعتمادبه نفس 
داش��ته باش��ید.  فروتنی برای به دس��ت آوردن احترام و 

اعتمادبه نفس برای تحکیم آن است.
اجازه ندهی��د نحوه صحبت کردن ش��ما باع��ث تضعیف 
قدرتتان شود. اگر شما جمله ای را به صورت سوالی مطرح 
کنید، به گونه ای که تن صدای شما در انتهای جمله بیشتر 
از تن صدایی باشد که با آن جمله را آغاز کردید، جمله شما 
سوالی به نظر می رسد و نشان دهنده عدم اطمینان شما 

از آنچه می گویید است.

گردشگریدانستنی

میراث فرهنگی  بازیچه اختلافات 

چند راه برای اینکه دیگران شما را جدی بگیرند

ایمنا: مسجد چهارباغ اصفهان عکس روز

علی اکب�ر ولایت�ی: معماری مس��جد ش��یخ لطف الله 
اعجاب انگیز اس��ت. رنگ گنبد این مس��جد با استفاده از 
علم ش��یمی به گونه ای تهیه ش��ده که با گذشت بیش از 
چهار قرن از ساخت این گنبد، رنگ آن بر اثر بارش باران و 
تابش آفتاب تغییر نیافته است. در زمینه معماری ما تاش 
می کنیم تا معم��اری دوره جمهوری اس��امی با توجه به 
سابقه درخشان این » هنر و صنعت« شکل بگیرد. موضوع 
پیوستگی آموزش معماری و شهرسازی باید بیشتر مورد 
توجه قرار گیرد و تا این موضوع س��اماندهی نشود، کار به 

جایی نخواهد رسید.

صالحی، معاون امور فرهنگی وزارت ارش�اد: کثرت 
ش��اعران و توالی تاریخی ش��عر در ایران زمین سبب شده 
که این سرزمین در هیچ برهه ای فارغ از شعر نباشد. امروز 
شعر در زبان فارس��ی و ایران زمین، زبان مسامحه و گفت 
وگوس��ت. اگر می خواهیم با خود و یا دیگ��ران گفت وگو 
کنیم، ش��عر، ماناترین، پایاترین و رس��اترین زبان مکالمه 

و گفت وگو است.
ما با شعر می توانیم از گذشته خود بشنویم و از آرمان های 
فردایمان سخن بگوییم تا اسطوره هایمان را به یاد بیاوریم، 

در زمانه ای که اسطوره هایمان از یاد رفته اند.

حجت الاس�لام شهیدی، رییس بنیاد ش�هید و امور 
ایثارگران: برای ترویج ارزش ها باید از هر ابزاری بهره برد. 
در این میان هنر از جایگاه وی��ژه ای در تبلیغ و بیان مفاهیم 
ارزش��ی برخوردار اس��ت.  در دنیای امروز، هنر اصلی ترین 
راهکار برای ارایه فرهنگ است. استفاده از زبان هنر می تواند 
به مراتب از سایر ابزار ها کارس��از تر باشد و با زبانی عام فهم، 
ارزش های دینی، انقابی و دفاع مقدسی را برای نسل امروز 
و آینده ترسیم کند. ساخت سریال و فیلم سینمایی مفاهیم 
اساس��ی را در کمترین زمان ممکن بیان می کند و می تواند 

مخاطبان خود را تحت تاثیر عمیق قرار دهد. 

هنر، بر ترین ابزار ترویج ارزش های دینیشعر ، رساترین زبان  گفت وگوست مسجد شیخ لطف الله اعجاب انگیز است

طیبه مزروعی، نگارگر در رابطه با آثار به نمایش در 
آمده در این نمایشگاه، عنوان کرد: در این نمایشگاه 
تعداد30 اثر نقاش��ی با موضوع انسان و طبیعت با 
تکنیک های مدادرنگ، آب مرکب، آبرنگ، پاستل 
و سیاه قلم در معرض دید عاقه مندان به هنر قرار 
گرفته است. وی در ادامه افزود: در این آثار 13 کار 
دکوپاژ و مینیاتور نیز ق��رار گرفته که عاقه مندان 

می توانند با مراجعه ب��ه گالری 3 کتابخانه مرکزی 
واقع در خیابان باغ گلدسته آثار موردعاقه خود را 

مشاهده کنند.
گفتنی اس��ت؛ دوس��تداران هنر می توانند تا اول 
خردادماه از آث��ار این هنرمند نگارگ��ر صبح ها از 
ساعت 8 تا 13 و عصرها از ساعت 16 تا 20 بازدید 

به عمل آورند.

 نمایش��گاه گروه��ی نقاش��ی زی��ر نظ��ر س��مانه 
بنی نجاریان، از مس��وولین کارگاه هنر در کتابخانه 

مرکزی شهرداری اصفهان برگزار می شود.
در این نمایشگاه آثار نقاشی اساتید و مربیان کارگاه 
هنر از جمله بنکدار، جعفری، عظیمی، ش��فیعی و 
صیرفیان با تکنیک های آبرنگ، مدادرنگ، پاستل، 
مینیاتور، رنگ و روغن گردآوری شده است. وی در 

ادامه افزود: تعداد ۵0 اثر ب��ا موضوع رئال و طبیعت 
از یکم خردادم��اه در گال��ری ش��ماره 2 کتابخانه 
مرکزی واقع در خیابان باغ گلدسته در معرض دید 
عاقه مندان ق��رار می گیرد.گفتنی اس��ت؛ کارگاه 
هنر، موسس��ه ای با اعطای مدرک بین المللی بوده 
 که اس��اتید آن دارای مدرک مرتبط هس��تند و در 

زمینه های مینیاتور و نگارگری و ... فعالیت دارند.

معاون فرهنگی حوزه هنری اس��تان اصفهان گفت: 
با توجه به فرا رسیدن ایام سوم خرداد و سالروز فتح 
خرمشهر، روز مقاومت و ایثار، معاونت فرهنگی حوزه 
هنری اس��تان اصفهان در نظر دارد ویژه برنامه های 
خود را برگزار کند. س��ید عظیم فاطم��ی افزود: به 
همین مناسبت برنامه های مختلفی در رشته های 
ادبیات، ش��عر، تئاتر و ... توسط این س��ازمان انجام 
خواهد شد. وی خاطرنشان کرد: دو برنامه رونمایی 
از کتاب »کمی ت��ا آخردنیا« نوش��ته محمدرضا آقا 

محمدی در گلپایگان با همکاری سپاه این شهرستان 
در روز شنبه سوم خردادماه برگزار می شود. همچنین 
برنامه »شب خاطره س��میرم« با همکاری سپاه این 
منطقه در شهرستان های اصفهان برگزار خواهد شد. 
وی تاکید کرد: اجرای تئاتر »آستانه« به کارگردانی 
محس��ن عرب زاده و نویسندگی محس��ن رهنما با 
موضوع خرمشهر و شهدای گمنام از اول تا 16 خرداد 
ماه در ساعت 19 در موزه خط واقع در خیابان آبشار، 

پارک ایثارگران برگزار می شود.

مسوول باغ بانوان طلوع وابسته به سازمان فرهنگی 
تفریحی شهرداری اصفهان از برگزاری کاس های 

آموزشی در روزهای زوج و فرد ویژه بانوان خبر داد.
اخاقیان با اعام این مطلب، عن��وان کرد: آموزش 
ژله ترکیبی، گل های کریس��تال، زی��ورآلات، چرم 
مقدماتی و تابلو فرش از جمل��ه کاس های هنری 
 این مکان اس��ت. وی در ادامه اف��زود: در این مرکز 
کاس های آشپزی نیز ش��امل انواع دلمه، کیک و 
ش��یرینی، انواع غذاهای س��اندویچی، مربا و ترشی 

 و سوس��یس و کالباس خانگی ویژه بان��وان برگزار 
 می ش��ود. این مس��وول اظهار ک��رد: بان��وان عزیز 
می توانند تا پایان اردیبهشت ماه جهت ثبت نام در 
کاس ها به واحد آموزش باغ طلوع واقع در خیابان 
تمدن، بزرگراه ش��هید آقابابایی مراجعه کنند.لازم 
به ذکر اس��ت؛ کاس های آموزشی باغ طلوع از اول 
خردادماه از ساعت 8:30 تا 12:30 برگزار می شود که 
عاقه مندان می توانند جهت کسب اطاعات بیشتر 

با شماره 9۵1014۷ تماس بگیرند.

»قاصدک« به کتابخانه مرکزی می آید

برگزاری نمایشگاه  نقاشی با موضوع انسان و طبیعت  
از اول خردادماه

آثار رئال مربیان کارگاه هنر میهمان کتابخانه مرکزی می شود 

با اجرای برنامه های متنوع برگزار می شود؛

بزرگداشت سالروز فتح خرمشهر در حوزه هنری
باغ بانوان طلوع برگزار می کند

کلاس های آموزشی ویژه بانوان

+14

+29
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خبر ویژهجالب

امروزه معلولین را مطرودین جامعه نمی دانند. ارگان ها 
و نهادهای اجتماعی سعی در کمک و یاری به این قشر 
از جامعه دارند. کتابخانه ه��ا نیز از مهم ترین نهادهای 
اجتماعی هس��تند که می توانند در جه��ت برآوردن 
نیازهای اطاعاتی این افراد تاش کنند. در کشور ما به 
دلیل جنگ تحمیلی ، تعداد معلولین به نحو چشمگیری 
افزایش یافته است. اکثر این جانبازان، افراد سالمی بودند 
که در میدان های جنگ معلول شده اند. طبعاً تبدیل 
ناگهانی این افراد س��الم به معلول، مشکات زیادی را 
برای آنها فراهم آورده اس��ت. عاوه بر جانبازان، افراد 
عقب مانده ذهنی و جسمی، نابینایان و ناشنوایان نیز در 

دسترسی به اطاعات مورد نیاز خود مشکات بسیاری 
دارند. در این بی��ن نباید کودکان معل��ول را از یاد برد. 
کودکان معلول مانند سایر کودکان با نیازهای آموزشی 
مشابه وارد مدرسه می شوند. دانش آموزان معلول بدون 
در نظر گرفتن محدودیت های جسمی که ممکن است 
داش��ته باش��ند، احتیاج به طی دوره های تحصیلی و 

برخورداری از امکانات  مطالعاتی دارند.
معلولین نی��ز مانند تمام افراد س��الم از حق مس��اوی 
برای اس��تفاده از امکانات رفاهی، تجهیزاتی و عمومی 
 برخوردارند. در همین راستا مس��وول نمایشگاه های

 کتابخان��ه مرک��زی از برگ��زاری طرح��ی ب��ا عنوان 

»پیک دانایی« ویژه جانبازان، معلولین و س��المندان 
بالای 6۵ س��ال خبر داد. س��لطانی با اعام این مطلب 
عنوان کرد: کتابخانه مرکزی شهرداری اصفهان جهت 
تامین رفاه و آسایش شهروندان به ویژه اقشار خاصی از 
جامعه که جهت مراجعه حضوری به کتابخانه نس��بت 
به س��ایرین با مش��کات بیش��تری مواجه هستند و 
همچنین ترویج فرهنگ کتابخوانی، اقدام به ارسال و 
بازگشت کتاب به شهروندان واجد شرایط از طریق پیک 
 رایگان کرده است. وی گفت: این طرح شامل جانبازان 
۵0 درصد ب��ه ب��الا، معلولی��ن جس��می و حرکتی و 
سالمندان بیش از 6۵ سال است که براساس این طرح، 

کتاب ها و منابع دیداری و شنیداری کتابخ�انه مرک�زی، 
پس از درخواس��ت تلفنی اعضا که امکان جست وجوی 
آناین آنها فراهم شده، به وسیله پیک در اختیار ایشان 
قرارگرفت�ه و بعد از پایان مهلت امانت نیز توسط پیک، 

به کتابخ�انه برگ�شت داده می شود. 
این مسوول در پایان افزود: متقاضی��ان پس از مراجعه 
حضوری برای اولین ب��ار و ارای���ه م��دارک ثبت نام، 
می توانند تم��ام خدم���ات بعدی را به وس��یله پیک 
رایگان دریافت کنند.عاقه مندان م��ی توانند جهت 
کسب اطاعات بیشتر در خصوص این طرح، با شماره 

223۵410 تماس حاصل کنند.

به همت کتابخانه مرکزی شهرداری اصفهان اجرا می شود؛

»پیک دانایی«، پیک خدمت رسان به جانبازان و معلولین
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